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                                       П Р О Т О К О Л 
 
                                                   № 7 
 

 
От проведеното заседание на Общински съвет – Разград на 

30.04.2020 година, от 13.30 часа, в стола на ОП „УЧЕНИЧЕСКО И 
СТОЛОВО ХРАНЕНЕ И ПОЧИВНО ДЕЛО”. 

От 33 общински съветници на заседанието присъстваха  31. 
Заседанието на ОбС започна работа с регистрирани 30 общински 

съветници. 
В хода на заседанието се включи общинския съветник Валентин 

Василев. 
По уважителни причини отсъстваха общинските съветници Гюлчин 

Ахмедова и Сузан Съдкъ. 
 
/Приложение №1 към Протокола/. 
 
На заседанието присъстваха: Денчо Бояджиев – Кмет на Община 

Разград, г-н Добрин Добрев – зам.-кмет на Община Разград, г-н Мирослав 
Грънчаров – зам.-кмет на Община Разград; г-жа Милена Орешкова – зам.-
кмет на Община Разград, г-жа Полина Иванова – зам.-кмет на Община 
Разград. 

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Уважаеми съветници, моля да заемете местата си.  
За днешното заседание на Общинския съвет са се регистрирали 30 

общински съветници. Двама от тях са подали предварително информация, 
че са възпрепятствани по уважителни причини да отсъстват и за един 
причините са неизвестни, възможно е да се включи в хода на заседанието.  

Уважаеми колеги, по известни на всички причини се налага да 
проведем и априлското заседание на Общинския съвет при малко по 
особени условия. Да се надяваме, че следващото заседание през месец май 
ще можем да го проведем вече при обичайното място и при обичайните 
условия, в сградата на Общински съвет - Разград.  

Откривам днешното заседание на Общинския съвет.  
Дежурен секретар по реда на групите общински съветници е 

общинския съветник Мариан Иванов.  
Уважаеми колеги, материалите за днешното заседание са ви 

раздадени предварително, включително и по електронна поща за тези, 
които са в по-спешен порядък.  



2 
 

Във връзка с раздадените ви материали и предложения проект за 
дневен ред от: 

1. Докладни записки, и  
2. Текущи 
искам да ви уведомя за следното – днес постъпи писмо от Кмета на 

общината, с изх.№ на Община Разград 65-0-48 и вх.№ на Общинския съвет 
232 от 30 април, с което Кмета на общината като вносител на Докладна 
записка, касаеща закриването на училището в с.Киченица и преобразуване 
на училището в с.Стражец – оттегля докладната записка и за снемане от 
разглеждане в днешното заседание на Общинския съвет. 

Освен това по предвидения в Правилника ред е постъпила и 
Докладна записка по извънредния способ от група съветници – на 
Движението за права и свободи, която е регистрирана в деловодството на 
Общинския съвет-Разград, на 29 април, преди обяд и тя е относно: 
Приемане на мерки за защита на гражданите и бизнеса, и справяне с 
икономическите последици, вследствие обявеното извънредно положение 
и усложнената епидемиологична обстановка.  

Така че, преди да пристъпим към обсъждане на дневния ред, на 
нашето заседание, ви уведомявам, че докладна записка с вх.№198 от 23 
април, касаеща закриването на училището в с.Киченица и преобразуване 
на училището в с.Стражец – няма да бъде предмет на разглеждане в 
днешното заседание поради оттеглянето и. 

По дневния ред, заповядайте доктор Апти.  
 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 
Господин председател, само по процедура.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Да.  
 
Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 
Тъй като имаме информация за подадени заявления от страна на 

граждани за изказване, нека да не нарушаваме Правилника и да дадем 
възможност да се изкажат. 

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Ако можете да конкретизирате доктор Апти, каква е Вашата 

информация? 
 
Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 
Не искам да влизам в конкретики. Просто да предоставим, все пак 

тематиката не ни е ясна, но имаме информация, че граждани искат да се 
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изкажат. Преди да гласуваме дневния ред, аз предлагам първо да ги 
изслушаме.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Да, това също е част от предмета на заседанието. Във връзка с 

поставения въпрос от доктор Апти, Ви уведомявам, че действително има 
постъпили заявления от Кмета на с.Стражец – Нуридин Мехмед, 
Директора на училището в с.Стражец – госпожа Лилия Пенчева и от 
гражданина Георги Милков, които по надлежния ред са постъпили в 
деловодството. Във връзка с тези молби, преди малко проведох разговор с 
кмета на селото, запознах го с писмото на Кмета на Община Разград – 
господин Бояджиев, че докладната записка се снема от разглеждане, по 
негово искане и Кмета на с.Стражец ми заяви, че в такъв случай отпада и 
необходимостта от изложение пред Общинския съвет, освен ако 
общинските съветници не решат друго. Относно заявлението на госпожа 
Лилия Пенчева, то също е с такъв характер и е свързано с докладната 
записка за двете училища. Досежно заявлението на господин Георги 
Милков от град Разград, ж.к.“Освобождение“ №34, той е подал заявление 
на 29 април, в което е заявил желание да говори пред Общинския съвет-
Разград на основание чл.28 от Закона за местно самоуправление и местна 
администрация. След запознаване с това заявление, аз съм му отговорил по 
надлежния ред – писмено, с писмо с изх.№229 от 30 април 2020 г., с което 
го уведомявам, че цитирам“във връзка с подаденото заявление с вх.№229  
то не може да бъде удовлетворено по следните причини: 

1. Заявлението не отговаря на императивните изисквания на чл.58, ал.8 
от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-
Разград, неговите комисии и взаимодействието му с общинската 
администрация. В него не са посочени въпросите, които желаете да 
поставите пред Общинския съвет, така както изисква посочената 
алинея.  

2. Както вече сте информиран по друг повод, той е правил и преди това 
искания за информация, са налице и други правни забрани за 
участието на граждани в заседанията на Общинския съвет при 
въведеното извънредно положение. Те се съдържат в Закона за 
мерките и действията по време на извънредното положение, обявено 
с Решение на Народното събрание от 13.03.2020 г., Заповед № Р-д 
01-124/13.03.2020 г. на Министъра на здравеопазването, и 
последвалите допълващи заповеди, Заповед №294/16.03.2020 г. на 
Кмета на Община Разград и последвалите допълващи заповеди, 
както на указанията на Националното сдружение на общините в 
Република България за провеждането на заседание на Общинските 
съвети при закрити врати. „ 
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Или синтезирано, изискванията на здравните власти, на централната 
изпълнителна власт са такива, че те не позволяват в тази зала да 
присъстват и граждани.  

Ако някой друг е изявил желание доктор Апти, моля да 
информирате.  

 
Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 
Пак по процедура.  
Господин председател, аз съм съгласен, че сте провели устни 

разговори с двамата граждани на общината. Но твърдите, че те си оттеглят 
исканията. Нека да бъдат допуснати до микрофон да го кажат това нещо, 
защото в противен случай остава една неяснота сред общинските 
съветници – дали им се предоставя думата или ние я отнемаме задочно. По 
искането на гражданина Георги Милков, сега аз влизайки в тази зала 
видях, че сте взели всички мерки за ограничаване на разпространението на 
covid 19. 

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Така повеляват правилата.  
 
Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 
Тъй че, нямаме никакви пречки това заседание да прочете открито. 

Още повече, според ЗМСМА – Общинския съвет решава дали дадено 
заседание да бъде открито или закрито. Вие като председател може да го 
предложите, за което няма никаква пречка, но позволете Общинския съвет 
да реши – дали да е закрито или открито.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Точно така ще бъде, господин Апти. Аз имам задължение като 

председател – да осигуря необходимите условия за спазване на 
изискванията, но Общинския съвет решава как да проведе своите 
заседания, къде да ги провежда и как да бъдат съблюдавани 
административните изисквания. Затова каня кмета на с.Стражец – 
господин Нуридин Мехмед, да заяви устно на микрофон – желае ли да се 
възползва от правото на чл.58 от нашия Правилник за организацията на 
дейността и да прави изложение пред Общинския съвет и по какви 
въпроси, би трябвало да посочи.  

 
Г-н Нуридин Мехмед – Кмет на кметство Стражец 
Уважаеми господин председател,  
Уважаеми общински съветници, 
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Аз исках да взема думата свързано с училищата, обаче вие ми 
предоставихте докладната, която вече е оттеглена и затова няма да взема 
думата. Благодаря Ви.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви, много. Каня госпожа Лилия Пенева Пенчева – 

Директор на ОУ „Елин Пелин“, с.Стражец, да заяви желае ли да бъде 
изслушана от Общинския съвет по въпросите, които е поставила. Не я 
виждам в залата. Предполагам, че тя е уведомена от кмета на селото за 
проведения преди малко разговор и за това не е. Така, и сега остава Вие,  
общинските съветници да решите въпроса…Да, заповядайте.  

 
Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 
Господин Левент Апти не говори на микрофон.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Тъкмо за него сега. Сега ще трябва общинските съветници да решат 

– дали да бъде и изслушан господин Георги Милков, макар че той не е 
посочил по какви въпроси. Това става разбира се чрез гласуване.  

 
Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 
Госпожа Елка Неделчева не говори на микрофон. 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Госпожо Неделчева, говорете на микрофон. Ако искате думата, ще 

Ви я дам по процедурното предложение на доктор Апти. Да, заповядайте 
на микрофон.  

 
Г-жа Надежда Радославова– ПП „ГЕРБ“ 
Госпожа Надежда Радославова не говори на микрофон. 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Тя ще говори във връзка със заявлението на доктор Апти. Няма да Ви 

забравя, спокойно.  
 
Г-жа Надежда Радославова– ПП „ГЕРБ“ 
Госпожа Надежда Радославова не говори на микрофон. 
 
Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 
Не сме приключили с обсъждане на процедурата, която предложи 

доктор Апти.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
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Именно.  
 
Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 
Нека да приключим с нея. Аз искам да кажа само, че Вие цитирахте 

член от нашия правилник, съгласно който – когато гражданин заяви, че 
иска да бъде, да говори пред общинския съвет, той трябва да посочи по 
какви въпроси. Така ли е подадено заявлението на господин Милков? 

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
На Вашия въпрос, аз ще Ви зачета заявлението, което е регистрирано 

с вх.№229/29.04.2020 г.  
Заявление 
Относно: Сесия на Общински съвет-Разград, свикана на 30.04.2020 г.  
Уважаеми господин Ненчев, 
Заявявам желание да говоря пред Общински съвет-Разград, на 

основание чл.28 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация.  

Законът за извънредното положение не е отменил ЗМСМА и не са 
ограничени правата на гражданите съгласно Конституцията на Република 
България. 

Моля, да ми укажете процедурата за изказване по установения ред в 
Правилника за дейността на Общински съвет-Разград, преди гласуване. 

Бих желал да Ви информирам, в случай на отказ или препятстване да 
присъствам на сесията на Общински съвет-Разград ще се обърна за 
контрол на Вашите действия към органите на съдебната власт и към 
Областния управител на Разград.  

Това е заявлението и както ви казах, той не е посочил както иска 
Правилника… 

 
Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 
Бихте ли цитирали, понеже в момента не е пред мен Правилника, 

съответния член показва…  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Бих. Сега ще запознаем общинските съветници с Правилника. Член 

58, ал.7 гласи: В началото на заседанието на общинският съвет се 
изслушват граждани, представители на обществени организации и 
юридически лица по поставени от тях въпроси свързани с дневният ред на 
заседанието. В едно заседание се изслушват не повече от четирима 
желаещи по реда на постъпване на исканията. 

Ал.8: Лицата, желаещи да бъдат изслушани от общинския съвет по 
ал.7, внасят искане за това до председателя не по-късно от един работен 
ден преди заседанието. На вас предоставям да прецените – 30 април, 29 
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април и 28 април, коя дата е един ден преди заседанието, в който трябва да 
бъде заведено в деловодството това заявление.  В искането се посочват 
въпросите, които желаят да поставят пред общинския съвет. 
Времетраенето на изложението на сесията на общинския съвет не може да 
превишава 5 минути. Дебат по повдигнатия въпрос не се открива. И че 
въпроса се насочва към комисиите.  

 
Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 
Видно е, че от това, което чухме преди малко, беше ни изчетено и 

искането на господин Милков, беше ни припомнен и Правилника, по който 
работи Общинския съвет, от всичко това е видно, че няма как да бъде 
изслушан господин Милков. Благодаря.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Заповядайте, доктор Апти.  
 
Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 
Госпожо Неделчева, както има една приказка „Четете Евангелието 

като дявола“. Тука в случая господин Милков не е посочил въпросите, но 
никой не е казал, че ще задава въпроси, той ще направи изказване.  

 
Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 
Госпожа Елка Неделчева не говори на микрофон.  
 
Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 
Но ще направи изказване. Ние, без никаква пречка можем да му 

разрешим да си направи своето изказване. Най-вероятно ще е свързано с 
актуалните въпроси. Дали ли е за дадена докладна или за друга, ние тук 
всички можем да гадаем, но да не ограничаваме правата на гражданите да 
се изкажат в Общинския съвет. Благодаря Ви.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви и аз доктор Апти. Това е камък хвърлен към 

Общинския съвет и към комисията, която готви проекта за правилник, но в 
правото и то не е проста работа, както и медицината. Има цяла наука и се 
държат изпити за тълкуване на правните норми, които биват 
систематически, логически, исторически и т.н. и т.н., председателя на 
комисията по законност може да вземе отношение, но мога само да ви 
кажа, че термина въпроси не е поставен в правилника, така както Вие го 
разбирате. Но по Вашето предложение, някой друг има ли желание да 
вземе отношение? 

 Госпожо Радославова, ще Ви дам думата.  
Заповядайте. Нека да свършим с този въпрос. 
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Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 
Господин председател, да не оставим Общинския съвет да тълкува 

този Правилник, т.е. да го тълкуваме по правилния начин, да не оставим 
юристите в Административния съд да тълкуват – или е въпрос, или е 
становище, или е изказване, или е предложение или е каквото и да е друго. 
Аз смятам, че в интерес на всички нас – да дадем думата на гражданина и 
след това да преминем към докладните в дневния ред. Благодаря Ви 
отново.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Благодаря. Сега ще поставя на гласуване предложението на 

общинския съветник Левент Апти – за това да бъде ли допуснат за 
изслушване гражданинът Георги Милков.  

 
Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 
Господин Левент Апти не говори на микрофон.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Ще гласуваме. Подлагам на гласуване предложението на доктор 

Левент Апти – в началото на нашето заседание да бъде изслушан господин 
Георги Милков, от гр.Разград, ж.к.“Освобождение“.  

 
С 15 гласа - “ЗА“, „против“- 11, „въздържали се“- 5, 

предложението на общински съветник Левент Апти не се приема.  
 
Виждам, че и общинския съветник Валентин Василев е в залата, с 

това броя на съветниците, които участват в днешното заседание е 31. С 
оглед на така обявения резултат, предложението не се приема.  

Госпожо Радославова, давам Ви думата за процедура.  
 
Г-жа Надежда Радославова– ПП „ГЕРБ“ 
Благодаря Ви, господин председател. Тъй като сме започнали да 

тълкуваме Правилника, аз бих искала да ми изтълкувате кой и по какъв 
начин взема решение едно заседание на Общинския съвет да бъде закрито 
или открито? Председателя има ли го това в своите правомощия и в кой 
закон и правилник, член, алинея, точка е посочена? 

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Завършихте ли?  
 
Г-жа Надежда Радославова– ПП „ГЕРБ“ 
С тази процедура, да. Имам още една.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Добре.  
 
Г-н Иво Димитров –„Демократична България - Обединение“ 
Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  
 
Г-жа Надежда Радославова– ПП „ГЕРБ“ 
Ама ти не си този, който ще каже дали е въпрос или процедура.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Госпожо Радославова… 
 
Г-н Иво Димитров –„Демократична България - Обединение“ 
Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Замълчете. Господин Иво Димитров, седнете си на мястото.  
 
Г-жа Надежда Радославова– ПП „ГЕРБ“ 
Защото тълкуваме и защото знам, за това питам. За разлика от Вас, 

господин Димитров.  
 
Г-н Иво Димитров –„Демократична България - Обединение“ 
Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Моля замълчете.  
 
Г-жа Надежда Радославова– ПП „ГЕРБ“ 
За да ми отговорят.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Госпожо Радославова, ще слушате ли какво Ви отговарям или ще се 

карате с колегите си? 
 
Г-н Иво Димитров –„Демократична България - Обединение“ 
Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  
 
Г-жа Надежда Радославова– ПП „ГЕРБ“ 
Господин Димитров, влезте си във функциите като председател… 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Ама Вие ги нарушавате.  
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Г-жа Надежда Радославова– ПП „ГЕРБ“ 
…и не давайте възможност на съветници, на които не им е дадена 

думата да се обаждат и да се провикват в залата. Това е Вашата работа.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Защото непрекъснато предизвиквате свади? И Вие нарочно искате да 

правите такива панаири. Слушайте сега моя отговор.  
 
Г-жа Надежда Радославова– ПП „ГЕРБ“ 
Ама Вие ми давате възможност.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Ще замълчите ли да чуете отговора или не? Замълчахте ли? 

 
Г-жа Надежда Радославова– ПП „ГЕРБ“ 
В слух съм.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Слушайте. Нашето право не дава легално определение на понятието 

„закрито заседание“. Единствените правни норми, които се съдържат 
относно това понятие са в Правилника за организацията и дейността на 
Народното събрание, който определя, че при закрито заседание се 
отстраняват всички лица, които не са народни представители и не са 
стенографи, освен членовете и представителите  на правителството, които 
участват в това заседание. Заседанието не се излъчва по радио, телевизия 
или по друг начин и обсъжданите въпроси са единствено достояние на 
народните представители, стенографите и участващите представители на 
правителството. Затова и днешното наше заседание не е закрито, защото 
виждате телевизионните камери. 

 
Г-жа Надежда Радославова– ПП „ГЕРБ“ 
А защо тогава долу има полицаи, които не допускат граждани до 

залата? 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Заради заповедта на Министъра на здравеопазването в 

правителството на господин Бойко Борисов, който е разпоредил много 
работи, но между другото и там където има двама души на възраст над 60 
години, тука виждам господин Анастасов и господин Пейчо Георгиев, мен 
няма да броя, не го бройте за проблем, не се допуска присъствието на 
други граждани. Освен това в тези заповеди, които ви изброих и те са 
много страници, готов съм да ви ги прочета ако държите, също се 
съдържат забрани за участие. Националното сдружение на общините също 
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със свое решение обявява да се провеждат незакрити заседания, а при 
закрити врати, каквото и ние правим в настоящия момент. Та това е 
отговора на въпроса, който поставяте. Следващия Ви въпрос, по процедура 
обаче. 

 
Г-жа Надежда Радославова– ПП „ГЕРБ“ 
По процедура – да, господин председател. Позволихте си да 

направите нещо, не знам на какво основание, а именно да оттеглите 
докладна. Аз си мисля, че докладна, която и да е тя, може да бъде 
оттеглена от вносителя.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Моля конкретизирайте.  
 
Г-жа Надежда Радославова– ПП „ГЕРБ“ 
Аз не съм чула вносителя да оттегля докладна, която е в нашите 

материали дадени за сесията. Вносител на тази докладна е Кмета на 
общината – господин Денчо Бояджиев.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Няма нужда да ни го казвате, знаем всички. Каня заместник кмета на 

Община Разград – господин Добрин Добрев, да заеме мястото за 
вносителите. И пояснявам още веднъж, че Кмета на общината Денчо 
Бояджиев – не устно, а писмено със своя подпис, с официално 
писмо…Държите ли отново да Ви го прочета? 

 
Г-жа Надежда Радославова– ПП „ГЕРБ“ 
Ама ние не сме запознати с това писмо.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Вие изглежда не сте ме слушали. Сега ще Ви прочета на Кмета 

Денчо Бояджиев с посечен изходящ и входящ номер, понеже масата е 
малка, и госпожо Радославова моля да слушате.  

До господин Стоян Димитров Ненчев – Председател на Общинския 
съвет, изх.№ на Община Разград 65-00-48/30.04.2020 г., входящ номер на 
Общински съвет-Разград 232/30.04.2020 г. 

Уважаеми господин Ненчев, 
Като вносител на Докладна записка с вх.№198-1/23.04.2020 г., 

пояснявам, че това касае училищата, Ви уведомявам, че оттеглям същата за 
разглеждане в настоящото заседание на Общинския съвет.  

Давам думата на заместник кмета Добрин Добрев, като представител 
на вносителя да заяви оттегля ли тази докладна записка или не, вербално.  
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/Шум в залата./ 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Воден от желанието да приключим по-бързо с тези странни неща, 

които прави госпожа Радославова, да каже Добрин Добрев оттегля ли 
докладната записка или не и да приключваме, че ни чака работа.  

 
Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 
Уважаеми господин председател, 
Уважаеми дами и господа общински съветници, 
Въпреки, че Правилника дава право до момента на разглеждане на 

докладната записка… 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
„До“, което означава в деня, да.  
 
Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 
Да, и до момента. След като толкова настоятелно някои общински 

съветници изявяват това желание, от името на вносителя оттеглям 
докладна записка с вх.№198.  

 
Г-жа Надежда Радославова– ПП „ГЕРБ“ 
А 198-1?  
 
Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 
Такъв номер не ми е известно да има.  
 
Г-жа Надежда Радославова– ПП „ГЕРБ“ 
И как? Има я в материалите.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Не, не, точно така 198-1. Точно тази докладна записка.  
 
Г-жа Надежда Радославова– ПП „ГЕРБ“ 
Какво точно тази? В писмото на кмета е посочено докладна записка с 

вх.№198. 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Госпожо Радославова, елате да я видите. Оттеглям докладна записка 

с вх.№198-1/23.04.2020 г. 
 
Г-жа Надежда Радославова– ПП „ГЕРБ“ 
А тогава 198 ще я гледаме ли? 



13 
 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 
Така, за да стане още по ясно на госпожа Радославова, да и се изясни 

напълно оттеглям както вх.№198, така и допълнителното предложение, 
което беше създадено за ваше улеснение – с вх.№198-1. 

 
Г-жа Надежда Радославова– ПП „ГЕРБ“ 
Госпожа Надежда Радославова не говори на микрофон.  
 
Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 
Не си личи госпожо Радославова, че Ви е ясно.  
 
Г-жа Надежда Радославова– ПП „ГЕРБ“ 
Госпожа Надежда Радославова не говори на микрофон. 
 
Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 
По Вашето поведение не си личи да Ви е ясно.  
 
Г-жа Надежда Радославова– ПП „ГЕРБ“ 
Не ми е ясно, защото господин Добрев е видно, че общинска 

администрация и който и да е вносител, който е представлява не може да 
оттегли дори една докладна записка. Видно е. Имате официално писмо, 
входирано в Общинския съвет, вкарали сте ни в дневния ред, а в 
материалите за сесията на Общинския съвет две докладни с една и съща 
проблематика, с едно също решение и оттегляте официално с влязло в 
Общинския съвет една от тях. И въпроса ми е много резонен, ако 
оттеглената докладна записка няма да се разглежда, другата ще се 
разглежда ли? Какво точно пък вие не разбрахте?  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Така както върви се налага сега на госпожа Радославова, която 

проявява титаничен ентусиазъм да навлиза в дебрите на правото, да и се 
каже следното: производството по издаване на административни актове е 
сложен и дълъг процес. Между другото то се учи в трети курс в 
юридическия факултет по-рано, а сега в четвърти курс и се държи изпит, 
включително и държавен. То включва иницииране на процедура за 
издаване на административен акт, каквото е решението на Общинския 
съвет. Ако издаването на административния акт е свързано с т.нар 
обвързана компетентност, каквато е в случая, кмета на общината е сезирал 
Общинския съвет с един проект за издаване на административен акт. 
Съжалявам уважаеми съветници, но госпожа Радославова държи да се 
направят разяснения по този въпрос. След това следва обсъждане на този 
проект в комисиите на Общинския съвет където съветниците могат да 
правят предложения, вносителя също може да направи корекции и 
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окончателното предложение, с което кмета моли общинските съветници се 
прави преди заседанието. Та това е предложението на кмета на общината, 
който деловодно влиза с този номер, който посочих 198-1. 198 е цялата 
тематика за двете училища. Господин Василев Вие желаете да продължим 
полемиката, заповядайте.  

 
Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 
Благодаря, господин председател. 
Нямаше да има нужда да се говори толкова много… 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
И аз съм съгласен с Вас, да. 
 
Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 
…просто трябва да ни отговорите на един въпрос да сте ясно – гафа 

Ваш ли е, гафа на кмета ли е или пак ще обвините Вашата на Общинския 
съвет за двете докладни записки. Сега тука може би има няколко човека, 
които са нови общински съветници, но всички други имат достатъчен опит 
за да могат да преценят, че това са две различни докладни записки, с 
различни номера, вкарани по различно време и забележете в 
предложението на решението на едното място се предлага учениците да се 
пренасочат в „Паисий“ училището в Разград, в друго предложение се 
предлага да се пренасочат в училището чийто директор е общински 
съветник от БСП. Просто ни дайте малко пояснение. Сега нали тука, 
извинявам се за израза „не сме се хвърлили на върбите“ да ни приказвате и 
тука да плещите разни врели и некипели нали. И отново призовавам за 
малко по-добър тон, нали някои младежи нека да изкарат още един мандат 
като заместник кметове, тогава да започнат да правят забележки на 
председатели на общински съвети, и на многогодишни общински 
съветници. Завърших.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Господин Василев… 
 
Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 
Може ли господин председател? 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Не може сега. Сега ще трябва да дам пояснение, тъй като господин 

Василев иска. Моля. Господин Иво Димитров, седнете си на мястото, чака 
ни отговорна работа.  

Господин Василев, докладната записка е една и съща и пак Ви 
казвам: четете АПК: инициатива за издаване на административен акт. 
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Инициативата е запознала с предложението на кмета, което 
първоначално… 

 
Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 
Господин председател, разбирам Ви обаче училищата са различни, 

номерата са различни сега. Стига вече с тези адвокатски номера. Дайте 
ясно отговор на въпроса. 

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Точно деловодството налага всеки документ да бъде регистриран 

кога е постъпил, в колко часа и т.н. И ветеринарната медицина също е 
сериозна наука, но не подценявайте и правото.  

И така, господин Добрев Вие какво желаете да кажете? 
 
Г-жа Надежда Радославова– ПП „ГЕРБ“ 
Госпожа Надежда Радославова не говори на микрофон.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Искахте думата. Искате ли думата? 
 
Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 
Като вносител имам правото на думата.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
По този въпрос ли сега? 
 
Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 
Да, да по този въпрос. Ще бъда кратък, господин председател.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Заповядайте.  
 
Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 
Сигурно сте чували сентенцията, че „няма ненаказано добро“ и след 

като не искате да има улеснение, уважаеми дами и господа общински 
съветници, за да гледате нагледно какви предложения постъпват, ще 
караме по правилата. 

 
Г-жа Надежда Радославова– ПП „ГЕРБ“ 
Госпожа Надежда Радославова не говори на микрофон.  
 
Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 
Не, не ще караме по съвсем ясните правила. Ще ви се обясни.  
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Г-жа Надежда Радославова– ПП „ГЕРБ“ 
Госпожа Надежда Радославова не говори на микрофон.  
 
/Шум в залата./ 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Не сме стигнали до гласуване още на дневния ред. Има ли някой 

желаещ още да говорим на тази тема? 
 
Г-жа Елка Неделчева –„БСП за България“ 
По процедура.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Заповядайте, госпожо Неделчева. Ще Ви дам думата, господин 

Василев.  
 
Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 
Добре. 
 
Г-жа Елка Неделчева –„БСП за България“ 
Уважаеми господин Димитров,  
Мисля, че прекалено време отделихме да се занимаваме със себе си, 

а хората от Разград и общината очакват конкретни решения и предлагам 
прекратяване на дебатите и преминаване към гласуване на дневния ред.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Има ли противно становище? Господин Василев, съветвам Ви, че 

може да се възползвате – да кажете едно противно становище за да се 
изкажете. Заповядайте.  

 
Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 
Благодаря, господин председател. 
Много сте коректен. Благодаря, че уважихте моята професия преди 

малко, аз също уважавам Вашата.  
Сега какви са изводите от всичко това, което се случва в момента? 

Няма да Ви припомням, че в предишния мандат, и в по предишни мандати, 
граждани по тяхно желание са изслушвани по съществени въпроси 
независимо от това дали са спазили реда упоменат в Правилника и ако се 
върнете малко самия знак, че наведохте 
 

Г-жа Елка Неделчева –„БСП за България“ 
Госпожа Елка Неделчева не говори на микрофон.  
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Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 
Може ли само да…Самия факт, че навеждате глава… 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Не прекъсвайте изказващия се.  
 
Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 
Самия факт, че навеждате глава говори за това, че съм прав, но както 

и да е имате мнозинство, гласувахте го. Щяхме да чуем мнението на един 
страничен гражданин, който е заинтересован от тези безумия, които ги 
правите в момента със закриването на училищата, преобразуване и т.н. 
Безспорно е, че имате страхотен медиен комфорт нали и с тази забрана, с 
плахите ръчички на някои колеги общински съветници, които явно са 
натискани за да гласуват по определен начин, отново за пореден път не 
пускате свободните граждани, свободното слово да се чуе поне в залата на 
Общинския съвет. Надявам се това да не стане практика. Изключително 
медиен комфорт, пак повтарям, включително и как да кажа представители, 
които пиарстват на общината пък в същото време поддържат уж 
независими медии. Припомням ви за едно друго момченце, което… 

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Трябва да се ориентирате към приключване.  
 
Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 
Да, да. Припомням ви за едно друго момченце, пак в една такава 

група, каква беше там „нещо забелязано някъде“, разбрах, че сте го взели 
на работа в общината, като IT-ти специалист. Ми той няма такова 
образование, бе господин Димитров, но кадровата политика на общината 
не е Ваша работа. Ние в момента раздаваме индулгенции, раздаваме 
обещания, за постове назначаваме хора, ми ние напълнихме тази община с 
баби бе, господин председател.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Моля Ви да приключвате. 
 
Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 
Благодаря.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви. Вашето слово беше предавано по телевизията и по 

радио Разград. Не се притеснявайте относно медиите.  
И така, предлагам да преминем към гласуване на проекта за дневен 

ред, като най-напред ще трябва да се произнесем по въпроса – дали да бъде 
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включен в дневния ред докладната записка внесена от групата на ДПС по 
извънреден способ.  

Доктор Апти, като вносител искате да направите изложение, 
заповядайте.  

 
Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 
Господин председател, 
Дами и господа общински съветници, 
На базата на чл.1, ал.1, т.8 и 23 от ЗМСМА и съгласно чл.36 от нашия 

правилник, ние общинските съветници от Движението за права и свободи, 
искаме докладна записка с вх.№228 да се разгледа на днешното заседание 
и да се включи към точка първа от дневния ред, а именно – докладни 
записки. Благодаря Ви.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Колеги, съобразно разпоредбите на нашия Правилник ще трябва да 

се произнесем по въпроса дали в днешното заседание да бъде включена за 
разглеждане докладната записка, която е внесена от групата общински 
съветници от ДПС. Има ли някой, който да изложи противно становище? 
Заповядайте, госпожо Неделчева.  

 
Г-жа Елка Неделчева –„БСП за България“ 
Уважаеми господин председател,  
Уважаеми колеги,  
Това, което предлагат колегите от ДПС има резон в него. Това го 

коментирахме и на заседание на комисиите когато това предложение беше 
оформено само като предложение, а не като докладна записка. И тогава 
направих изказване, че част от мерките, които се предлагат, сега и в 
докладна записка се обхващат от мерките в докладната, която предстои 
след малко да разгледаме, с вносител кмета на Разград. Друга част от 
мерките, които се предлагат, аз не отричам, че ще бъдат полезни, но те са 
свързани с промяна на общински наредби.  

Аз си мисля доктор Апти, че едва ли Вие не познавате процедурата, 
по която става промяна на общински наредби. И в докладната записка за 
промяна на Наредба №14 е записано, че тази промяна е преминала през 
процедура за обществено консултиране, която макар и в краткия и вид не 
може да е по кратка от 14 дни. Ако ние допуснем да разглеждаме тази 
докладна на това заседание и да вземаме решения по нея, Вие искате от 
всички общински съветници да нарушаваме законодателството в 
Република България. Затова аз Ви предлагам – пуснете я тази докладна 
записка за следващо заседание, да си извърви пътя с общественото 
консултиране за промяна в съответните наредби и тогава да влезе в 
заседание на Общинския съвет. Благодаря.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Благодаря и аз. Реплика ли искате, доктор Апти? Заповядайте.  

 
Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 
Госпожо Неделчева, аз съм съгласен от части обаче с Вас, но ние до 

голяма степен се позоваваме на Закона за мерките и действията по време 
на извънредно положение, обявено с решение на Народното събрание от 
13.03.2020 г. и по конкретно с параграф 6б и считам, че този закон е над 
наредбите на Общински съвет, гр.Разград.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Дуплика, заповядайте.  
 
Г-жа Елка Неделчева –„БСП за България“ 
Този закон може да е, аз не съм юрист, тук има юристи в залата, ще 

кажат дали е над наредбите, но не е над другите закони, които уреждат как 
се приема всеки един нормативен акт. Благодаря.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
По дневния ред, желае ли някой друг? Заповядайте. Давам думата на 

господин Калоян Монев, който е и председател на комисията по законност.  
 
Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“ 
Колеги, действително това предложение постъпи в две постоянни 

комисии, поне аз го гледах. Сега е направено като докладна записка, 
подписана е този път от вносителите, за което ги адмирирам, но това нещо 
ако бъде прието в това му съдържание днес, ние ще нарушим най-малко 
два закона. Първия закон е Закона за нормативните актове, защото то касае 
промяна на наши нормативни актове, наши наредби. Второ, ако трябва да 
се позоваваме само на този Закон за мерките, извинявайте ама това е пълен 
абсурд този закон, пълен правен абсурд. И то те първа цяла България ние 
ще си понесем последствията от този нормативен акт. Аз наистина 
поддържам това, което госпожа Неделчева каза, подкрепям голяма част от 
предложените мерки, но нека да го направим наистина по един 
юридически издържан начин. Да влезе ако трябва на спешен 
председателски съвет, защото ако ще промянаме Наредба №14 и наредбата 
за данъците, трябва да влезе с обществено обсъждане, да стои на сайта, да 
има предложения за да може да бъде коректно. Иначе рискуваме един 
Протест от прокуратурата и ще падне само на това основание. Имаме 
практика на вече отменени решения на Общинския съвет в този смисъл. 
Благодаря Ви.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Заповядайте, доктор Апти.  
 
Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 
За реплика.  
Господин Монев, аз съжалявам точно от Вас като доктор на 

юридическите науки да чуя, че нашето искане, което се базира на Закон за 
мерките и действията по време на извънредното положение, който закон е 
приел Народното събрание е несериозно искане на базата на всичко 
останало. Всичките други закони ако са при една нормална ситуация, това 
е извънредно положение и ние продължаваме да настояваме тази докладна 
записка да се разглежда, и ако примерно тука няма достатъчно 
компетентно лице, което да каже „ей“ нашето решение, ако се приеме е  
законосъобразно или не, да оставим на други по-добри юристи да тълкуват 
този казус.  

 
Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 
Доктор Апти, те кадърните ги уволниха бе от общината, ти искаш 

мнение.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Така моля за тишина в залата. По дневния ред желае ли някой друг и 

специално за предложението за разглеждане по извънреден способ? Не 
виждам желаещи.  

Уважаеми съветници, сега ще трябва да се произнесете по 
предложението за включване в дневния ред по извънреден способ на 
докладна записка внесена от групата съветници на ДПС, която е  с 
вх.№228/29.04.2020 г. и е относно: Приемане на мерки за защита на 
гражданите и бизнеса, и справяне с икономическите последици, вследствие 
обявеното извънредно положение и усложнената епидемиологична 
обстановка. 

Започваме гласуване.  
 
С 13 гласа - “ЗА“, „против“- 13, „въздържали се“- 5, 

предложението за включване в дневния ред на докладна записка с 
вх.№228/29.04.2020 г.  не се приема.  

 
И така уважаеми колеги, сега преминаваме към гласуване на проекта 

за дневен ред: 
1. Докладни записки, и  
2. Текущи.  
Отново с вдигане на ръце.  
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С 19 гласа - “ЗА“, „против“- 1, „въздържали се“- 4, дневният ред 
се приема.  

 
И сега общински съветници, пристъпваме към същинската работа – 

разглеждане на докладните записки внесени за днешното заседание.  
 

ТОЧКА ПЪРВА 
ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ 

 
С Т А Т И Я  1 

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Докладна записка с вх.№198-1/23.04.2020 г. 
Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община 

Разград 
Относно: Предложение за закриване на Основно училище 

„Кирил и Методий“, с. Киченица, община Разград, област Разград и 
преобразуване чрез промяна на вида училище по чл. 38, ал. 1 от 
Закона за предучилищното и училищното образование на Основно 
училище „Елин Пелин“, с. Стражец, община Разград, област Разград в 
Начално училище „Елин Пелин“,  с. Стражец, община Разград, област 
Разград. 

Вносителят оттегли тази докладна записка и проект за решение.  
 
 

С Т А Т И Я 2 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Пристъпваме към разглеждане на докладна записка с вх.№196. 
Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община 

Разград 
Относно: Наредба за допълнение на Наредба № 14 на Общински 

съвет Разград за определянето и администрирането на местните такси 
и цени на услуги на територията на община Разград. 

От името на вносителя господин Добрев, имате ли да добавите нещо 
по докладната записка? 

 
Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 
Нямам господин председател.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Докладната записка е разгледана в ПК по бюджет, финанси и 

икономическа политика и в ПК по законност, превенция на корупцията, 
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контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствени организации. Каня господин Минчев, да ни информира 
за становището на постоянната комисия по бюджет.  
 

Г-н Милен Минчев – Председател на ПК 
Докладната записка беше приета с 6 гласа „ЗА“, „против“ – няма, 

„въздържали се“ – няма.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви. Моля господин Калоян Монев – председател на 

постоянната комисия по законност… 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Господин Минчев, няма да бъде нарушение ако информирате какво е 

становището на постоянната комисия и за другите докладни записки. 
 
Г-н Милен Минчев – Председател на ПК 
Две докладни записки разгледахме в нашата комисия, двете бяха 

подкрепени с 6 гласа „ЗА“, „против“ – няма и „въздържали се няма.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви. Давам думата на председателя на постоянната 

комисия по законност – господин Монев.  
 
Г-н Калоян Монев – Председател на ПК 
Постоянната комисия работи при необходимия кворум и всички 

докладни записки бяха приети с необходимото мнозинство. Завърших.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви, господин Монев. Пристъпваме към обсъждане на 

докладната записка и проекта за решение. Имате думата, уважаеми колеги. 
Заповядайте, госпожо Георгиева.  

 
Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 
Уважаеми господин председател,  
Уважаеми общински съветници,  

Моя въпрос е следния – наредба за допълнение на Наредба №14 
виждам, че е относно. В диспозитива също виждам, че се говори за 
допълнение, само че има точки, в които имаме „изменение“ и 
„допълнение“, и аз се забърках, всъщност тази наредба, която ни се 
представя дали е за „изменение и допълнение“ или само за „допълнение“. 
И казвам направо точка 4, на страница 3 „Анализ за съответствие с правото 
на Европейския съюз пише следното, цитирам: Предлаганият проект за 
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изменение и допълнение на Наредба № 14. Та конкретния ми въпрос, нали 
моля само да не го изкарвате като техническа грешка е: тази наредба за 
„изменение и допълнение“ ли е  или само за „допълнение“. Благодаря.  

 
Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 
Тази наредба е наредба за „допълнение“ на Наредба №14. 
 
Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 
Госпожа Галина Георгиева не говори на микрофон.  
 
Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 
Може да се изправи и тук.  
 
Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 
Госпожа Галина Георгиева не говори на микрофон.  
 
Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 
Не Ви чувам.  
 
Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 
Не можах да разбера начина, по който ще коригирате тази грешка, 

тъй като това е подзаконов нормативен акт. Той има ред, по който Вие 
самите преди малко ни го обяснихте, по който се случва неговото 
изменение или допълнение или само допълнение. И това е наличието на 
публично обществено обсъждане или консултация. В този си вариант 
впрочем в Закона за нормативните актове е посочено, че включително с 
мотивите и това не е случайно, защото те имат съществено значение да се 
разбере волята. Това, което точно искате, а в случая тя е неразбираема 
специално на мене, като юрист. Дали ще се изменя тази наредба само или 
ще се изменя и допълва, или само ще се допълва.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Други желаещи има ли? Няма.  
 
Г-жа Елка Неделчева –„БСП за България“ 
Госпожа Елка Неделчева не говори на микрофон. 
 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Госпожа Надежда Радославова не говори на микрофон.  
 
Г-жа Елка Неделчева –„БСП за България“ 
Госпожа Елка Неделчева не говори на микрофон. 
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Не се притеснявайте госпожо Неделчева, не е проблем.  
Други желаещи има ли? Кажете госпожо Радославова.  
 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Разбрахме, че тази съществена грешка, която е допусната от 

вносителя или от администрацията, както искате го определете, 
автоматично, автоматично, автоматично допуска и предложенията на 
съветниците от ДПС да бъдат разгледани днес и да бъдат приети от 
Общинския съвет. Защо мерите с различни аршини, когато нещо идващо 
от Вас да може по всякакъв начин, а когато идва от опозицията, то не може 
по никакъв.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Завършихте ли, госпожо Радославова?  
 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Да, завърших.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Добре, благодаря. Желае ли някой да вземе отношение? Няма. Други 

желаещи. Заповядайте.  
 
Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 
Благодаря, господин председател. 
Аз искам да запитам по отношение на наредбата и ползването на 

средношколското общежитие – учениците там към момента плащат ли 
такси? 

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Заповядайте, господин Добрев.  
 
Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 
Таксата, която е към средношколското общежитие се заплаща ако 

учениците са в средношколското общежитие, към момента те не заплащат 
такси.  

 
Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 
Да, благодаря Ви.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Друг желаещ? Господин Василев, заповядайте.  
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Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 
Благодаря, господин председател. 
Аз много внимателно слушах госпожа Георгиева, въпроса ми може 

би е към Вас и към нея като юрист, да разбирам ли независимо от това 
какво решение ще вземе Общинския съвет в момента, решението ще бъде 
незаконосъобразно и областния управител би трябвало да върне решението 
точно поради неспазването на законовите процедури, както каза госпожа 
Георгиева? Благодаря.  

 
Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 
Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Моля без да съм дал думата да не се изказвате, доколкото и господин 

Василев се обърна и към мен. Не, не разбирайте господин Василев така. 
Други желаещи има ли? Няма. Колеги при това положение обявявам за 
приключена дискусията.  

 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Госпожа Надежда Радославова не говори на микрофон.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Питам има ли други желаещи.  
 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
За какво?  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
За обсъждане и дискусия, да се изкажат.  
 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Госпожа Надежда Радославова не говори на микрофон.  
 
Г-жа Елка Неделчева –„БСП за България“ 
Госпожа Елка Неделчева не говори на микрофон. 

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Госпожо Радославова, въпрос ли искате да поставите? 
 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Госпожа Надежда Радославова не говори на микрофон.  
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Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 
Господин председател.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Да.  
 
Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 
Извинявайте, не съм съгласен с госпожа Неделчева. Аз трябва да 

бъда информиран за да мога да взема правилното решение да гласувам. 
Никой обаче не ми отговори. За мен стана ясно, че независимо от 
решението, което ще вземем Общинския съвет, то ще бъде 
незаконосъобразно поради неспазени процедури. Това е.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Според Вас.  
 
Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 
Не според мен, според още един юрист.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Да, добре. Има ли някой друг желаещ питам, уважаеми колеги? 

Какво искате, госпожо Радославова? Дайте знак, отидете… 
 
Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 
Господин председател, абе нека да изпипват тези хора от общината 

нещата бе. Стига вече тука сме си играли на иде ми доди ми. Дайте, или ще 
ги правим нещата или няма да ги правим. Вкарайте ни една законна 
докладна за да я гласуваме.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Добре, господин Василев, ще се вслушат във Вашия призив. Госпожо 

Радославова, давам Ви възможност да кажете това, което сте намислили. 
Кажете, заповядайте.  

 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Господин председател, не мога аз като общински съветник да казвам 

какво и как ще се случва на заседание на Общинския съвет, защото 
председателя трябва да ръководи заседанията на Общинския съвет. Затова 
ние много културно и възпитано чакаме да преминем от една процедура 
към друга процедура, за съжаление обаче от начина, по който водите 
заседанията не ни става ясно в каква процедура сме в момента. Аз 
наистина имам изказване във връзка с тази докладна записка и ако сме в 
процедура на изказвания бих искала да го направя.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Госпожо Радославова, за пореден път ни вплитате с Вашите терзания 

и неяснотии и пак се налага да Ви обясняваме. Нашия Правилник не е 
разписал изрично разделяне на процедурата по обсъждането на част първа 
– въпроси, и на част втора – разисквания. Но ние за практическо удобство, 
за да могат изказващите се и вносителят да дадат разяснения сме приели 
този начин, първо ако има въпроси да се изчистят те.  

 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Тоест да разбера, че когато минем към процедура на изказвания, аз 

ще мога да задавам и въпроси при следващите обсъждания. Така ли да Ви 
разбирам изявлението, господин председател в този случай?  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Както искате, така го, четете Правилника. Давам Ви думата и Вие 

имате пълното право да говорите това, което пожелаете. Заповядайте.  
 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Благодаря Ви. Аз имам предложение относно тази докладна записка, 

защото искам да напомня на всички общински съветници, които са в 
залата, че на предходното заседание беше взето решение след заседанието, 
след неговото приключване да бъде проведен председателски съвет. Такъв 
съвет наистина имаше, на този председателски съвет присъствах аз като 
съпредседател на групата на ПП „ГЕРБ“ и на него се взе решение 
общинска администрация да предостави на Общински съвет-Разград 
списъци с ползвателите на общински имоти. Разбрах, че такива списъци не 
са направени и не са предоставени. Трябваше на следващ председателски 
съвет да се реши какви точно да бъдат мерките във връзка с извънредното 
положение на територията на, не само на България.  

 
Г-н Иво Димитров – „Демократична България-Обединение“ 
Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  
 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Пандемията е нещо, което се случва по света господин Димитров.  
Господин председател, ще Ви помоля, както на нас не ни давате 

възможност да се изказваме, провикваме в залата след като не сте ни дали 
думата, да следите и за други общински съветници дали го правят това.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
И аз ще Ви помоля, не чакайте само Иво Димитров да Ви каже една 

думичка и Вие да продължите с 15 изречения. Не обръщайте внимание на 
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Иво Димитров и говорете, и така ще можем да продължим успешно. 
Заповядайте.  

 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Не мога да не обръщам внимание на общински съветник.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Е това са Ваши вътрешни проблеми, но дайте сега по същество.  
 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Искам да кажа това, че всъщност това, което ни предлагате на 

днешното заседание е изключително ограничено в своя обхват. Много 
повече са нещата, които трябва и би следвало ние да вземем като решение 
Общинския съвет и то на това заседание. Да престанем да го отлагаме за 
следващи заседания, защото вече ще е късно и каквото и да вземем като 
решение, едва ли ще е полезно за нашите съграждани. И за това, в тази 
връзка ще направя предложение в диспозитива, само момент. В 
диспозитива на тази докладна записка, която е с вх.№196: в параграф 7, 
след чл.19, ал.4 да бъде добавена и т.1. Внасям го в писмен вид.  

 
/Шум в залата./ 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Колеги, нека да видим какво е написано. Аз ще ви го прочета. Тъй 

като не стана ясно точно какво е предложението. То гласи следното, 
цитирам: По докладна записка с вх.№196 в диспозитива в параграф 7… 
Госпожо Радославова, чета докладна записка 196, гледам параграфите и 
моля да ме улесните, да ми кажете на коя страница е параграф 7. А Вие 
имате предвид параграф 1 от предложението, който касае вече 
допълнителни разпоредби. Значи колеги, касае се за параграф 1 в проекта 
за решение, който е свързан с преходни и заключителни разпоредби и, че 
се създава нов параграф 7 със следното съдържание и то гласи: след чл.19, 
а.4 да бъде добавена т.1. 

 
/Шум в залата./ 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
На микрофон колеги, ако някой желае да изрази становище. 

Заповядайте. Давам думата на общинския съветник Иво Димитров.  
 
Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 
Да ни поясните каква е т.1. Какво съдържа в наредбата? 
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Така ще Ви запознаем с тази точка 1, за която общинските съветници 

искат информация. Заповядайте, господин Добрев.  
 
Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 
Т.1. в таблицата – вид услуга: За ползване на пазари с цел търговия 

със селскостопанска продукция на Централен общински пазар, кв.м на ден 
такса 0,50 лв., кв.м. на месец с такса 8 лв. На пазар в ж.к.“Орел“ кв.м. на 
ден 0,35 лв., кв.м. на месец 5,70 лв. 

И въпреки всичко на мен като вносител не ми станаха ясни мотивите 
на госпожа Радославова, конкретните за предлагането на тази точка.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Давам думата на госпожа Елка Неделчева.  
 
Г-жа Елка Неделчева –„БСП за България“ 
Уважаема госпожо Радославова, понеже споменахте събирането на 

този председателски съвет, който имахме след предходната сесия. Аз също 
присъствах на това събиране и там много добре си спомням, че взехме 
решение до вкарване на докладната групите съветници, чийто 
председатели бяха там, ако имат предложение за допълнение към тези 
мерки да ги подадат в съответния срок за да могат да бъдат представени 
както за обществено обсъждане и за вкарване евентуално в докладната 
записка. Това, което Вие правите в момента като предложение, не е стояло 
на обсъждане, каквото се изисква. Другото, което е…Моля да не ме 
прекъсвате. Другото, което искам да кажа е, ние наистина не чухме мотиви 
за предложението, за вкарване на тази т.1., която разбрахме, че касае 
общинския пазар, пазара в „Орел“. Първо, пазара в „Орел“ отдавна вече не 
се предлагат селскостопанска продукция, там има няколко магазинчета, 
които работят, включително и два магазина за плодове и зеленчуци. И що 
се отнася до Централния пазар, явно госпожа Радославова не пазарува, 
защото не е видяла, че той работи и всички щандове, който е пожелал и по 
принцип предлага продукция, там работят.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Госпожа Надежда Радославова не говори на микрофон.  
 
Г-жа Елка Неделчева –„БСП за България“ 
Госпожо Радославова идете на общинския пазар и вижте какво 

работи и какво не работи.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Реплики има ли към изказването на госпожа Неделчева? Госпожо 

Радославова, заповядайте.  
 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Така, искам да кажа на всички колеги, че мотивите ми са същите, 

които са изложени от вносителя в докладната записка. Надявам се това да 
ви е абсолютно достатъчно за приемете това предложение и искам да кажа 
на госпожа Неделчева – в т.1 са и кооперативния пазар и пазара в „Орел“, 
няма как да се отдели едното от другото просто, предвид предложението. 
И другото, което искам категорично да изясня, че много редовно 
пазарувам от пазара и за разлика от Вас наистина почти ежедневно, така че 
много от сергиите, както ги нарекохте, много дълго време не работеха.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Други желаещи има ли да изразят становище? 
Уважаеми съветници, има ли други желаещи да изразят становище? 

Не виждам желаещи. Затова се ориентираме към приключване на 
разискванията по тази точка от дневния ред. Във връзка с предложения 
проект за решение има постъпило едно предложение, освен от вносителя, 
от общинския съветник Надежда Радославова. Най-напред ние ще се 
произнесем с гласуване по нейното предложение. Има ли нужда да го 
зачета пак? Параграф 7 и т.1.  

 
 
С 15 гласа - “ЗА“, „против“- 7, „въздържали се“- 9, 

предложението на общински съветник Надежда Радославова не се 
приема.  

 
Г-жа Елка Неделчева –„БСП за България“ 
Може ли обяснение на отрицателен вот? 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Не, нашия Правилник не позволява.  
 
Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“ 
Господин Калоян Монев не говори на микрофон.  
 
Г-жа Елка Неделчева –„БСП за България“ 
Госпожа Елка Неделчева не говори на микрофон.  
 
/Шум в залата./ 
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Сега преминаваме уважаеми съветници към гласуване на проекта за 

решение по докладната записка, внесена от кмета на общината – господин 
Бояджиев.  

 
Общинският съвет взе следното 
 
                                            Р Е Ш Е Н И Е 
 
                                                      № 90 
 
Във връзка с разрастващата се пандемия от COVID – 19 с 

Решение от 13 март 2020 г. на Народното събрание е обявено 
извънредно положение върху цялата територия на Република 
България и на Министерския съвет е възложено да предприеме 
всички необходими мерки за овладяване на извънредната ситуация 
във връзка с пандемията от COVID – 19 и в съответствие с чл. 57, ал. 3 
от Конституцията на Република България. Впоследствие, в Държавен 
вестник, извънреден брой 28 от 24.03.2020 г., е обнародван Закон за 
мерките и действията по време на извънредното положение, обявено с 
решение на Народното събрание от 13 март 2020 г., който влиза в сила 
от 13.03.2020 г. В нормата на чл. 2 от същия е регламентирано, че 
министърът на здравеопазването, освен по Закона за здравето, може да 
въвежда и други временни мерки и ограничения, определени в закон. 
Въз основа на тази разпоредба е издадена Заповед № РД-01-
124/13.03.2020 г. на министъра на здравеопазването, изменяна и 
допълвана със Заповед № РД-01-131/17.03.2020 г., Заповед № РД-01-
139/19.03.2020 г., Заповед № РД-01-144/2.03.2020 г. и Заповед № РД-01-
154/26.03.2020 г., с която са въведени противоепидемични мерки на 
територията на Република България. 

На основание цитираните по – горе документи, препоръките на 
Националния оперативен щаб относно регистрираните случаи на 
COVID – 19 на територията на Република България, както и мерки, 
приети на проведено на 17.03.2020 г. заседание на Областния кризисен 
щаб за борба с коронавируса в област Разград, е издадена Заповед № 
308/18.03.2020 г. на Кмета на Община Разград, с която са въведени 
противоепидемични мерки на територията на община Разград. 

Впоследствие, със Заповед № 356/27.03.2020 г. на Кмета на 
Община Разград режима по отношение на осъществяване на 
търговската дейност на територията на общината е облекчен, но 
голяма част от въведените забрани продължават да действат, 
включително забраната за поставяне и работа на разположените 
върху терени-общинска собственост автомати за напитки и храни, 
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както и забраната за  използване на терени- общинска собственост за 
продажба от ръчни колички и излагане на нехранителни продукти, 
стоки, мостри, поставяне на маси за консумация към заведения за 
бързо хранене и развлечения, и пред магазини, които продължават да 
се прилагат без промяна. 

След въвеждане на ограниченията и забраните всички лица – 
физически и юридически на територията на община Разград, 
попадащи в обхвата на горепосочените заповеди, временно 
преустановиха своята дейност, поради забраната да бъдат посещавани. 
Поради това същите не реализират приходи, а същевременно имат 
разходи,  включително такива, изразяващи се в такси за ползване на 
пазари, тържища, панаири, тротоари, площади, улични платна, 
общински пътища и терени с друго предназначение, които са 
общинска собственост. В това число попадат всички представители на 
малкия и среден бизнес, които са поставили кафе-автомати на 
територията на терени - общинска собственост, маси и други 
съоръжения за консумация на открито пред заведения за хранене и 
развлечения и пред магазини, ползвателите на места, върху които се 
организират панаири, събори и други подобни мероприятия, както и 
ползвателите на места, разположени на други терени - общинска 
собственост, върху които се организира търговия на открито по 
смисъла на чл. 19, ал. 4, т. 2 от Наредба № 14 на Общински съвет 
Разград като продажба от ръчни колички на сладолед и други стоки, 
излагане на стоки (мостри) пред търговски обекти, разполагане на 
цветя пред обекти за цветя и други. 

С оглед на гореизложеното относно сложната за бизнеса 
икономическа обстановка и публичната отговорност, която носят 
Община Разград и Общински съвет – Разград като обществени 
институции, призвани да защитават интересите на гражданите на 
община Разград, усилията ни трябва да бъдат насочени не само към 
неотложните мерки и действия за предотвратяване на 
разпространението на заразата от COVID – 19, но и към грижа и 
създаване на условия за подкрепа на бизнеса в създалата се трудна 
икономическа обстановка, поради което Ви предлагам Общинският 
съвет да приеме допълнения в Наредба № 14 за определянето и 
администрирането на местните такси и цени на услуги на територията 
на община Разград, с които за периода от обявяването на 
извънредното положение до неговата отмяна да се освободят от 
заплащане на таксите по чл. 19, ал. 4, т. 2, т. 3, т. 4 и т. 5, ползвателите, 
чиято дейност е временно преустановена в резултат от въведените със 
заповеди на министъра на здравеопазването и на кмета на Община 
Разград забрани, ограничения и други мерки, вследствие на които 
ползването на предоставените общински терени е невъзможно. 
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Предвид това, че ограниченията и забраните са въведени и действат от 
един по-ранен период, предлагам допълненията в Наредбата да влязат 
в сила с обратно действие, считано от датата на обявяване на 
извънредното положение, а именно 13.03.2020 г. 

Поради екстраординарния и извънреден характер на, обявеното 
с Решение от 13 март 2020 г. на Народното събрание, извънредно 
положение, което е обстоятелство, имащо характера на 
„изключителни случаи“ по смисъла на разпоредбата на чл. 26, ал. 4, 
изр. второ от Закона за нормативните актове, и необходимостта от 
предприемането на бързи, ако не и неотложни, действия за справяне с 
негативните икономически последици от същото и последващите го 
противоепидемични мерки, на 06.04.2020 г. проектът на Наредбата за 
допълнение на Наредба № 14 на Общински съвет Разград за 
определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги 
на територията на община Разград бе публикуван за обществена 
консултация на интернет страницата на Общински съвет Разград, със 
срок за предложения и становища от 14 дни. 

 
1. Основни цели, които се поставят: 
С приемането на допълнения в Наредба № 14 на Общински съвет 

Разград за определянето и администрирането на местните такси и 
цени на услуги на територията на община Разград генерално се цели 
смекчаване на финансовите и икономически последици от обявеното 
извънредно положение и последващите го мерки, като конкретно се 
цели облекчаване на финансовата тежест за гражданите и бизнеса, 
които дължат такси за ползване на общински терени по реда на чл. 19 
от Наредбата и чиято дейност е пряко засегната (временно 
преустановена) вследствие от ограниченията и забраните, въведени 
като противоепидемични мерки за справяне с пандемията от COVID – 
19, като същите бъдат освободени от дължимите такси за периода на 
действие на извънредното положение. 

            
2. Финансови и други средства, за прилагане на изискванията на 

новата уредба – не са необходими. 
 
3. Очаквани резултати - облекчаване на финансовата тежест за 

гражданите и бизнеса, които дължат такси за ползване на общински 
терени по реда на чл. 19 от Наредбата и чиято дейност е пряко 
засегната (временно преустановена) вследствие от ограниченията и 
забраните, въведени като противоепидемични мерки за справяне с 
пандемията от COVID – 19, като същите бъдат освободени от 
дължимите такси за периода на действие на извънредното положение. 

 



34 
 

4. Анализ за съответствие с правото на Европейския съюз: 
Предлаганият проект за изменение и допълнение на Наредба № 

14 за определянето и администрирането на местните такси и цени на 
услуги на територията на община Разград е разработен в съответствие 
с разпоредбите на Европейското законодателство – Европейската 
харта за местно самоуправление, както и с директиви на 
Европейската общност, свързани с тази материя, предвид 
съответствието на основни нормативни актове – Закона за местните 
данъци и такси, и др. с тях. 

 
Предвид гореизложеното и на основание чл. 79 от 

Административнопроцесуалния кодекс, чл. 8 и чл. 11, ал. 3 от Закона 
за нормативните актове и Указ № 883 от 24.04.1974 г. за прилагане на 
Закона за нормативните актове, чл. 9 от Закона за местните данъци и 
такси и чл. 21, ал. 2 във връзка с ал. 1, т. 23 и чл. 22, ал. 1 от Закона за 
местното самоуправление и местната администрация, и във връзка с 
Решение на Народното събрание от 13 март 2020 г. за обявяване на 
извънредно положение, Общински съвет Разград, с 25 гласа „ЗА“, 
„против“ – няма, „въздържали се“ – няма, 
 

                                              Р Е Ш И: 
 
Приема Наредба за допълнение на Наредба № 14 за определянето 

и администрирането на местните такси и цени на услуги на 
територията на община Разград, както следва: 

 
§ 1. В  „Преходни и заключителни разпоредби“ се създава нов § 7. 

със следното съдържание: 
„§ 7. За периода на извънредното положение, обявено с Решение на 

Народното събрание от 13 март 2020 г., до неговата отмяна, се 
освобождават от заплащане на таксите по чл. 19, ал. 4, т. 2, т. 3, т. 4 
и т. 5, ползвателите, чиято дейност е временно  преустановена в 
резултат от въведените със заповеди на министъра на 
здравеопазването и на кмета на Община Разград забрани, ограничения 
и други мерки, вследствие на които ползването на предоставените 
общински терени е невъзможно.“. 
 

Заключителна разпоредба 
 

§ 2. Наредбата за допълнение на Наредба № 14 за определянето и 
администрирането на местните такси и цени на услуги на 
територията на община Разград влиза в сила от 13 март 2020 година. 
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Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 
и на Областния управител на Област Разград  в 7-дневен срок от 
приемането му.       
 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 
Административен съд–Разград. 

 
 

С Т А Т И Я 3 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№197. 
Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община 

Разград 
Относно: Приемане на мерки за защита на гражданите и бизнеса 

и справяне с икономическите последици, вследствие усложнената 
епидемиологична обстановка на територията на община Разград. 

Господин Бояджиев, като носител Ви давам думата. 
 
Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
Благодаря господин председател.  
Аз допълнително нямам какво да добавя към текста. Това нещо беше 

обсъждано два пъти най-отговорно и сега се внася вече за дискусия и 
одобрение от страна на Общинския съвет.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви.  
Уважаеми съветници, тази докладна записка е разглеждана в ПК по 

бюджет, финанси и икономическа политика, ПК по управление на 
общинската собственост и стопанство и в ПК по законност, превенция на 
корупцията, контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствени организации. Ние чухме вече какво е становището на 
комисиите по бюджет и законност, и остава да бъдем информирани от 
председателя на комисията по собственост – господин Иво Димитров. 
Заповядайте, господин Димитров и моля да информирате за решенията на 
комисията и по другите докладни записки, по които вие сте се произнесли.  

 
Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 
Благодаря Ви, господин председател. 
Постоянната комисия на свое заседание разгледа всички докладни 

записки разпределени за нея и след проведено задълбочено обсъждане, 
дебат и гласуване по всички гласува подкрепа и одобрение. Благодаря.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви и аз.  
Уважаеми колеги, пристъпваме към обсъждане и най-напред 

желаещите да поставят въпроси, и след това ще минем към мнения и 
предложения. Госпожо Радославова, заповядайте.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Аз имам един въпрос, който е свързан с последващо предложение. 

Бих искала вносителя да каже по какъв начин е образуван срока от 10 
работни дни, който присъства в приложение №2 към тази докладна записка 
– Правила.  

 
Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
Заявлението ли имате предвид? 
 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Госпожа Надежда Радославова не говори на микрофон.  
 
Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
Нашата логика е била да има достатъчно време всеки, който попада в 

условията за подаване на заявление, да се запознае и да ги подаде. Тъй 
като няма никаква причина за притеснение, че след като се подаде в 10-
дневния срок, като излезе решението, неговите права са защитени. Това е 
било. Няма някакъв друг нюанс.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Други въпроси? Допълнителен, заповядайте.  
 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Ако съм Ви разбрала правилно, за това задавам и този въпрос, като 

вносител Вие смятате, че този 10-дневен срок е крайно и изключително 
достатъчен за да може всички да се запознаят с решението на Общинския 
съвет, тъй като въпреки, че то подлежи на обжалване в решението ще 
приемем, че влиза в сила от приемането му, т.е. от утре то вече ще бъде в 
сила ако го приемем сега на това заседание и от утре започва да тече този 
10-дневен срок. В тази връзка питам, защо е 10-дневен срока и разбирам, 
че смятате, че той е изключително дълъг и ще бъде удобен за всички.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
И какво искате да попитате, госпожо Радославова? 
 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
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Не, това казвам, просто затова ми е доуточняващия въпрос. Дали съм 
разбрала правилно, че за вносителя това е един крайно достатъчен срок, в 
който могат да се случат всички тези неща, които са обект на докладната 
записка.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Господин Бояджиев, моля да отговорите – правилно ли е разбрала 

госпожа Радославова това, което и отговорихте.  
 
Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
Госпожа Радославова, е нейно право да разсъждава както иска. 10-

дневния срок, все пак трябва да има някаква възможност заинтересованите 
лица да се запознаят. Ако го подаде на 11 или 12 ден, то няма да бъде в 
нарушение. 

 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Напротив. 
 
Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
Няма да бъде.  
 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Ама не е вярно това. В следваща точка 4 – заявления подадени след 

определения краен срок не се разглеждат. Така че, от изключително 
значение е срока.  

 
Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
Какво предлагате?  
 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Аз ще го предложа когато ми се даде възможност за предложение, 

просто исках да разбера какви са Вашите мотиви.  
 
Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
Считаме, че 10-дневния срок е напълно достатъчен. 
 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
И другото, което искам да попитам – по какъв начин ще бъде 

разгласено решението на Общинския съвет? 
 
Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
По много начини, тъй като имаме различни възможности. Решението 

първо ще бъде коментирано, ще излезе в средствата за масова информация, 
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по електронен път ще го пуснем. А те в интерес на истината много хора 
имат вече предварителна информация. Непрекъснато се обаждат, питат, 
обясняваме им, защото една част от тях са слушали предходни наши 
обсъждания, а те бяха две такива отговорни и имат тази информация. Това 
е информация, която много бързо госпожо Радославова се разпространява, 
когато си заинтересован и търсиш всички възможни средства за да се 
запознаеш с нея.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Други съветници. Заповядайте. Давам думата на общинския 

съветник Иво Димитров, след това на общинския съветник Левент Апти. 
Заповядайте.  

 
Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 
Искам да кажа, че и общинските съветници ще направят всичко 

възможно в своите си правомощия, и като допълнение ще бъде оповестено 
във фейс групите, които засягат живота в Разград. Това за господин 
Василев специално го казвам.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Благодаря. Доктор Апти, имате думата.  
 
Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 
Благодаря Ви, господин председател. 
Вярно при обсъждането на тази докладна бяхме направили 

председателски съвет, тогава изразих собственото си мнение, което е 
мнение и на групата, и сега отново ще повторя. Първото, което е, че 
докладната записка в този и вид е доста постен, да не кажа, че единствено е 
създадена тази докладна за да е прах в очите на нашите граждани, жители 
на Община Разград, включително физически и юридически лица. И тогава 
призовах господин кмета да преработи тази докладна записка, защото за 
лице с толкова дълъг юридически и административен опит, просто е 
обидно да положи подпис върху тази докладна записка. След това 
продължих обръщайки се към председателя на групата, че точно от Вас 
като лява политика, като лява група очаквах най-много мерки, които да 
подпомогнат или да улеснят работата както на физическите, така и на 
юридическите лица. Очевидно, че моя глас е бил глас в пустиня или вие 
сте нямали желанието за това. В този контекст ние също така ще направим 
едно предложение и в писмен вид подготвям. В позицията на диспозитива 
да се създадат точка 1.1. до 1.12. и прочитам какви са нашите 
предложения. А за мотивите ще бъдете така любезни да прочетете 
мотивната част на тази докладна, която ние внесохме, а вие не я приехте. 
Чета предложенията.  
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        Създава се т.1.3:Да не се прилагат последиците от забава за плащане 
на задължения на частноправни субекти, включително лихви и неустойки 
за забава, с падеж след датата на приемане на решението на НС за 
обявяване на извънредно положение – 13.03.2020 г., както и непарични
последици като предсрочна изискуемост, разваляне на договор и изземване 
на вещи за периода от 13. 03. 2020 г. до отмяна на извънредното положение. 

Създава се точка 1.1.: Да се освободят от заплащане на наемна цена 
по действащи  наемни  правоотношения наематели на общински жилищни 
имоти, собственост на Община Разград, които са пряко засегнати от 
въведените със Заповед № РД-01 -124/ 13. 03. 2020 г., допълнена със 
Заповед № РД-01-131/ 17. 03. 2020 г., изм. със Заповед № РД-01-139/19. 
03. 2020 г., изм. със Заповед № РД-01-154/ 26. 03. 2020 г. на Министъра на 
здравеопазването за противоепидемичните мерки, за периода на обявеното 
с Решение на Народното събрание извънредно положение, т.е. от 13. 03. 
2020 г. до окончателната му отмяна, за установяването на което пряко 
засегнатите лица подписват декларация по образец (Приложение № 1). 

Предлагаме да се създаде т.1.2.: Да се удължи срока за заплащане на 
дължимите месечни наемни цени по договорите за наем на общински 
жилищни имоти до края на 2020 г., за лицата изпаднали в забава. 

Да се създаде т.1.4.: Дава съгласие за освобождаване от заплащане на 
наем за периода от 13.03.2020 г. до отмяна на извънредното положение 
наемателите на лекарски кабинети и кабинети по дентална медицина. 

Създава се т.1.5.: Да отпадане задължението за заплащане на наемна 
цена по действащи наемни правоотношения за наематели на общински 
нежилищни имоти на територията на Община Разград и на ползватели на 
общински нежилищни имоти на територията на Община Разград, които са 
засегнати от въведените със Заповед № РД-01 -124/ 13. 03. 2020 г., 
допълнена със Заповед № РД-01-131/ 17. 03. 2020 г., изм. със Заповед № 
РД- 01-139/ 19. 03. 2020 г., изм. със Заповед № РД-01-154/  26.  03.  2020  г.  
на  Министъра на здравеопазването за противоепидемичните мерки, за 
периода на обявеното с Решение на Народното събрание извънредно 
положение, т.е. от 13. 03. 2020 г. до окончателната му отмяна, за 
установяването на което засегнатите лица подписват декларация по 
образец (Приложение № 2). 

Създава се т.1.6.: През 2020 г. отстъпка 5 на сто се прави на лицата, 
предплатили до 30 юни таксата за битови отпадъци за цялата година. 

Създава се т.1.7. Патентният данък да бъде преизчислен за времето 
на извънредното положение. 

Създава се т.1.8. Обявяване на нулева година за събиране на 
туристически данък на територията на Община Разград. 

Създава се т.1.9. Такса битови отпадъци да бъде преизчислена за 
времето на преустановяване на дейността на юридически лица, еднолични 
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търговци, фондации и сдружения с нестопанска цел, на територията на 
община Разград, за установяването на което засегнатите лица подписват 
декларация по образец (Приложение № 1). 

Създава се т.1.10 За периода на извънредното положение, обявено от 
Народното събрание на 13.03.2020 г., тук т.10.1: Освобождава от 
заплащане на такса за пазари, тържища, тротоари, площади, улични платна, 
панаири и терени с друго предназначение по Раздел II от Наредба № 14 за 
определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги на 
територията на община Разград /Приета от Общински съвет Разград с 
Решение № 242 по Протокол № 18 от 29.11. 2016 год., изм. и доп. с 
Решение № 552 от Протокол № 40 от 30.04.2018 г. на Об.С Разград; доп. с 
Решение № 620 от Протокол № 47 от 24.10.2018 г. на Об.С Разград; изм. и 
доп. с Решение № 668 от Протокол № 51 от 31.01.2019 г. на Об.С Разград/. 

Точка.10.2: Освобождават се еднократно от административна такса 
за издаване на разрешително и стикер за таксиметров превоз по чл.38, 
Раздел VIII от Наредба № 14 за определянето и администрирането на 
местните такси и цени на услуги на територията на община Разград 
/Приета от Общински съвет Разград с Решение № 242 по Протокол № 18 от 
29.11. 2016 год., изм. и доп. с Решение № 552 от Протокол № 40 от 
30.04.2018 г. на Об.С Разград; доп. с Решение № 620 от Протокол № 47 от 
24.10.2018 г. на Об.С Разград; изм. и доп. с Решение № 668 от Протокол № 
51 от 31.01.2019 г. на Об.С Разград/, таксиметрови водачи, които са 
прекратили разрешенията си в периода на обявеното извънредно 
положение. 

Точка.10.3: Периодът на действие на издадените карти за 
преференциално пътуване на учащи се, за месеците март и април на 
настоящата календарна година, да бъде удължен със съответния период, 
равен на времето на действие на въведеното извънредно положение в 
страната. 

Създава т.1.11. Лицата, обект на настоящето решение, които са 
платили задълженията си, преди влизане в сила на това решение, 
внесените от тях суми да се прихванат за следваща вноска/ такса, която 
дължат. 

Благодаря Ви за вниманието, по този начин докладната записка ще 
бъде в по-добър вид.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви, доктор Апти. Аз имам към Вас едно конструктивно 

предложение. Ако трябва съвсем буквално да тълкуваме правилата, сега 
трябва да искам от Вас листи хартия, на които да сте написали това. Но 
няма нужда. Аз Ви моля да предподпишете диспозитива на докладната 
записка, която Вие бяхте внесли по извънредния способ, тъй като има 
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идентичност ако не греша нали? И за улеснение на съветниците, но Вие 
преценете. Те ще могат и по-лесно да работят.  

Колеги, на вас вие е раздадена докладната записка, която беше 
внесена по извънредния способ и там всичко точно и ясно е казано. 

 
Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 
Господин Левент Апти не говори на микрофон.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Ако сте ги подготвили предварително.  
 
Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 
Господин Левент Апти не говори на микрофон.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Дайте ги тогава. А, ако не сте успели ще ги сложим към протокола, 

ако не може да преподпишете, като напишете отгоре предложение по 
докладна записка с вх.№197 от страница еди коя си. Вие преценете. 
Госпожа Елка Неделчева даде знак, най-напред, след това госпожа 
Радославова. Заповядайте, госпожо Неделчева.  

 
Г-жа Елка Неделчева –„БСП за България“ 
Уважаеми колеги, това което преди малко предложи като 

допълнение в разглежданата от нас докладна записка – доктор Апти, на 
практика е всичко това, което ни беше предложено да влезе като 
извънредна докладна записка, внесена от съветниците, колегите от ДПС. 
Дълга дискусия проведохме още преди приемането на дневния ред – 
трябва или не трябва да я разглеждаме тази докладна записка и след като 
си изложихме мотивите и гласувахме, стана ясно, че не можем да я 
разглеждаме, защото, аз и тогава го казах, че не вярвам господин доктор 
Апти да не си дава сметка какво ще нарушим и, че ни тласкат към 
вземането на незаконосъобразни решения. Знам, че е наясно, но явно това 
е начин за набиране на политически дивиденти със представяне, сега с 
помощта на телевизията и радиото, пред нашите съграждани колко са 
заинтересовани колегите от ДПС пък видите ли никой друг не мисли по 
тези въпроси. Що се отнася, така вземам повод от един израз, който 
използва доктор Апти „глас в пустиня“. 

Доктор Апти, на този председателски съвет, за който много пъти 
вече стана дума, нали такова беше решението? Всички групи, каквито 
предложения имаме, да ги подадем предварително за да могат да минат 
през процедурата за общественото обсъждане, защото тука юристите ще 
кажат колко наредби касаят тези Ваши предложения, изменение и 
допълнение в колко наредби. Не само в Наредба №14, а и в много други 
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наредби. Видно е, че Вие не сте пожелали тогава да ги внесете тези 
предложения, защото тогава нямаше да излязат от името на групата 
съветници от ДПС, а щяха да излязат като предложение с докладната, с 
вносител Денчо Бояджиев. Явно това са Ви били мотивите Вие да не ги 
внесете в този срок, който щеше да позволи сега да бъдат в тази докладна с 
мерките и ние да имаме законовото основание да ги обсъждаме и да 
взимаме решения по това, което искате да влезе. Що се отнася до това, че 
сте очаквали точно от съветниците от БСП тези предложения за леви 
мерки да го кажа. Лявата политика доктор Апти, не означава неразумна 
политика, защото това, което Вие предлагате ще вкара общината в един 
дълготраен финансов колапс, който ще засегне всички функции, които 
общината упражнява по отношение на предоставяне на услуги на нейните 
граждани. Да хванем само такса смет, всички знаем колко цъфнала и 
вързала е Община Разград след управлението на ГЕРБ по отношение на 
такса смет, с какви задължение беше поета общината и с какъв недостиг на 
средства точно по това перо. Ами дайте сега да отменим или да отложим 
или да опростим за известен период това, което се дължи от гражданите и 
фирмите и след два месеца когато се заринат улиците на Разград от 
боклуци от неизхвърлени контейнери, Вие ли ще носите отговорността за 
това нещо или кмета на общината ще носи отговорността. Така че, колеги 
нека да не изпадаме в политически популизъм, когато обсъждаме тука 
мерките и предлагаме, и вземаме решения, нека разумно да ги преценяваме 
от гледна точка и на това, че и след приключване на извънредното 
положение общината трябва да продължи да изпълнява своите функции. 
Може би в някое следващо заседание можем да поискаме една информация 
от общинската администрация за този период на извънредното положение 
с колко са спаднали приходите в общинския бюджет и каква ще е според 
тях картинката до края на годината. Благодаря.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви. Реплика, доктор Апти, заповядайте.  
 
Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 
Госпожо Неделчева, явно не сте вникнали в съдържанието на това, 

което ние сме написали като предложения. И цялото Ви изказване беше 
доста манипулативно. Да не кажа, че Движението за права и свободи 
винаги е била прагматична партия за разлика от тази идеология, която Вие 
в момента ни поднасяте чисто популастичната. Що се касае до т.нар. 
финансов колапс, финансовия колапс госпожо Неделчева, предстои 
тепърва догодина. Защото в момента ние натоварваме юридическите лица 
с един данък без те да работят. Ако допуснем хипотетично, че някои 
юридически лица няма да могат да функционират догодина, то тогава ще 
натоварим повече физическите лица. Нека да разсъждаваме правилно и да 
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бъдем достатъчно далновидни, защото очевидно далновидността при Вас 
липсва. Липсва и ще Ви кажа от къде съдя това нещо, само преди няколко 
месеца приехме бюджет, какъв хубав бюджет 55 млн.лв., бяхте ли 
достатъчно далновидни да прецените при условие, че  Covid 19 чука на 
вратата, да бъдете толкова далновидни, че да прецените, че не можете да 
генерирате този приход. Вие на нашата планета земя ли сте, при условие, 
че в Китай вече се тресеше и идваше към Европа, говоря за Италия и 
Испания? Бяхте ли в час за да може толкова ентусиазирано и еуфорично да 
подкрепите такъв бюджет. И по същия начин Вие в момента слагате един 
капан, една бомба със закъснител, която бомба ще гръмне догодина.  
 

Г-н Иво Димитров –„Демократична България - Обединение“ 
Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Господин Иво Димитров. Общинския съветник господин Иво 

Димитров, моля Ви. Господин Димитров, седнете. Има ли друг желаещ да 
прави реплика на изказването на госпожа Елка Неделчева? Няма. Госпожо 
Неделчева, имате възможност за дуплика, но Ви моля по същество.  

 
Г-жа Елка Неделчева –„БСП за България“ 
Да, съвсем накратко само искам да кажа това, което каза преди малко 

каза доктор Апти за юридическите лица, които нали като, част от тези, 
които ще пострадат от цялата криза. Доктор Апти, точно в тази докладна, 
която предстои да приемем касае в голяма степен точно юридическите 
лица, които са наематели на общински имоти. По отношение на бюджета, 
който приехме и как ние не сме предвидили предстоящата криза, ами 
извинявайте аз сутринта гледах кмета на София, която казва, че вече 
милиони ще бъде неизпълнението на бюджета на Община София.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Десетки милиони.  
 
Г-жа Елка Неделчева –„БСП за България“ 
Предполагам такава ще е ситуацията и в другите общини. Ами то 

явно цялата страна е била недалновидна.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Госпожа Надежда Радославова има думата. Моля Ви колеги, нямате 

умора някои от вас дори и по време на епидемия и с маски. Моля ви. 
Заповядайте, госпожо Радославова.  

 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
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Изцяло заставам зад думите на колегата от ДПС и председател на 
групата общински съветници в този Общински съвет. Действително тези 
мерки, които ни предлагате да вземем като решение и да бъдат предприети 
от Община Разград в подпомагане на юридически и физически лица са 
крайно недостатъчни. Това е наистина просто хвърляне на прах в очите и 
категорично не обхваща всички възможни неща, които би трябвало ние 
като Общински съвет да вземем като решение и общината да свърши в 
грижа за жителите на Община Разград. Искам да кажа на госпожа Елка 
Неделчева, че в нейното изказване, така както тя ни представи нещата, т.е. 
не се вземат такива мерки от страна на Общинския съвет и на общинска 
администрация за да може общината да цъфти и да върже, а нашите 
съграждани просто да са на ръба на физическото оцеляване. Така че, 
наистина смятам, че е крайно недостатъчно и точно защото в тази връзка 
искам да направя няколко предложения.  

След т.1., сега доктор Апти ме изненада, тука съм го преправила, 
надявам се господин председател да разберете, а то е: да се създаде т.1.13. 
със следното съдържание: Общински наематели, които са работили но 
имат над 50 % спад в оборота спрямо същия период на миналата година, 
могат да ползват 50 % отстъпка от наема. Точка 1.14.:Обектите, които са 
работили, но имат спад в оборота между 20 % и 50 %, ще могат да ползват 
20 % намаление. В т.2. се добавя изречение второ: спадът в оборотите на 
лицата по т.1.13 и т.1.14. ще се доказва със заявление и счетоводни 
документи. Точка 5 става т.6 и се създава нова т.5.: създава се фонд 
култура в рамките на 50 000 лв. за подпомагане на културни дейци и 
културни организации на проектен принцип. Прави се допълнение в 
Заявлението /Приложение №1/. След…е временно спряна…се добавя 
наклонена черта/със спад в оборота… 

В правилата /Приложение №2/:  
- Срокът се променя от 10 на 30 работни дни; 
- Навсякъде след т.1 се добавят т.1.13. и т.1.14; 
- Т.5, предвид променения срок, се изменя, както следва: 

„Заявленията се разглеждат от комисията ежеседмично“. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Ако сте готова с писмения текст, моля да го представите, ако не 

подгответе го.  
Давам думата на общинския съветник Иво Димитров. За реплика към 

изказването на госпожа Радославова или за изказване? 
 
Г-н Иво Димитров –„Демократична България - Обединение“ 
Не, за въпроси. 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
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Заповядайте.  
 
Г-н Иво Димитров –„Демократична България - Обединение“ 
Защото бяха внесени тука от господин Апти разни предложения и аз 

задълбочено като ги преглеждам, гледам, че има някакви образец 
приложение №2, образец приложение №1, да ни ги покажете за да знаем на 
какво основание ще го вземем това решение. 

 
Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 
Господин Левент Апти не говори на микрофон.  
 
Г-н Иво Димитров –„Демократична България - Обединение“ 
Дайте ги, защото тук ги пише – приложение №1, приложение №2. 

Освен това чета, че сте се подписали под патентния данък да бъде 
преизчислен за времето на извънредното положение. Това какво означава, 
че годишния данък да бъде заплатен за времето на извънредното 
положение? Толкова много неясноти има и бездарно написано – 
чекеджийско тука. Няма как да бъде прието такова нещо. И ако наистина 
ще минем… 

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Господин Димитров. 
 
Г-н Иво Димитров –„Демократична България - Обединение“ 
Да.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Обръщам Ви внимание и Ви правя забележка. В заседанието на 

Общинския съвет използвайте изрази, които не са обидни и непристойни… 
 
Г-н Иво Димитров –„Демократична България - Обединение“ 
Това означава овчарска чекиджийка да е издялкано нещо, което 

изобщо не може да отговаря на юридическата практика.  
 
Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 
Господин Левент Апти не говори на микрофон.  
 
Г-н Иво Димитров –„Демократична България - Обединение“ 
Аз нямам овчарска чекиджийка, господин Апти. Чекийка означава 

джобно ножче.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
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Стига с тези изрази моля Ви. Давайте сега по същество, 
продължавайте.  

 
Г-н Иво Димитров –„Демократична България - Обединение“ 
Искам ако наистина ще поддържаме такива предложения, аз мога да 

оформя и за освобождаване на всички физически и юридически лица от 
данъци и такси не само по време на действието на извънредното 
положение, като компенсация за още 4 или 5 години напред.  

 
Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 
Господин Левент Апти не говори на микрофон.  
 
Г-н Иво Димитров –„Демократична България - Обединение“ 
Е аз да не съм безумен като Вас. Данъци, такси, където има по закон 

минимални данъци, които трябва да бъдат наложени, да бъдат 
възстановени след това под формата на компенсация и всякакви други 
такива неща. Не мога да разбера с какво правно основание внасяте такива 
предложения. Казва ви се няколкократно, че това е недопустимо. Това не е 
правната форма под която да го направите. И тук от микрофона да водим 
такива диалози недопринася изобщо за работата на Общинския съвет. 
Затова ви моля да оттеглите или да прецизирате направените забележки, 
които ви изложих.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Да, благодаря Ви. Други съветници? Заповядайте, господин Ирфан 

Ахмедов и след това Вие госпожо Георгиева.  
 
Г-н Ирфан Ахмедов – ПП „ДПС“ 
Благодаря Ви. 
Уважаеми господин председател, 
Искам да Ви напомня и да Ви зачета един член от нашия Правилник, 

чл.55, т.3.: Забележка се прави на общински съветник, който нарушава 
реда на заседанието или се е обърнал към свой колега или други 
присъстващи на заседанието с обидни думи, жестове или със заплаха. 
Много Ви моля влезте в роля. Благодаря Ви.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви много, господин Ахмедов. Прав сте абсолютно и сега 

като посочваме това основание от Правилника, макар че вече го направих. 
Отправям забележка на господин Иво Димитров, да не използва изрази, 
които могат да се възприемат като обидни.  

 
Г-н Иво Димитров –„Демократична България - Обединение“ 
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Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
С това приключваме. Госпожа Галина Георгиева, заповядайте.  
 
Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 
Уважаеми господин председател,  
Уважаеми общински съветници,  
Разбрах за срока и го видях, че е разписан в Правилата. Правилата за 

работа на комисията са вътрешен акт, с който комисията нали ще 
процедира, само че и този срок, при това е разписан като преклузивен, за 
подаване на заявленията говоря. Дали ще е 30 или 10, аз съм на мнение, че 
трябва да е 30-дневен срок. Да, видях, че е допуснато предварително 
изпълнение, което наистина трябва да се допусне в случая. Само че, 
смятам, че в диспозитива на решението категорично трябва да фигурира 
срока. То така разписано, с подаване на заявление този срок вмъкнат 
някъде назад в Правилата, по които ще работи комисията, смятам че не е 
издържано юридически, поради което предлагам в т.2. в диспозитива на 
решението да бъде допълнено: Лицата по т.1., които са наематели на 
общински имоти следва да подадат в срок 30 работни дни от приемане на 
решението заявлението, нататък текста да остане същия. Благодаря, ще го 
направя в писмен вид.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Господин Монев, моля Ви за кратко да приемете ръководството, тъй 

като искам да отправя кратка реплика към изказването на госпожа 
Георгиева.  

 
Г-н Калоян Монев – Зам.-председател на ОбС 
Заповядайте.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви. 
Във връзка с изказаното становище от колегата Галина Георгиева, аз 

искам да поясня допълнително на общинските съветници, че 
възможностите за уреждане на взаимоотношенията между длъжници на 
общината по такива договори са уредени и в Търговския закон и където, 
ако не коментираме тези срокове е дадена възможност на длъжниците към 
общината в такива случаи при форсмажор, при спазване на определен ред 
да реализират правата си и да бъдат освободени от изпълнението на 
облигационното задължение, което имат. Така че, даже и да минат тези 
срокове пак остава някаква правна възможност за решаване на проблемите 
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и защита интересите на тези граждани. Благодаря Ви. Нямам друго какво 
да добавя.  

 
Г-н Калоян Монев – Зам.-председател на ОбС 
Дуплика?. Да, заповядайте.  
 
Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 
Провокирате ме тогава да кажа, че Правилата, които ни предлагате 

нали противоречат на закона, защото в точка следваща 4 – там пише, че 
заявленията, които са подавани след срока няма да бъдат разглеждани, 
което прави срока преклузивен и не може да се очаква от гражданите да 
четат Правилата за работа на комисията па била тя и тази на чл.2 от 
Наредба №2, с всичкото ми уважение към нейния председател и членове.  

 
Г-н Калоян Монев – Зам.-председател на ОбС 
Други дуплики има ли? Няма. Заповядайте, господин Ненчев.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Благодаря.  
Колеги, продължаваме дискусията. Има ли други желаещи. Да, да ще 

Ви дам време спокойно да си го подготвите и през това време ако има друг 
желаещ да изрази становище. Давам думата на общинския съветник 
Калоян Монев.  

 
Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“ 
Колеги, аз споделям донякъде казаното в залата, че срока от 10 

работни дни е недостатъчен за това гражданите и юридическите лица да се 
запознаят с Правилата и с условията на сегашното решение и затова правя 
предложение – този срок от 10 да стане 20 работни дни, което с оглед на 
предстоящите почивни дни и празници през месец май, всъщност срока 
може би ще бъде до средата на юни, когато ще изтекат тези 20 работни 
дни. Ще го направя и писмено.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Да, по този въпрос ще трябва да се произнесем по няколко 

предложения, тъй като и госпожа Радославова също е внесла предложение 
в този дух.  

Други общински съветници има ли желаещи? Не виждам желаещи. 
Ще изчакам за малко само общинския съветник Калоян Монев, да ни 
представи предложението си в писмен вид и започваме нашата работа по 
произнасяне, като предварително пояснявам само че, тъй като всички 
предложения са свързани с поправки и замествания, аз ще приложа тази 
разпоредба, която определя, че гласуването ще се извърши по реда на 
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постъпването. Или най-напред това, което предлага доктор Левент Апти, 
след това госпожа Радославова, след това госпожа Галина Георгиева, тъй 
като тя вече представи в писмен вид и най-накрая това, което предлага 
колегата Калоян Монев. 

Колеги, питам за последен път някой ако е решил да добави нещо 
към дискусията, да го направи. Няма такива желаещи. И сега преминаваме 
към финалната част на работата ни по тази докладна записка – 
произнасяне.  

Доктор Апти е представил един свитък с 13 листа, на които се 
съдържат предложения. Доктор Апти, може ли да насоча общинските 
съветници към този материал, който Вие внесохте или да изчета всичко, 
което… 

 
Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 
Госпожа Елка Неделчева не говори на микрофон.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Изчете го. Питам ако някой съветник държи непременно да го 

прочета преди да се произнесем, да го направим. Няма такива. Питам сега 
процедурно, какви предложения имате за произнасянето на това, което сте 
внесли – анблок или поединично?  

 
Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 
Господин Левент Апти не говори на микрофон.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Вносителят държи единично да бъде. Добре. Най-напред ще подложа 

на гласуване колеги, първото предложение… 
 
Г-н Иво Димитров –„Демократична България - Обединение“ 
Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Вносителят държи, така е направил предложенията. Всяко 

предложение поотделно. Господин Димитров, моля Ви.   
 

/Шум в залата./ 
 
Моля  замълчете. Ще ви дам думата. Най-напред колегата Иво 

Димитров иска да изрази становище по процедура относно начина на 
произнасяне по предложенията представени от доктор Апти. Заповядайте.  
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Г-н Иво Димитров –„Демократична България - Обединение“ 
Благодаря Ви. Правя процедурно предложение да бъдат гласувани 

всички внесени от доктор Апти предложения анблок.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Благодаря. Имате право на възражения, доктор Апти. Защитете 

тезата си, ще Ви дам възможност.  
 
Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 
Господин председател, няма какво да защитавам тезата си, просто 

искам както беше обявено в самото начало, така да процедираме, всяко 
предложение поотделно. Защото може да има някои предложения, с които 
даден общински съветник да не е съгласен, но с други предложения да е 
съгласен. Тъй че, за да може за по-голяма прецизност вземането на 
решения, да процедираме така както аз предлагам.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви. Други процедури има ли някой да предлага? Няма.  
Колеги, аз ще предложа на Общинския съвет да се произнесе, как да 

бъде проведено гласуването по предложенията на доктор Апти, тъй като то 
касае докладна записка на Денчо Бояджиев и е свързано с част от 
диспозитива. Общинския съвет е в правото си да реши дали анблок – с 
общо гласуване или поотделно да се произнесе по тези предложения.  

И така поставям на гласуване предложението направено от 
общинския съветник Иво Димитров – предложението представено от 
доктор Апти за изменение и допълнение в проекта за решение представено 
от кмета на общината да бъде анблок.  

 
С 16 гласа - “ЗА“, „против“- 13, „въздържали се“- 2, 

процедурното предложение на общински съветник Иво Димитров се 
приема.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
И така, пристъпваме към произнасяне на внесените предложения за 

изменение и допълнение в проекта за решение по докладната записка на 
кмета Денчо Бояджиев от доктор Левент Апти.  

 
Г-н Мариан Иванов – Дежурен секретар  
С 13 гласа „ ЗА“ , „против“ – 6, „въздържали се“ – 11. 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Колко „ЗА“? 
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Г-н Мариан Иванов – Дежурен секретар  
13 гласа „ ЗА“ , „против“ – 6, „въздържали се“ – 11. 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Ами с този резултат, Общинския съвет не приема тези предложения. 

Така, сега преминаваме към това, което е внесла като предложение 
госпожа Надежда Радославова, тя го е подготвила предварително. Да го 
прочетем ли пак? Държите ли, госпожо Радославова? Не. Добре, тя поясни 
подробно.  
Уважаеми съветници, пристъпваме към гласуване и каня тези съветници, 
които подкрепят предложението на общински съветник Радославова, да 
гласуват с вдигане на ръка. 
Колеги, отменям гласуването, изцяло. Мой пропуск е и уморихме се от 
предишните неща… Поименно, всичко от начало, гласуването. Като че ли 
е време за почивка. Доктор Апти, сега пак. Сега ще повторим гласуването 
по предложението на доктор Апти, но ще изброяваме имена. Сега търся 
списъка, момент.  
Уважаеми колеги, аз ще повторя това, което казва всеки съветник за 
протокола. И така, сега гласуваме предложението на доктор Апти, 
поименно.  
       

С П И С Ъ К 
на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 
30.04.2020 г. – поименно гласуване 

 
 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 
1. Али Бахриев Кязимов +   
2. Антон Руменов Монев   + 
3. Ахмед Басриев Ахмедов   + 
4. Валентин Стефанов Василев +   
5. Галина Георгиева-Маринова +   
6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова Отсъства   
7. Джипо Николов Джипов   + 
8. Елка Александрова Неделчева   + 
9. Иво Борисов Димитров  +  
10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   
11. Калоян Руменов Монев   + 
12. Левент Али Апти +   
13. Мариан Пламенов Иванов +   
14. Милен Йоргов Минчев  +  
15 Мирослав Цанев Маринов  +  
16. Надежда Иванова Анастасова   + 
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17. Надежда Радославова Димитрова +   
18. Наско Стоилов Анастасов +   
29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   
20. Огнян Досев Обрешков  +  
21. Пейчо Добрев Георгиев  +  
22. Радиана Ангелова Димитрова +   
23. Радостина Цветанова Иванова +   
24. Ремзи Реджеб Осман   + 
25. Румяна Антонова Балтова   + 
26. Руско Кулев Дянков   + 
27. Свилена Дечева Дечева   + 
28 Станислава Веселинова Русева   + 
29. Стефан Димов Стефанов +   
30. Стоян Димитров Ненчев  +  
31. Сузан Мехмедова Съдкъ Отсъства   
32. Таня Петрова Тодорова   + 
33. Хасан Халилов Хасанов +   
 
 

С 13 гласа „ЗА“ , „против“ – 6, „въздържали се“ – 12, 
предложението на доктор Левент Апти не се приема. 

 
Сега преминаваме по нататък към гласуване на предложенията на 

госпожа Радославова, тъй като ние определихме реда за гласуване само по 
отношение на предложенията, представени от доктор Апти, сега по 
отношение предложенията на госпожа Радославова има ли предложения за 
начина на гласуване на Общинския съвет? 

Госпожо Радославова, Вие как предлагате да бъде проведено 
гласуването по вашите няколко предложения? 

 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Господин Председател, ако искате да неглижирате предложенията, 

които са изключително добри за нашите съграждани, може да гласувате 
анблок. Според мене всяко предложение трябва да се гласува поотделно. 
Явно някои съветници искат по-бързо да приключат работата си в 
Общинския съвет.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Да разбирам, че искате поотделно?  
Господин Димитров, заповядайте за процедура.  
 
Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 
Правя процедурно предложение да се гласуват анблок.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
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Постъпило е предложение да се гласуват анблок предложенията, 
които внесе общинския съветник Надежда Радославова. Сега ще подложа 
на гласуване само това процедурно предложение, не е необходимо то да е 
поименно. Моля, който подкрепя предложението на колегата Иво 
Димитров, гласуванията по предложенията на съветника Надежда  
Радославова да бъдат анблок, да гласува.  

 
Г-н Мариан Иванов – Дежурен секретар  
15 гласа „ЗА“ , „против“ – 13, „въздържали се“ – 2.  
 
Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 
Господин Левент Апти не говори на микрофон.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Да, така е, доктор Апти. 
Колега Иво Димитров, какво искате? 
 
/Шум в залата/ 
 
Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 
Моля за проверка на кворума в зала. 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
А искате ли да се възползвате от възможност за да оспорите 

резултата от гласуването и да поискате ново гласуване?  
 
Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 
След проверката на кворума, ще искам прегласуване.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Добре. Сега ще извършим проверка на кворума, като аз ще чета 

имената на съветниците и всеки един, който иска да бъде обявено, че 
присъства в залата, да отговори по какъвто начин прецени. 

 
31 общински съветници са налице в залата при проверка на 

кворум.  
 
Господин Димитров, кажете. 
Моля да бъде прегласувано предложението на госпожа Радославова. 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
По искане на вносителя на предложението…  
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/Шум в залата/ 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
За да избегнем излишна полемика, господин Димитров, не влизайте в 

полемика с госпожа Радославова, не я провокирайте, защото само това 
чака тя. 

Когато протичането на гласуването и резултатът от него бъдат 
оспорени, Председателят може да разпореди то да бъде повторено.  

Колеги, ще повторим процедурното предложение, направено от 
колегата Иво Димитров, касаещо начина на гласуване на предложенията на 
Надежда Радославова. Моля за концентрация, който подкрепя 
предложението на общинския съветник Иво Димитров, моля да гласува с 
вдигане на ръка.  

 
С 16 гласа „ЗА“ , „против“ – 13, „въздържали се“ – 1, 

процедурното предложението на Иво Димитров се приема.  
 
Сега ще се произнесем с гласуване анблок по предложенията на 

госпожа Надежда Радославова и това ще направим поименно. 
 

С П И С Ъ К 
на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 
30.04.2020 г. – поименно гласуване 

 
 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 
1. Али Бахриев Кязимов +   
2. Антон Руменов Монев   + 
3. Ахмед Басриев Ахмедов   + 
4. Валентин Стефанов Василев +   
5. Галина Георгиева-Маринова +   
6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова Отсъства   
7. Джипо Николов Джипов   + 
8. Елка Александрова Неделчева  +  
9. Иво Борисов Димитров  +  
10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   
11. Калоян Руменов Монев  +  
12. Левент Али Апти +   
13. Мариан Пламенов Иванов +   
14. Милен Йоргов Минчев  +  
15 Мирослав Цанев Маринов  +  
16. Надежда Иванова Анастасова  +  
17. Надежда Радославова Димитрова +   
18. Наско Стоилов Анастасов +   
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29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   
20. Огнян Досев Обрешков  +  
21. Пейчо Добрев Георгиев  +  
22. Радиана Ангелова Димитрова +   
23. Радостина Цветанова Иванова +   
24. Ремзи Реджеб Осман   + 
25. Румяна Антонова Балтова  +  
26. Руско Кулев Дянков  +  
27. Свилена Дечева Дечева   + 
28 Станислава Веселинова Русева  +  
29. Стефан Димов Стефанов +   
30. Стоян Димитров Ненчев  +  
31. Сузан Мехмедова Съдкъ Отсъства   
32. Таня Петрова Тодорова  +  
33. Хасан Халилов Хасанов +   
 

С 13 гласа „ЗА“ , „против“ – 13, „въздържали се“ – 5, 
предложението на Надежда Радославова не се приема. 

 
Преминаваме към гласуване на предложението, представено  от 

общински съветник Галина Георгиева, който гласи в т.2 на проекта за 
решение след израза „да подадат“ да се добави…  

Какво да се добави госпожо Георгиева?  
… да се добави текста, сега успях да го разчета и в кавички „срок от 

тридесет дни от приемането на решението“ и текста нататък остава същия. 
Сега, колеги, пак поименно ще се произнесем с гласуването. 
 

С П И С Ъ К 
на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 
30.04.2020 г. – поименно гласуване 

 
 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 
1. Али Бахриев Кязимов +   
2. Антон Руменов Монев   + 
3. Ахмед Басриев Ахмедов +   
4. Валентин Стефанов Василев +   
5. Галина Георгиева-Маринова +   
6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова Отсъства   
7. Джипо Николов Джипов   + 
8. Елка Александрова Неделчева   + 
9. Иво Борисов Димитров  +  
10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   
11. Калоян Руменов Монев   + 
12. Левент Али Апти +   
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13. Мариан Пламенов Иванов +   
14. Милен Йоргов Минчев  +  
15 Мирослав Цанев Маринов  +  
16. Надежда Иванова Анастасова  +  
17. Надежда Радославова Димитрова +   
18. Наско Стоилов Анастасов +   
29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   
20. Огнян Досев Обрешков   + 
21. Пейчо Добрев Георгиев   + 
22. Радиана Ангелова Димитрова +   
23. Радостина Цветанова Иванова +   
24. Ремзи Реджеб Осман   + 
25. Румяна Антонова Балтова   + 
26. Руско Кулев Дянков   + 
27. Свилена Дечева Дечева   + 
28 Станислава Веселинова Русева   + 
29. Стефан Димов Стефанов +   
30. Стоян Димитров Ненчев   + 
31. Сузан Мехмедова Съдкъ Отсъства   
32. Таня Петрова Тодорова   + 
33. Хасан Халилов Хасанов +   
 

С 14 гласа „ЗА“ , „против“ – 4, „въздържали се“ – 13, 
предложението на Галина Георгиева не се приема. 

 
И сега остава да гласуваме това предложение, което внесе 

общинския съветник Калоян Монев, а именно по тази докладна записка в 
Приложение №2, правилата в т.3, израза „десет работни дни“ да стане 
„двадесет работни дни“. Сега почваме пак поименно гласуване.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 
Мандат 2019 – 2023 година 

30.04.2020 г. – поименно гласуване 
 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 
1. Али Бахриев Кязимов Не участва   
2. Антон Руменов Монев +   
3. Ахмед Басриев Ахмедов +   
4. Валентин Стефанов Василев   + 
5. Галина Георгиева-Маринова   + 
6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова Отсъства   
7. Джипо Николов Джипов +   
8. Елка Александрова Неделчева +   
9. Иво Борисов Димитров +   
10. Ирфан Салъфов Ахмедов Не участва   
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11. Калоян Руменов Монев +   
12. Левент Али Апти Не участва   
13. Мариан Пламенов Иванов   + 
14. Милен Йоргов Минчев +   
15 Мирослав Цанев Маринов +   
16. Надежда Иванова Анастасова +   
17. Надежда Радославова Димитрова Не участва   
18. Наско Стоилов Анастасов   + 
29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим Не участва   
20. Огнян Досев Обрешков +   
21. Пейчо Добрев Георгиев +   
22. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   
23. Радостина Цветанова Иванова   + 
24. Ремзи Реджеб Осман +   
25. Румяна Антонова Балтова +   
26. Руско Кулев Дянков +   
27. Свилена Дечева Дечева +   
28 Станислава Веселинова Русева +   
29. Стефан Димов Стефанов +   
30. Стоян Димитров Ненчев +   
31. Сузан Мехмедова Съдкъ Отсъства   
32. Таня Петрова Тодорова +   
33. Хасан Халилов Хасанов Не участва   
 

С 19 гласа „ЗА“ , „против“ – няма, „въздържали се“ – 5, 
предложението на Калоян Монев се приема. 

 
И сега повтаряме цялата банална процедура, гласуване поименно. 

Подлагам на гласуване цялостно докладната записка с вх.№ 197 в двете 
части, мотив и диспозитив.  

 
 С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 
Мандат 2019 – 2023 година 

30.04.2020 г. – поименно гласуване 
 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 
1. Али Бахриев Кязимов Не участва   
2. Антон Руменов Монев +   
3. Ахмед Басриев Ахмедов +   
4. Валентин Стефанов Василев   + 
5. Галина Георгиева-Маринова   + 
6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова Отсъства   
7. Джипо Николов Джипов +   
8. Елка Александрова Неделчева +   
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9. Иво Борисов Димитров +   
10. Ирфан Салъфов Ахмедов Не участва   
11. Калоян Руменов Монев +   
12. Левент Али Апти Не участва   
13. Мариан Пламенов Иванов Не участва   
14. Милен Йоргов Минчев +   
15 Мирослав Цанев Маринов +   
16. Надежда Иванова Анастасова +   
17. Надежда Радославова Димитрова Не участва   
18. Наско Стоилов Анастасов   + 
29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим Не участва   
20. Огнян Досев Обрешков +   
21. Пейчо Добрев Георгиев +   
22. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   
23. Радостина Цветанова Иванова   + 
24. Ремзи Реджеб Осман +   
25. Румяна Антонова Балтова +   
26. Руско Кулев Дянков +   
27. Свилена Дечева Дечева +   
28 Станислава Веселинова Русева +   
29. Стефан Димов Стефанов +   
30. Стоян Димитров Ненчев +   
31. Сузан Мехмедова Съдкъ Отсъства   
32. Таня Петрова Тодорова +   
33. Хасан Халилов Хасанов Не участва   
 
Общинският съвет взе следното 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
                                               № 91 

 
 

Във връзка с разрастващата се пандемия от COVID – 19 с 
Решение от 13 март 2020 г. на Народното събрание е обявено 
извънредно положение върху цялата територия на Република 
България и на Министерския съвет е възложено да предприеме 
всички необходими мерки за овладяване на извънредната ситуация 
във връзка с пандемията от COVID – 19 и в съответствие с чл. 57, ал. 3 
от Конституцията на Република България. Впоследствие, в Държавен 
вестник, извънреден брой 28 от 24.03.2020 г., е обнародван Закон за 
мерките и действията по време на извънредното положение, обявено с 
решение на Народното събрание от 13 март 2020 г., който влиза в сила 
от 13.03.2020 г. В нормата на чл. 2 от същия е регламентирано, че 
министърът на здравеопазването, освен по Закона за здравето, може да 
въвежда и други временни мерки и ограничения, определени в закон. 
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Въз основа на тази разпоредба е издадена Заповед № РД-01-
124/13.03.2020 г. на министъра на здравеопазването, изменяна и 
допълвана със Заповед № РД-01-131/17.03.2020 г., Заповед № РД-01-
139/19.03.2020 г., Заповед № РД-01-144/2.03.2020 г. и Заповед № РД-01-
154/26.03.2020 г., с която са въведени противоепидемични мерки на 
територията на Република България: 

На основание цитираните по – горе документи, препоръките на 
Националния оперативен щаб относно регистрираните случаи на 
COVID – 19 на територията на Република България, както и мерки, 
приети на проведено на 17.03.2020 г. заседание на Областния кризисен 
щаб за борба с коронавируса в област Разград, е издадена Заповед № 
308/18.03.2020 г. на Кмета на Община Разград, с която са въведени 
временни забрани и противоепидемични мерки на територията на 
община Разград. 

Впоследствие, със Заповед № 356/27.03.2020 г. на Кмета на 
Община Разград режима по отношение на осъществяване на 
търговската дейност на територията на общината е облекчен, но 
голяма част от въведените забрани продължават да действат. 

След въвеждане на ограниченията и забраните всички лица – 
физически и юридически на територията на община Разград, 
попадащи в обхвата на горепосочените заповеди временно 
преустановиха своята дейност, поради забраната да бъдат посещавани. 
Поради това същите не реализират приходи, а същевременно имат 
разходи за наем на помещенията и терените, които реално в момента 
не използват по предназначение. 

Много от тези дружества и физически лица ползват под наем 
имоти, които са общинска собственост, и за които съгласно 
сключените договори за наем, дължат и следва ежемесечно да 
заплащат наемни вноски на Община Разград. 

Обявеното извънредно положение в Република България е 
непредвидено и непредотвратимо събитие от извънреден характер, 
възникнало след сключване на договорите със съответните наематели 
и представлява непреодолима сила по смисъла на чл. 306, ал. 2 от 
Търговския закон. 

Съгласно чл. 306, ал. 1 и ал. 4 от Търговския закон длъжникът по 
търговска сделка не отговаря за неизпълнението, причинено от 
непреодолима сила и докато трае непреодолимата сила, изпълнението 
на задълженията и на свързаните с тях насрещни задължения се 
спира. 

По реда на чл. 306, ал. 3 от Търговския закон наемателите следва 
да уведомят писмено Община Разград за обективната невъзможност да 
изпълняват задълженията си за плащане на наемни вноски в 
условията на извънредното положение и дали попадат в обхвата на 
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цитираните заповеди на министъра на здравеопазването и на кмета на 
Община Разград с оглед преценката за освобождаване от дължимия 
наем предвид факта, че не всички субекти – наематели на общински 
имоти са преустановили своята търговска дейност. 

Съгласно чл. 6б. от Закона за мерките и действията по време на 
извънредното положение, обявено с решение на Народното събрание 
от 13 март 2020 г. „До отмяната на извънредното положение по 
решение на Министерския съвет министрите, областните управители 
и ръководителите на други ведомства, предоставили под наем или за 
ползване имоти - държавна собственост, или общинските съвети, 
предоставили под наем или за ползване имоти - общинска собственост, 
може да приемат решения, съответно издадат заповеди за намаляване 
размера на вноските за наем и за ползване или за освобождаване от 
заплащането им изцяло или частично от физически и юридически 
лица - наематели или ползватели, които са ограничили или 
преустановили дейността си вследствие на мерките и ограниченията, 
наложени по време на извънредното положение“. 

 Предлаганите мерки целят да бъдат смекчени негативните 
финансови и икономически последици за гражданите и бизнеса, 
произтичащи от обявеното извънредно положение, което налага в 
решението да бъде включено разпореждане за предварителното му 
изпълнение, тъй като в противен случай от закъснението на 
изпълнението му може да последват значителни или трудно 
поправими имуществени вреди за адресатите на акта. 

Обявеното с Решение от 13 март 2020 г. на Народното събрание 
извънредно положение се явява „неотложен случай“ по смисъла на 
разпоредбата на чл. 73 от Административнопроцесуалния кодекс 
/АПК/. Настоящото решение, което има за цел да бъдат въведени 
финансови облекчения за засегнатите от противоепидемичните мерки 
физически и юридически лица, следва да бъде издадено във възможно 
най-кратки срокове с цел да се защитят имуществените права на тези 
лица, поради което и на основание чл. 73 от АПК разпоредбата на чл. 
69, ал. 2 от АПК относно срока за участие на заинтересованите лица в 
производството по издаване на решението не следва да бъде спазена, 
като вместо това съображенията за издаването му ще бъдат 
оповестени в хода на изпълнението на същото. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 23 и 
ал. 2, чл. 22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 6б. от Закона за мерките и действията по време на 
извънредното положение, обявено с решение на Народното събрание 
от 13 март 2020 г., чл. 73 и чл. 74 във връзка с чл. 60, ал. 1 от 
Административнопроцесуалния кодекс, във връзка с Решение на 
Народното събрание на Република България за обявяване на 
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извънредно положение от 13.03.2020 г., Общински съвет Разград, след 
поименно гласуване, с 19 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали 
се“ – 4, 

                                            Р Е Ш И: 
 

1.  Дава съгласие за периода на извънредното положение, обявено 
с Решение на Народното събрание на 13.03.2020 г., да бъдат освободени 
от заплащане на месечни наемни вноски засегнатите физически и 
юридически лица – наематели на имоти, собственост на Община 
Разград, за времето, в което дейността им е спряна вследствие от 
въведените със заповеди на министъра на здравеопазването и на кмета 
на Община Разград временни забрани и други противоепидемични 
мерки във връзка с извънредното положение.  

2. Лицата по т. 1, които са наематели на общински имоти, следва 
да подадат заявление по образец до Община Разград (Приложение № 1 
към настоящото решение) за спирането на търговската си дейност 
вследствие на издадените заповеди на министъра на здравеопазването 
и на кмета на Община Разград, като всеки конкретен случай ще бъде 
преценяван поотделно. 

3.   Определя комисията по чл. 2 от Наредба № 2 на Общински 
съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и 
вещи-общинска собственост да разгледа постъпилите заявления по т. 2 
от настоящото решение по предварително разработени правила за 
работа (Приложение № 2 към настоящото решение). 

4.  Възлага на кмета на Община Разград да сключи споразумения 
за временно спиране действието на договорите за времето на 
извънредното положение с лицата, определени от комисията. 

5. Допуска предварително изпълнение на настоящото решение от 
деня на приемането му. 
 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 
и на Областния управител на Област Разград  в 7-дневен срок от 
приемането му.       

 
Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд–Разград. 
 

 
 

Приложение № 1  към Решение № 91 по Протокол 
№ 7 от 30.04.2020 г. на Общински съвет Разград 

 

До  
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Председателя на Комисията 
по чл. 2 от Наредба № 2  

на Общински съвет Разград 

 

ЗАЯВЛЕНИЕ 

 
От………………………………………………………….,ЕГН/ЕИК………………………., 
с постоянен адрес / седалище и адрес на управление 
……………………………….………………………………………………., представлявано 
от ……………………………………………………………….., в качеството си на 
наемател по Договор № ……/……………..г. за наем на следният имот – общинска 
собственост: 
……………………………………………………………………………………………….….
……………………………………………………………………………………………….….
…………………………………………………………………………………………….......... 
 

ЗАЯВЯВАМ: 

Дейността, която осъществявам в горепосочения имот – общинска собственост, е 
временно спряна вследствие от, въведените със заповеди на министъра на 
здравеопазването и на кмета на Община Разград, временни забрани във връзка с 
обявеното извънредно положение. Поради тези причини за времето на действие на 
извънредното положение съм в обективна невъзможност да изпълня задължението си за 
плащане на наемна вноска, дължима по горепосочения договор, сключен с Община 
Разград. 

Предвид гореизложеното моля да бъда освободен от заплащане на наемни вноски 
по сключения от мен договор с Община Разград за времето на действие на 
извънредното положение. 

 
Прилагам следните документи: 
1. ………………………………………………………………………………….; 
2. …………………………………………………………………………………..; 
3. …………………………………………………………………………………..; 

 
 
 
 
 
Дата:…………………год.                                                          С уважение:…………..…… 
гр. Разград                                                                                             /………………………./ 
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Приложение № 2 към Решение № 91 по Протокол  

№ 7 от 30.04.2020 г. на Общински съвет Разград 
 
 

 

ПРАВИЛА 

за работа на комисията по чл.2 от Наредба №2 на ОбС Разград 
в изпълнение на решение на ОбС Разград за предприемане на  мерки  за защита на 

гражданите и бизнеса и справяне с икономическите  последици, вследствие 
усложнената епидемиологична обстановка на територията на община Разград 

 
1. Настоящите правила определят организацията на работа на комисията по чл.2 

от Наредба №2 на ОбС Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и 
вещи-общинска собственост за освобождаване  на наематели на общински имоти от 
месечни наемни вноски за времето, в което дейността им е спряна, вследствие 
заповедите на министъра на здравеопазването и кмета на Община Разград. 

2. Вътрешните правила се прилагат за всички наематели на имоти и части от 
имоти-общинска собственост, попадащи в обхвата на заповедите по т. 1. 

3. Лицата, които попадат в обхвата на заповедите по т. 1, подават заявление за 
освобождаване от месечни наемни вноски по образец. Заявленията се подават в 
деловодството на Община Разград до председателя на комисията по чл. 2 от Наредба  
№ 2 на Общински съвет Разград в срок от двадесет работни дни от приемането на 
решението на Общински съвет Разград. 

4.  Заявления, подадени след определения краен срок, не се разглеждат. 
5. Заявленията се разглеждат в срок от пет работни дни, след изтичане на 

крайния срок за подаването им. 
6. При необходимост, комисията изисква допълнителна информация и 

документи. 
7. Комисията се произнася с решение за всяко едно от подадените заявления, 

след което съставя протокол, който се изпраща за утвърждаване  на  кмета на общината. 
8. На основание решението на общинския съвет и протокола на комисията, 

кметът на общината сключва споразумения за временно спиране на действието на 
наемните договори за периода на действие на извънредното положение с лицата, 
определени от комисията. 
 9. Вътрешните правила се приемат на основание Решение № 91 по Протокол № 7  
на Общински съвет Разград от 30.04. 2020 г. 

 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Уважаеми съветници, обявявам 10 минути почивка.  
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                                               ПОЧИВКА 
                             ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА 

 
 

С Т А Т И Я  4 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Уважаеми съветници, продължаваме нашата работа и поставям за 

разглеждане докладна записка с вх.№ 199.  
Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община 

Разград 
Относно: Промяна в списъка за предназначението, броя, вида и 

местонахождението на общинските жилища за 2020 година.  
Господин Бояджиев, имате ли нещо допълнително да добавите към 

докладната записка? 
 
Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
Нямам, господин Председател, така както беше разгледана на 

постоянните комисии, внесена е в настоящата зала. 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви. Тази докладна записка е разгледана в три постоянни 

комисии, в ПК по управление на общинската собственост и стопанство, в 
ПК по законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, 
предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации и в 
ПК по социална политика, трудова заетост и здравеопазване. 
Председателите на постоянните комисии по собственост и законност вече 
информираха какво е становището на постоянните комисии, остава да 
чуем какво е становището на постоянната комисия по социална политика, 
тъй като доктор Апти не е в залата, аз ще ви запозная…  
Има ли заместник-председател на комисията да информира? Помогнете на 
заместник-председателя да се ориентира в протоколната книга.  

Госпожо Русева, заповядайте. 
 

Г-жа Станислава Русева – Зам.-председател на ПК 
Гласували: „ЗА“ – 5, „против“ – няма, „въздържали се“ – 2. 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви. Преминаваме към обсъждане на докладната записка.  
Госпожа Радославова има думата.  
 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
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Благодаря, господин Председател. Имам въпрос към вносителя, 
който е: Какво налага тази промяна в списъка за предназначението, броя, 
вида и местонахождението на общинските жилища за 2020 година и 
преместването на този апартамент находящ се в ж.к. „Орел“, бл.24, вх.Г, 
ет.7, ап. 20 от раздел I „Жилища за настаняване под наем на граждани с 
установени жилищни нужди“ и включването му в раздел II „Жилища за 
продажба“?  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви.  
Господин Бояджиев, чухте ли въпроса на общинския съветник 

Надежда Радославова? 
 
Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
Не успях, господин Председател.  
Извинявам се, госпожо Радославова.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Повторете го.  
 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Въпроса ми, който касае докладната записка, която предстои да 

разгледаме в Общинския съвет е: Какво налага тази промяна в списъка за 
предназначението, броя, вида и местонахождението на общинските 
жилища за 2020 година и преместването на този апартамент находящ се в 
ж.к. „Орел“, бл.24, вх.Г, ет.7, ап. 20 от раздел I „Жилища за настаняване 
под наем на граждани с установени жилищни нужди“ и включването му в 
раздел II „Жилища за продажба“?  

 
Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
Тази тема е много чувствителна за Вас, не ми задавате за първи път и 

отговарям по същия начин, това е от тая категория жилища, които Вие 
много добре ги знаете, които не стават за ползване в момента по простата 
причина, че са в изключително амортизирано състояние, правено е, 
разбивано е, не става за живеене. И поради тая причина го предлагаме, а 
има някой, който иска да си дава парите допълнително да го облагородява. 
А въпроса, който и друг път съм го казвал, парите, които ще дойдат от 
него, ще отидат за поддръжка на останалите, има много жилища, които са 
в такова състояние и в момента. Ако искате може да го кажете и на 
гражданите, че ние ги продаваме, пък те чакат. Те за такива жилища не 
чакат.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Давам думата на общински съветник Наско Анастасов. 
 
Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ“ 
Господин Бояджиев, ние тая тема с инвестициите от продажба на 

жилищата сме сърбали вече в минали мандати, когато продадохте едно 
жилище на центъра на една госпожа, която беше уж голям специалист в 
ТСУ-то и тя след туй замина за Русе. И като прибрахте парите, защо не ги 
инвестирахте в ремонта на жилищата? 

 
Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
За коя служителка става въпрос?  
 
Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ“ 
За Ковърщейн ли беше, каква беше там? 
 
Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
А за Ковърщейн.  
 
Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ“ 
Ами нали беше голям специалист, но като…  
 
Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
Ами тя се пенсионира .  
 
Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ“ 
Ами тъй де, защо го продадохте? 
 
Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
Ами що да не се продаде, какво лошо има в тая работа? 
 
Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ“ 
Добре, що не си направихте труда да проверите, че 5 години преди 

туй си е прехвърлила жилището срещу „Момина чешма“ на дъщеря си, 
която пък е в София. Айде сега…  

 
Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
Ти като имаш по-добра информация, аз вече няма какво да ти 

отговарям. 
 
 Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ“ 
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Аз тогава се опитах да Ви обясня, но господин Цонев докара от десет 
дерета вода, но въпреки всичко там вземахте едни 39 000 лв. и въобще 
нито един лев не е вложен за ремонт на жилища.  

Аз имам два конкретни въпроса, на които искам конкретни отговори: 
От кога това жилище в бл.24, вх.Г, ет.7, ап. 20 е без наемател и кой е бил 
последния наемател и за какъв срок е бил отдаден това жилище?  

 
Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
За съжаление, веднага не мога да ти отговоря, ще го получиш в 

писмен отговор, но трябва да се направи справка. Сега в момента не мога 
да ти отговоря. 

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
За това са постоянните комисии, там да се уточняват тия неща.  
Други съветници?  
 
Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ“ 
Господин Наско Анастасов не говори на микрофон. 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Докладните записки се представят на всички съветници без 

изключение. Има ли други съветници, които…  
Заповядайте госпожо Радославова, но предполагам, че с въпросите 

сте приключили.  
 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Господин Председател, категорично съм против това, което Вие току 

що заявихте. Като Председател на Общински съвет – Разград казахте, че 
мястото на въпросите е в комисии, как да го разбирам, че нямаме право на 
въпроси на сесия или че вносителя не трябва да отговаря на въпросите на 
общинските съветници? 

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Неправилни са разбиранията Ви, ако имате нещо друго да кажете, 

заповядайте, ако не… Други съветници имат ли желание да участват в 
обсъждането? Не виждам желаещи. 

 
Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
Господин Председател, току що колегите направиха справка с 

общината, жилището е без наемател от 2015 година, в това състояние, в 
което се намира в момента. 

 
Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ“ 
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Господин Наско Анастасов не говори на микрофон. 
 
Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
Ами що не съм потърсил отговорност от 2015 година до 2020 

година? 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Не говорите на микрофон, господин Анастасов, това, което казвате…  
 
Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
Ти като имаш претенции, че толкова добре го познаваш 

собствеността, що не се заинтересова? 5 години и беше председател на 
комисията, доколкото си спомням.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Напомням ви, че ако не говорите на микрофон, нищо няма да бъде 

записано в протокола и след това да не чудите, защо пише само „Наско 
Анастасов не говори на микрофон“ и толкова. Други съветници имат ли 
желание да изразят становище? Не виждам желаещи. Преминаваме към 
финализиране на нашата работа по тая докладна записка с гласуване, то ще 
бъде поименно. Колеги, моля за внимание, пристъпваме към гласуване по 
докладна записка с вх.№ 199.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 
Мандат 2019 – 2023 година 

30.04.2020 г. – поименно гласуване 
 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 
1. Али Бахриев Кязимов  +  
2. Антон Руменов Монев +   
3. Ахмед Басриев Ахмедов +   
4. Валентин Стефанов Василев   + 
5. Галина Георгиева-Маринова  +  
6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова Отсъства   
7. Джипо Николов Джипов +   
8. Елка Александрова Неделчева +   
9. Иво Борисов Димитров +   
10. Ирфан Салъфов Ахмедов  +  
11. Калоян Руменов Монев +   
12. Левент Али Апти Не участва   
13. Мариан Пламенов Иванов  +  
14. Милен Йоргов Минчев +   
15 Мирослав Цанев Маринов +   
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16. Надежда Иванова Анастасова +   
17. Надежда Радославова Димитрова  +  
18. Наско Стоилов Анастасов  +  
29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим Не участва   
20. Огнян Досев Обрешков +   
21. Пейчо Добрев Георгиев Не участва   
22. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   
23. Радостина Цветанова Иванова  +  
24. Ремзи Реджеб Осман   + 
25. Румяна Антонова Балтова +   
26. Руско Кулев Дянков +   
27. Свилена Дечева Дечева +   
28 Станислава Веселинова Русева +   
29. Стефан Димов Стефанов  +  
30. Стоян Димитров Ненчев +   
31. Сузан Мехмедова Съдкъ Отсъства   
32. Таня Петрова Тодорова +   
33. Хасан Халилов Хасанов   + 

 
Общинският съвет взе следното 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
                                               № 92 
 
На основание чл.27. ал.4 и ал.5 от ЗМСМА, Общински съвет – 

Разград, след поименно гласуване, с 16 гласа „ЗА“, „против“ – 8, 
„въздържал се“ – 3, 

                                           Р Е Ш И:  
 

1. Не се приема Докладна записка с вх.№ 199/14.04.2020 г. от Денчо 
Стоянов Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Относно: Промяна в списъка за предназначението, броя, вида и 
местонахождението на общинските жилища за 2020 година.  

 
Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането 
му. 

 
С Т А Т И Я  5 

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№ 200.  
Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община 

Разград 
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Относно: Изменение и допълнение на Програмата за управление 
и разпореждане с имоти - общинска собственост за 2020 година, приета 
с Решение № 30 по Протокол № 5 от 11.02.2020 г. на Общински съвет 
Разград. 

Господин Бояджиев, като вносител имате ли нещо да добавите към 
докладната записка? 

 
Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
Нямам, господин Председател. 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Тази докладна записка е разглеждана в постоянната комисия по 

управление на общинската собственост и стопанство, която е представила 
информация, какво е нейното становище, в постоянната комисия по 
законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения 
на гражданите и връзка с неправителствени организации, също ни 
информира и в постоянната комисия по околна среда, селско, горско, 
водно и ловно стопанство.  

Госпожо Балтова, моля Ви да ни информирате за решението на 
ръководената от Вас комисия. 

 
Г-жа Румяна Балтова – Председател на ПК  
В постоянната комисия по околна среда, селско, горско, водно и 

ловно стопанство всички докладни, които бяха разгледани, се подкрепят, 
включително и тази.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви. Пристъпваме към обсъждане. Въпроси има ли, колеги? 

Не виждам желаещи. Мнения, съображения, предложения? Не виждам 
желаещи. Пристъпваме към гласуване, поименно. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 
Мандат 2019 – 2023 година 

30.04.2020 г. – поименно гласуване 
 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 
1. Али Бахриев Кязимов Не участва   
2. Антон Руменов Монев +   
3. Ахмед Басриев Ахмедов +   
4. Валентин Стефанов Василев   + 
5. Галина Георгиева-Маринова Не участва   
6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова Отсъства   
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7. Джипо Николов Джипов +   
8. Елка Александрова Неделчева +   
9. Иво Борисов Димитров +   
10. Ирфан Салъфов Ахмедов Не участва   
11. Калоян Руменов Монев +   
12. Левент Али Апти Не участва   
13. Мариан Пламенов Иванов   + 
14. Милен Йоргов Минчев +   
15 Мирослав Цанев Маринов +   
16. Надежда Иванова Анастасова +   
17. Надежда Радославова Димитрова Не участва   
18. Наско Стоилов Анастасов Не участва   
29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим Не участва   
20. Огнян Досев Обрешков +   
21. Пейчо Добрев Георгиев +   
22. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   
23. Радостина Цветанова Иванова Не участва   
24. Ремзи Реджеб Осман +   
25. Румяна Антонова Балтова +   
26. Руско Кулев Дянков +   
27. Свилена Дечева Дечева +   
28 Станислава Веселинова Русева +   
29. Стефан Димов Стефанов Не участва   
30. Стоян Димитров Ненчев +   
31. Сузан Мехмедова Съдкъ Отсъства   
32. Таня Петрова Тодорова +   
33. Хасан Халилов Хасанов Не участва   

 
Общинският съвет взе следното 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
                                               № 93 
 
С Решение № 30 по Протокол № 5 от 11.02.2020 година на 

Общински съвет Разград е приета Програмата за управление и 
разпореждане с имоти - общинска собственост за 2020 година. 
Съгласно т.1 от Раздел IV „Заключителни разпоредби“ от програмата, 
същата подлежи на актуализация при възникнала необходимост през 
годината. 

Община Разград е собственик на следните имоти: 
 имот №61710.502.5076 по кадастралната карта на гр.Разград  
 имот № 61710.502.5074 по кадастралната карта на гр.Разград 
 имот № 24829.61.192 по кадастралната карта на с. Дянково 
 имот № 72850.7.31 по кадастралната карта на с. Топчии 
 имот № 24829.61.425 по кадастралната карта на с. Дянково 
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 имот № 23902.37.931 по кадастралната карта на с. Дряновец 
За реализиране на основната цел на програмата, възниква 

необходимостта от включване на посочените имоти в нея. 
Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 и ал.2 и 

чл.22, ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл.8, ал.9 и ал.10 от Закона за общинската собственост 
и т.1 и т. 2 от раздел IV „Заключителни разпоредби“ от Програмата за 
управление и разпореждане с имоти - общинска собственост за 2020 
година, Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 18 гласа 
„ЗА“, „против“ – няма, „въздържал се“ –2, 

 
Р Е Ш И: 

 
1. Изменя и допълва Програмата за управление и разпореждане с 

имоти - общинска собственост за 2020 година, приета с Решение № 30 
по Протокол №5 от 11.02.2020 година на Общински съвет Разград, 
както следва: 

§1. В т.1 „От незастроени имоти“ от Раздел II „Прогноза за 
очакваните приходи и необходимите разходи, свързани с 
придобиването, управлението и разпореждането с имоти, общинска 
собственост“ се прави следното изменение: 

Подточка 1.2. се изменя така:  
„Продажби:  16 броя имоти  - 184 348 лв.“                                                                                                                         
                                                                                                                                                                                                                                                          
§2. В т.1 „Незастроени имоти“ от Раздел III Описание на 

имотите, предмет на процедури през 2020 година“ се прави следното 
изменение: 

Подточка 1.2. се изменя и допълва , както следва:  
„Продажби – 16 броя:“ и се създават нови точки 15 и 16 със 

следното съдържание: 
 „15. Имот №61710.502.5076, гр.Разград, ул.“Силистра“ №9  - 230 

кв.м. 
      16. Имот №61710.502.5074, гр. Разград, ул.“Гвардейска“ №6 - 
132кв.м.“  . 

 
§3. В т.3. „Общински поземлен фонд“ от Раздел III „Описание на 

имотите, предмет на процедури през 2020 година“ се прави следното 
изменение: 
  Подточка 3.3. се допълва , както следва:  

„ Землище Дянково:  имот № 24829.61.192, местност 
„КАРШИКОРУ“,  право на ползване за част от имота в размер на 248 
кв.м., за настаняване на пчелни семейства; 
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Землище Топчии:  имот № 72850.7.31, местност 
„КОДЖАПЕТРИКОЛАК“, право на ползване за част от имота в 
размер на 1 483 кв.м., за настаняване на пчелни семейства; 

Землище Дянково: имот № 24829.61.425, местност 
„КУРТЛУДЖА“, право на ползване за част от имота в размер на 385 
кв.м., за настаняване на пчелни семейства; 

Землище Дряновец: имот № 23902.37.931, местност „ЧУКАТА“, 
право на ползване за част от имота в размер на 1 088 кв.м., за 
настаняване на пчелни семейства. “ 

 
2. Изменението и допълнението на Програмата за управление и 

разпореждане с имоти - общинска собственост за 2020 година, да се 
отрази на интернет страницата на Община Разград. 

 
Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и на Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 
приемането му. 

 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Заповядайте, господин Джипов, на микрофон.  
 
Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 
Госпожа Елка Неделчева не говори на микрофон. 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
За предходната сте закъснели да я коментирате, трябваше преди да 

приключим.  
 
Г-н Джипо Джипов – „Демократична България – Обединение“  
Резултата, който е обявен в момента не отговаря на истината. Аз 

също броях успоредно, това, което Вие обявихте е 17 - „ЗА“ и 1 - 
„въздържал се“, не това, което обяви колегата.  

 
Г-н Мариан Иванов – Дежурен секретар  
18 гласа „ ЗА“ , 2 – „въздържали се“. 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Колеги, работим при екстремни условия. Резултатът от гласуването 

по докладна записка с вх.№ 200 е 18 гласа „ЗА“, без „против“ и 2 – 
„въздържали се“. 

 
Г-н Мариан Иванов – Дежурен секретар  



74 
 

Точно така, да.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
С този резултат от гласуване, проекта за решение се приема. 
 
/Шум в залата/ 
 
По докладна записка с вх.№ 199 са изчерпани действията на 

Общинския съвет. По докладна записка с вх.№ 200 има ли някой 
възражения от обявения резултат? Няма.  

 
Г-н Пейчо Георгиев – „Демократична България – Обединение“  
Господин Пейчо Георгиев не говори на микрофон. 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Господин Георгиев, апелирам да въздържите емоциите си, които са 

основателни, но нека да продължим с деловата работа.  
Господин Димитров, моля Ви, не подкокоросвайте госпожа 

Радославова и пак нещо да започнете дискусия. Моля ви!  
 
 

С Т А Т И Я  6 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№ 201.  
Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община 

Разград 
Относно: Разрешение за изготвяне на проект за подробен 

устройствен план /ПУП/ 
Господин Бояджиев, като вносител имате ли нещо да добавите? 
Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 
Нямам какво да добавя.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
А извинявайте, господин Добрев. 
 
Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 
Няма проблем.  
  
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Господин Добрев ще представлява вносителя. 
Докладната записка е разглеждана в постоянните комисии по 

законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения 
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на гражданите и връзка с неправителствени организации и по устройство и 
развитие на територията, транспорт на Общината. Знаем какво е 
становището на постоянната комисия по законност и сега остава да чуем 
становището на постоянната комисия по ТСУ.  

Заповядайте, господин Джипо Джипов.  
 
Г-н Джипо Джипов – Председател на ПК 
Докладните записки с вх.№ 201, 202 и 203 бяха разгледани на 

постоянната комисия и всичките са подкрепени категорично със „ЗА“, 
няма нито един „против“ и нито един „въздържал се“ по така изброените 
от мен докладни записки.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви. Започваме дискусия. Въпроси има ли? 
Заповядайте, госпожо Георгиева.  
 
Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 
Уважаеми господин Председател, 
Уважаеми общински съветници,  
Моя въпрос е следния: По реда, по който е посочен в т.2 от 

докладните ли станало обявяването на решенията и по предходната сесия, 
в която има поне четири или пет подобни разрешения за изработване на 
ПУП? Благодаря. 

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Да разбирам вашето предложение, че предлагате… Добре.  
Заповядайте, господин Добрев. 
 
Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 
Госпожа Галина Георгиева не говори на микрофон. 
 
Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 
Да, то така е записано, така ще се обяви. 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Да, да. Заповядайте. 
 
Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 
В самата докладна е посочена и Разпоредбата от ЗУТ, касаещ 

обявяването на подобен тип решения и направо обръщам на основанията, 
чл.124б, ал.2, тя правилно е посочена разпоредбата, ама не е цитирана 
правилно и аз ще Ви я прочета, 124б, ал.2 от ЗУТ гласи: Решенията на 
Общински съвет и заповедите на кмета на общината по чл.124 и чл.124а, за 
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информация това решение е 124а, се разгласяват с обявления, които се 
поставят на определените за това места в сградата на Общината, района 
или кметството, както и на други подходящи места в съответната 
територия, предмет на плана и се публикуват на интернет страницата на 
Общината. От това, което аз виждам, това решение ще бъде публикувано 
само на определените за това места в сградата на Общината и ще бъде 
публикувано на интернет страницата на Общината, т.е. няма да бъде 
спазено императивното изискване на закона да бъде обявено, в случая в 
кметство село Осенец, следващото в кметство село Ушинци, т.е. един куп 
заинтересовани лица от тези населени места няма как да разберат, че 
такова изменение се готви. Направих си труда да погледна ПУП-овете, 
които са минали през предната сесия, когато не сме присъствали, 
включително и аз, Разпоредбата, която сте цитирали е по същия начин 
цитирана, съответно Вие ми заявихте, че точно и по този начин е 
изпълнена. Оставете цитата на Разпоредбата, това не е важно, процедурата 
е тотално нарушена. Тези всичките разрешения за изработване на ПУП не 
са обявени в населените места, поне Ви така ми заявихте преди малко, 
които касаят и това засяга не само заявителите, които добросъвестно са 
изпълнили задълженията да си депозират правилно заявленията, касае 
останалите заинтересовани лица, които не са уведомени за това. В този 
аспект и това решение незаконосъобразно и то също, нали, ще го преведете 
в изпълнение и ще нарушите процедурата в този ред. Благодаря. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви и аз.  
Господин Добрев.  
 
Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 
Ами ние ще си направим проверка, дали наистина не са обявени по 

обявения в Закона ред, каквито са и правните основания в докладната 
записка и ако е така, ще предприемем необходимите последващи мерки. Аз 
не мога да Ви кажа със сигурност обявено ли е или не. Казвам Ви, че по 
начина, по който е посочен в докладната записка, ще бъде спазен, 
включително и в разпоредбите. 

 
Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 
Ама включително и в територията, обхващаща плана. Ви нали 

разбирате, че плана не може да е в село Осенец, да се обяви в Общината и 
да обхваща територията на плана?  

 
Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 
Господин Иво Димитров не говори на микрофон. 
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Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 
Не съм казала в самия имот, в кметството, то е написано, Общината,  

района и кметството, освен това върви и следващото изискване, на 
територията обхващаща плана. Плана, когато обхваща село Осенец няма 
как да е обявен на територията на село Дряновец, извинявайте, нито пък в 
кметството. Така, по отношение на отговора Ви, това няма как да бъде 
санирано. Как точно ще проверите, ако не е обявено по съответния ред, ще 
го санирате този порок, пет пъти ще го обявите в селото ли, какво точно? 

 
Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 
Има си процедура по АПК. 
 
Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 
Каква е тази процедура по АПК? За изменение ли? 
 
Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 
За изменение на административен акт. 
 
Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 
Добре, къде са Ви основанията за изменение, там има изрично 

посочени разпоредби, по които влезлия в сила индивидуален 
административен акт може да бъде изменен, защо то е влязъл в сила? Друг 
е въпроса, как е допуснато да влезе в сила, т.е. органите, които имат…  

 
Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 
И смятате, че нарушението на процедурата няма да бъде основание 

за изменение ли?  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Нека да изслушаме госпожа Галина Георгиева.  
 
Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 
Разбира се, че смятам. Това означава, че всеки път, когато 

нарушаваме процедурата, ние с разпоредбата, че можем да си отменим 
влязъл в сила нормативен акт, индивидуален административен акт, 
извинявайте, ще си го отменим по този начин и ще го санираме. Това 
категорично не е основание за саниране и Вие сте допуснали много голям 
гаф, приемайки пет или шест такива решения в миналата сесия, които аз, 
признавам си, сега забелязах, включително предлагайки ни и тези двете.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Да, ако имате нещо да изразите като становище? 
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Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 
Не, нямам какво да добавя, ние ще си извършим съответните 

проверки.  
 
/Шум в залата/ 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Господин Димитров, не започвайте, че пак ще се отплеснем.  
Други съветници по същината на проблема? Няма. Колеги 

приключваме дискусията по тази докладна записка. И сега предстои да се 
произнесем с решение, тоя вид решение не изисква поименно гласуване и 
затова ще бъде с вдигане на ръка. 

Госпожо Радославова, имате ли нещо да кажете на микрофон?   
 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Не ми стана ясно, уважаеми господин Председател, какво ще 

направи вносителя, при положение, че категорично се заяви, че това, което 
той ни предлага да вземем като решение, ще бъде незаконосъобразно? И 
Вие продължавате в тази посока, в която карате всички общински 
съветници да направим точно това, да вземем едно незаконосъобразно 
решение. 

 
Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 
Господин Председател, може ли, точно по въпроса? 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Заповядайте. 
 
Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 
На основание на кой член от Закона, в който е изчерпателно изреден 

начина, по който ще бъде обявен? Кое е нарушено, как ще е нарушено? 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Давам думата на заместник-кмета Добрин Добрев.  
Господин Добрев, заповядайте. 
 
Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 
Уважаеми дами и господа общински съветници, след като 

извършихме проверка в администрацията, може да получавате нашето 
уверение е, че всички такива документи са публикувани точно по 
установения ред, по който госпожа Георгиева каза. Направихме справка с 
техническата служба, обявени са, така че можете да бъдете спокойни, че 
въпреки вашето отсъствие, са законосъобразни. Благодаря.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Реплика. Госпожо Георгиева, заповядайте.  
 
Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 
Ами те като са процедирани законосъобразно, защо тогава 

незаконосъобразно се цитира Разпоредбата? Някаква стара редакция на 
ЗУТ е цитирана тука, която не съответства на действащата Разпоредба на 
чл.124б, е това не е ли незаконосъобразност на решението? Тук не пише в 
чл.124, че се обявяват само в Общината и на сайта на интернет страницата 
на Общината, тук пише, преди малко го цитирах члена, се разгласяват с 
обявление, което да се постави на определените за това места в сградата на 
Общината, района на кметството, както и на други подходящи места в 
съответната територия предмет на плана. Колко по-ясно да заявя? Този 
план, който ни предлагате, касае село Осенец, следващия касае село 
Ушинци и как тогава е спазена процедурата, като тука пише само, че 
трябва да се обяви само в сайта на Общината и на подходящите места в 
Общината? 

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Да, благодаря. Други колеги?  
Да, Мирослав Маринов, заповядайте.  
 
Г-н Мирослав Маринов – „Демократична България – Обединение“ 
Господин Председател,  
Колеги общински съветници,  
Предлагам в т.3 да допълним и в кметство Осенец и Ушинци ли 

беше? Ами това е проект, ние още не сме го решили. 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
 201 касае само село Ушинци. 
 
Г-н Мирослав Маринов – „Демократична България – Обединение“ 
Ще го направя писмено. 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Моля Ви в писмен вид да дадете предложението. Спокойно го 

напишете, че след това трябва да го чета.  
 
Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“ 
Господин Ненчев, може ли, докато четете? 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
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Колеги не говорете на микрофон, давам думата на общински 
съветник Калоян Монев.  

Заповядайте, колега Монев. 
 
Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“ 
Аз не можах да разбера какъв е порока на решението на Общинския 

съвет? Порок няма. Това, че това решение трябва да се обяви в кметството, 
не е задължителен елемент от докладната записка и от решението на 
Общинския съвет, прочетете хубаво ЗУТ. Ако искате…  

 
Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 
Госпожа Галина Георгиева не говори на микрофон. 
 
Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“ 
Ами ще Ви го прочета, това, че Вие се хващате за запетайката и 

буквичката, извинявайте, ама… Айде да прочетем ЗУТ, нямам нищо 
против. Решението на Общинския съвет е, че дава разрешение за изготвяне 
на промяна на плана, нали така? От там насетне ЗУТ казва, че това 
решение на Общинския съвет се обявява, това, че администрацията е 
изпълнила, както разбрахме, от предната сесия решенията, какъв е 
проблема? 

 
Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 
Госпожа Галина Георгиева не говори на микрофон. 

 
Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“ 
Текста не трябва да се цитира, то е в Закон. Да повтаряме Законите 

във всичките решения на Общинския съвет, така ли? 
 
Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 
Госпожа Галина Георгиева не говори на микрофон. 
 
Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“ 
Ами по-добре да го няма и аз съм съгласен.  
Смятам, че не е необходим реквизит от докладната записка в този 

текст, който е написан. 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Да, благодаря Ви. Има ли други желаещи да се включат в 

дискусията? Няма. Колеги, приключваме обсъждането на докладната 
записка. И в резултат на обсъждането постъпи предложение от общински 
съветник Мирослав Маринов, което е: В диспозитива на решението в т.3, 
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след израза „в сградата на Общината“ да се добави и „в кметството на 
населеното място и да се публикува на интернет страницата на Общината“.  

Най-напред ще се произнесем с гласуване по предложението на 
колегата Мирослав Маринов, то ще бъде с вдигане на ръка. Каня 
съветниците, които подкрепят предложението на колегата Мирослав 
Маринов, да гласуват. 
 

С 18 гласа „ЗА“ , „против“ – няма, „въздържали се“ – няма, 
предложението на Мирослав Маринов се приема. 

 
Сега ще гласуваме цялостно докладната записка, мотив и диспозитив 

с приетото предложение на общинския съветник Мирослав Маринов.  
 
 
Общинският съвет взе следното 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
                                               № 94 
 
В Община Разград е постъпило Искане с вх. № 2001-13 от 

19.02.2020г. от Ивайло Стефанов  Станчев за издаване на разрешение 
за изработване на Подробен устройствен план - план за застрояване на 
собствен поземлен имот с идентификатор  54105.20.119 по 
кадастралната карта на с. Осенец, община Разград, в м. „Мералък“, с 
начин на трайно ползване – „За друг вид производствен, складов 
обект“ /в бивш стопански двор/ с конкретно предназначение „За 
обществено и делово обслужване“, по реда на Закона за устройство на 
територията /ЗУТ/. 

Към искането са приложени следните документи: 
- задание за изработване на Подробен устройствен план /ПУП/ - 

план за застрояване; 
- предложение за създаване на ПУП  - план за застрояване на 

поземлен имот  с идентификатор  54105.20.119 по кадастралната карта 
на с. Осенец, община Разград, в м. „Мералък“, с начин на трайно 
ползване – „За друг вид производствен, складов обект“ /в бивш 
стопански двор/ с конкретно предназначение „За обществено и делово 
обслужване“;  

- скица на имота; 
- нотариален акт за собственост. 
Съгласно чл. 124а, ал. 1 от ЗУТ разрешение за изработване на 

проект за ПУП за поземлени имоти извън границите на 
урбанизираната територия се допуска с решение на Общинския съвет 
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по предложение на кмета на общината. Искането за издаване на 
такова разрешение се придружава от задание по чл. 125 от ЗУТ, което 
се одобрява едновременно с разрешението по чл. 124а от ЗУТ.   

Ивайло Стефанов Станчев е представил задание за разрешение 
за изработването на подробен устройствен план – план за застрояване 
на  собствен поземлен имот с идентификатор  54105.20.119 по 
кадастралната карта на с. Осенец, община Разград, в м. „Мералък“, с 
начин на трайно ползване – „За друг вид производствен, складов 
обект“ /в бивш стопански двор/ с конкретно предназначение „За 
обществено и делово обслужване“. 

Със заданието се установява териториалния обхват на плана, 
чието допускане се иска. Посочено е, че имотът се обслужва от 
съществуващи пътища, които са свързани с уличната мрежа на с. 
Осенец. Имотът е ел. захранен и водоснабден, при необходимост да се 
изготвят парцеларни планове на елементите на техническата 
инфраструктура. Съществуващата сграда в имота отговаря на 
условията за търпим строеж съгласно §53 от Преходни и 
заключителни разпоредби към Закона за изменение и допълнение на 
Закона за устройство на територията (Обн. - ДВ, бр. 101 ОТ 2015 г.) и 
застройката се показва със задължителни и ограничителни линии на 
застрояване, без промяна предназначението на земята, съгласно чл.50, 
ал.4 от Правилника за прилагане закона за опазване на земеделските 
земи /ППЗОЗЗ/. 

           Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.11 от 
Закона за местното самоуправление и местната администрация, 
чл.124а, ал. 1 и ал. 7, чл.124б, ал.1, ал. 2 и ал. 4, чл. 125, ал.1, във 
връзка с чл.109, ал. 1, т. 3 и чл.110, ал.1, т.3 и т. 5 от Закона за 
устройство на територията и чл.50, ал.4 от Правилника за прилагане 
закона за опазване на земеделските земи, Общински съвет Разград, с 
18 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържал се“ – няма, 
 

Р Е Ш И: 
    
1. Одобрява Заданието за изработване на проект за подробен 

устройствен план – план за застрояване на собствен поземлен имот с 
идентификатор 54105.20.119 по кадастралната карта на с. Осенец, 
община Разград, в м. „Мералък“, с начин на трайно ползване – „За 
друг вид производствен, складов обект“ /в бивш стопански двор/ с 
конкретно предназначение „За обществено и делово обслужване“. 

2. Разрешава изработването на проект за подробен устройствен 
план – план за застрояване без промяна предназначението на земята 
на собствен поземлен имот  с  идентификатор  54105.20.119 по 
кадастралната карта на с. Осенец, община Разград, в м. „Мералък“, с 
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начин на трайно ползване – „За друг вид производствен, складов 
обект“ /в бивш стопански двор/ с конкретно предназначение „За 
обществено и делово обслужване“, на Ивайло Стефанов Станчев, 
както и на парцеларни планове на елементите на техническата 
инфраструктура /водоснабдяване и електроснабдяване/ при 
необходимост. 
           3. Решението да се разгласи с обявление, което да се постави на 
определените за това места в сградата на Общината, в кметството на 
населеното място и да се публикува на интернет страницата на 
Общината. 
 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 
и на Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 
приемането му. 
 

Решението не подлежи на оспорване. 
                                                                                        
 

/Заданието за изготвяне на проект за Подробен устройствен 
план е неразделна част от Решение № 94 и е приложено в отделен 
файл към протокола/.  

 
 

С Т А Т И Я  7 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Преминаваме към докладна записка с вх.№ 202.  
Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община 

Разград 
Относно: Разрешение за изготвяне на проект за подробен 

устройствен план /ПУП/ 
Господин Бояджиев, имате ли нещо да добавите? 
 
Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
Не, господин Председател, може би в гледна точка на това, което 

беше предложено и гласувано, едно допълнение само, да се публикува, 
момент само, решението да се разгласи с обявление, което да се постави на 
определените за това места, в кметството на село Ушинци и на интернет 
страницата на Общината. Други предложения нямам.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Добре. Вносителя прави предложение за допълнение след израза 

„определените за това места в сградата на Общината, в кметството на 
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населеното място и да се публикува на интернет страницата на Община 
Разград“. Като вносител той има такова право и по тоя начин сега ще 
обсъждаме неговата докладна записка. Тя е разгледана в комисиите по 
законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения 
на гражданите и връзка с неправителствени организации и по устройство и 
развитие на територията, транспорт на Общината, и двете комисии вече ни 
информираха какви са техните решения. Затова пристъпваме към 
обсъждане. Въпроси има ли? Няма желаещи да поставят въпроси. Мнения 
и съображения? Няма и такива. Тук ще гласуваме с вдигане на ръка и ще 
гласуваме проекта за решение, така както беше представен пред вас, сега в 
заседанието на Общински съвет от вносителя господин Бояджиев. Който е 
„ЗА“ да гласува.  

 
Общинският съвет взе следното 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
                                               № 95 
 
В Община Разград е постъпило Искане с вх. № 2060-4 от 

21.02.2020г. от „РЕМКО“ ООД, гр. Разград за издаване на разрешение 
за изработване на Подробен устройствен план - план за застрояване на 
поземлен имот с идентификатор 75246.110.15 и поземлен имот с 
идентификатор 75246.110.28 по кадастралната карта на с. Ушинци, 
община Разград, в м. „Орта борун“, с начин на трайно ползване – „ За 
стопански двор“, по реда на Закона за устройство на територията 
/ЗУТ/. 

Към искането са приложени следните документи: 
- задание за изработване на Подробен устройствен план /ПУП/ - 

план за застрояване; 
- предложение за създаване на ПУП  - план за застрояване на 

поземлен имот с идентификатор 75246.110.15 и поземлен имот с 
идентификатор 75246.110.28 по кадастралната карта на с. Ушинци, 
община Разград, в м. „Орта борун“, с начин на трайно ползване – „За 
стопански двор“; 

- скици на поземлените имоти; 
- договор за замяна на недвижими имоти. 
Съгласно чл. 124а, ал. 1 от ЗУТ разрешение за изработване на 

проект за ПУП за поземлени имоти извън границите на 
урбанизираната територия се допуска с решение на Общинския съвет 
по предложение на кмета на общината. Искането за издаване на 
такова разрешение се придружава от задание по чл. 125 от ЗУТ, което 
се одобрява едновременно с разрешението по чл. 124а от ЗУТ. 
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„РЕМКО“ ООД, гр. Разград е представило задание за 
разрешение за изработването на подробен устройствен план – план за 
застрояване на поземлен имот с идентификатор 75246.110.15 и 
поземлен имот с идентификатор 75246.110.28 по кадастралната карта 
на с. Ушинци, община Разград, в м. „Орта борун“, с начин на трайно 
ползване – „За стопански двор“. 

Със заданието се установява териториалния обхват на плана, 
чието допускане се иска. При необходимост да се изработят 
парцеларни планове на елементите на техническата инфраструктура 
/водоснабдяване и електроснабдяване/. Планът за застрояване 
предвижда изграждането на производствено-складова база, без 
промяна предназначението на земята, съгласно чл.50, ал.4 от 
Правилника за прилагане закона за опазване на земеделските земи 
/ППЗОЗЗ/. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.11 от 
Закона за местното самоуправление и местната администрация, 
чл.124а, ал. 1 и ал. 7, чл.124б, ал.1, ал. 2 и ал. 4, чл. 125, ал.1, във 
връзка с чл.109, ал. 1, т. 3 и чл.110, ал.1, т.3  и т.5  от Закона за 
устройство на територията и чл.50, ал.4 от Правилника за прилагане 
закона за опазване на земеделските земи, Общински съвет Разград, с 
18 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържал се“ – няма, 
 

Р Е Ш И: 
    
1. Одобрява Заданието за изработване на проект за подробен 

устройствен план – план за застрояване на поземлен имот с 
идентификатор 75246.110.15 и поземлен имот с идентификатор 
75246.110.28 по кадастралната карта на с. Ушинци, община Разград, в 
м. „Орта борун“, с начин на трайно ползване – „За стопански двор“, 

2. Разрешава изработването на проект за подробен устройствен 
план – план за застрояване без промяна предназначението на земята 
на поземлен имот с идентификатор 75246.110.15 и поземлен имот с 
идентификатор 75246.110.28 по кадастралната карта на с. Ушинци, 
община Разград, в м. „Орта борун“, с начин на трайно ползване – 
„стопански двор“, на „РЕМКО“ ООД, гр. Разград, както и на 
парцеларни планове на елементите на техническата инфраструктура 
/водоснабдяване и електроснабдяване/ при необходимост. 

3. Решението да се разгласи с обявление, което да се постави на 
определените за това места в сградата на Общината, в кметството на 
населеното място-с. Ушинци и да се публикува на интернет 
страницата на Общината. 
 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 
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и на Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 
приемането му. 
 

Решението не подлежи на оспорване. 
                                                                                        
 

/Заданието за изготвяне на проект за Подробен устройствен 
план е неразделна част от Решение № 95 и е приложено в отделен 
файл към протокола/.  

 
 

С Т А Т И Я  8 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Преминаваме към докладна записка с вх.№ 203.  
Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община 

Разград 
Относно: Съгласие за разделяне на поземлен имот с 

идентификатор 61710.311.316 по кадастралната карта и кадастралните 
регистри на гр. Разград, Община Разград, представляващ пасище, 
общинска публична собственост на имоти с проектни идентификатори 
61710.311.4 и 61710.311.5 и предварително съгласие за промяна 
предназначението на поземлен имот с проектен идентификатор 
61710.311.4 от пасище за гробищен парк. 

Уважаеми съветници,  
Под това заглавие става въпрос за гробището в село Стражец. 
Господин Бояджиев, имате ли нещо да добавите? 
 
Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
Нямам допълнително какво да добавя. 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Всичко е пояснено, добре. Докладната записка е разгледана в 

постоянните комисии по управление на общинската собственост и 
стопанство, по законност, превенция на корупцията, контрол на 
решенията, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 
организации, по устройство и развитие на територията, транспорт на 
Общината и по околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство. 
Председателите на тези комисии ни информираха какво е становището на 
комисиите по тази докладна записка. Пристъпваме към обсъждане.  

Колеги, въпроси има ли? Няма. Мнения и съображения? Също няма. 
Въпросът е ясен и можем да минем към гласуване, то ще бъде поименно 
със съответните изисквания на закона. Започваме гласуване.  
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С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 
Мандат 2019 – 2023 година 

30.04.2020 г. – поименно гласуване 
 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 
1. Али Бахриев Кязимов +   
2. Антон Руменов Монев +   
3. Ахмед Басриев Ахмедов +   
4. Валентин Стефанов Василев +   
5. Галина Георгиева-Маринова +   
6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова Отсъства   
7. Джипо Николов Джипов +   
8. Елка Александрова Неделчева +   
9. Иво Борисов Димитров +   
10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   
11. Калоян Руменов Монев +   
12. Левент Али Апти +   
13. Мариан Пламенов Иванов +   
14. Милен Йоргов Минчев +   
15 Мирослав Цанев Маринов +   
16. Надежда Иванова Анастасова +   
17. Надежда Радославова Димитрова +   
18. Наско Стоилов Анастасов Не участва   
29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   
20. Огнян Досев Обрешков +   
21. Пейчо Добрев Георгиев +   
22. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   
23. Радостина Цветанова Иванова +   
24. Ремзи Реджеб Осман +   
25. Румяна Антонова Балтова +   
26. Руско Кулев Дянков +   
27. Свилена Дечева Дечева +   
28 Станислава Веселинова Русева +   
29. Стефан Димов Стефанов +   
30. Стоян Димитров Ненчев +   
31. Сузан Мехмедова Съдкъ Отсъства   
32. Таня Петрова Тодорова +   
33. Хасан Халилов Хасанов +   

 
Общинският съвет взе следното 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
                                               № 96 
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По данни на кмета на с. Стражец, капацитета на съществуващия 

гробищен парк на с. Стражец е на изчерпване. Същият е разположен в 
урбанизирана територия и представлява поземлен имот с 
идентификатор 70860.507.102 по кадастралната карта и кадастралните 
регистри на с. Стражец, Община Разград. 

Необходимо е да се обособи имот за нов гробищен парк, като 
разширение на съседен, съществуващ гробищен парк. 

Община Разград е собственик на поземлен имот с идентификатор 
61710.311.316 по кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. 
Разград, Община Разград в местността „Керезлик-С“, представляващ 
пасище, общинска публична собственост. 

Предлагам поземлен имот с идентификатор 61710.311.316 по 
кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. Разград, 
Община Разград с площ 73 573 кв.м., представляващ пасище в 
местността „Керезлик-С“ да бъде разделен на два имота, като двата 
ще останат със същото предназначение – пасище, както следва: 

- поземлен имот с проектен идентификатор 61710.311.4 с 
площ 7 052 кв.м., начин на трайно ползване пасище; 

- поземлен имот с проектен идентификатор 61710.311.5 с 
площ 66 521 кв.м., начин на трайно ползване пасище. 

Изработен е проект за делба на поземлен имот с идентификатор 
61710.311.316 по кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. 
Разград, Община Разград с площ 73 573 кв.м., представляващ пасище. 

Предложението е разгледано на 17.12.2019 г. на заседание на 
Комисията по чл. 2 от Наредба № 2 на Общински съвет Разград за 
придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи общинска 
собственост. Решението на комисията е да се подготви докладна 
записка за: 

- даване на съгласие от Общински съвет Разград за 
разделяне на поземлен имот с идентификатор 61710.311.316 по 
кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. Разград, 
Община Разград с площ 73 573 кв.м. представляващ пасище в 
местността „Керезлик-С“, общинска публична собственост на два 
имота и след това да се измени кадастралната карта, съгласно 
приложената скица-проект; 

- даване на предварително съгласие за промяна предназначението 
на поземлен имот с проектен идентификатор 61710.311.4 с начин на 
трайно ползване - пасище за гробищен парк, като разширение на 
съседен, съществуващ гробищен парк. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8  и ал. 2 
и чл. 22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 25, ал. 1 във връзка с ал. 3, т. 4 и 5 и ал. 5 от 
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Закона за собствеността и ползването на земеделските земи, 
Общински съвет Разград, Общински съвет Разград,  след поименно 
гласуване, с 29 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържал се“ – няма, 

 
                                           Р Е Ш И: 
 
1. Дава съгласие поземлен имот с идентификатор 61710.311.316 

по кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. Разград, 
Община Разград, представляващ пасище, общинска публична 
собственост, находящ се в местността „Керезлик-С“ да бъде разделен 
на два имота със следните площи и нови проектни идентификатори, 
съгласно приложената скица-проект, представляваща неразделна част 
от решението: 

- поземлен имот с проектен идентификатор 61710.311.4 с 
площ 7 052 кв.м., начин на трайно ползване пасище; 

- поземлен имот с проектен идентификатор 61710.311.5 с 
площ 66 521 кв.м., начин на трайно ползване пасище. 

2. Дава предварително съгласие за промяна предназначението на 
поземлен имот с проектен идентификатор 61710.311.4 с начин на 
трайно ползване - пасище за гробищен парк, като разширение на 
съседен, съществуващ гробищен парк. 

3. Определя три годишен срок на валидност на дадените 
съгласия. 
 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 
Разград, на Областния управител на Област Разград и на Началника на 
Служба по геодезия, картография и кадастър - Разград в 7-дневен срок от 
приемането му. 

 
Решението подлежи на оспорване в срока и по реда на АПК пред 

Административен съд Разград. 
 
 
/Приложенията са неразделна част от Решение № 96 и са 

приложени в отделен файл към протокола/ 
 
 

С Т А Т И Я  9 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Пристъпваме към разглеждане на докладна записка с вх.№ 204.  
Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров – зам.-кмет на 

Община Разград 
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Относно: Продажба на имоти – частна общинска собственост в 
гр.Разград чрез публични търгове по реда на Закона за общинската 
собственост. 

Господин Грънчаров, има те ли да добавите нещо към докладната 
записка, освен това, което вече сте изложили? 

 
Г-н Мирослав Грънчаров – зам.-кмет на Община Разград 
Нямам какво да добавя към докладната записка.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви. Докладната записка е разглеждана в постоянните 

комисии по управление на общинската собственост и стопанство и по 
законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения 
на гражданите и връзка с неправителствени организации. Председателите 
ни информираха какво е тяхното становище, преминаваме към обсъждане. 
Въпроси има ли към вносителя? Не виждам желаещи. Мнения и 
съображения, колеги? Няма. Преминаваме към гласуване, което ще бъде 
поименно.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 
Мандат 2019 – 2023 година 

30.04.2020 г. – поименно гласуване 
 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 
1. Али Бахриев Кязимов Не участва   
2. Антон Руменов Монев +   
3. Ахмед Басриев Ахмедов +   
4. Валентин Стефанов Василев   + 
5. Галина Георгиева-Маринова Не участва   
6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова Отсъства   
7. Джипо Николов Джипов +   
8. Елка Александрова Неделчева +   
9. Иво Борисов Димитров +   
10. Ирфан Салъфов Ахмедов Не участва   
11. Калоян Руменов Монев +   
12. Левент Али Апти Не участва   
13. Мариан Пламенов Иванов Не участва   
14. Милен Йоргов Минчев +   
15 Мирослав Цанев Маринов +   
16. Надежда Иванова Анастасова +   
17. Надежда Радославова Димитрова  +  
18. Наско Стоилов Анастасов Не участва   
29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим Не участва   
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20. Огнян Досев Обрешков +   
21. Пейчо Добрев Георгиев +   
22. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   
23. Радостина Цветанова Иванова Не участва   
24. Ремзи Реджеб Осман Не участва   
25. Румяна Антонова Балтова +   
26. Руско Кулев Дянков +   
27. Свилена Дечева Дечева +   
28 Станислава Веселинова Русева +   
29. Стефан Димов Стефанов Не участва   
30. Стоян Димитров Ненчев +   
31. Сузан Мехмедова Съдкъ Отсъства   
32. Таня Петрова Тодорова +   
33. Хасан Халилов Хасанов   + 

 
Общинският съвет взе следното 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
                                               № 97 
 
Община Разград е собственик на поземлени имоти: 
 имот №61710.502.5076 по кадастралната карта на 

гр.Разград,  с площ от 230 кв.м, с адрес: гр.Разград, ул.„Силистра” №9, 
с трайно предназначение на територията: урбанизирана, с начин на 
трайно ползване: ниско застрояване (до 10 м) 

 имот № 61710.502.5074 по кадастралната карта на 
гр.Разград, с площ от 132 кв.м, с адрес: гр.Разград, ул.„Гвардейска” 
№6, с трайно предназначение на територията: урбанизирана, с начин 
на трайно ползване: ниско застрояване (до 10 м) 

 имот № 61710.502.211 по кадастралната карта на 
гр.Разград, с площ от 455 кв.м, с адрес: гр.Разград, ул.„Гвардейска” 
№6-а, с трайно предназначение на територията: урбанизирана, с 
начин на трайно ползване: ниско застрояване (до 10 м) 

Имотите са включени за продажба в програмата на Общински 
съвет Разград за управление и разпореждане с имоти – общинска 
собственост за 2020 г. Изготвени са пазарни оценки за тях от Павлин 
Колев – оценител на недвижими имоти, съгласно сертификат рег.№ 
100102137/12.12.2011г.  на Камарата на независимите оценители в 
България, които са в размер на:  

- 15 193,00 лв. (петнадесет хиляди сто деветдесет и три лева), без 
ДДС за поземлен имот №61710.502.5076 по кадастралната карта на 
гр.Разград,  с площ от 230 кв.м, с адрес: гр.Разград, ул.„Силистра” №9, 
при данъчна оценка за имота, съгласно Удостоверение за данъчна 
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оценка по чл.264, ал.1 от ДОПК с изх.№ 6705000751/09.04.2020г., в 
размер на 2725,50 лв. (две хиляди седемстотин двадесет и пет лева и  
петдесет стотинки); 

- 9 155,00 лв. (девет хиляди сто петдесет и пет лева), без ДДС за 
поземлен имот № 61710.502.5074 по кадастралната карта на 
гр.Разград, с площ от 132 кв.м, с адрес: гр.Разград, ул.„Гвардейска” 
№6, при данъчна оценка за имота, съгласно Удостоверение за данъчна 
оценка по чл.264, ал.1 от ДОПК с изх.№ 6705000749/09.04.2020 г., в 
размер на 1856,20 лв. (хиляда осемстотин петдесет и шест лева и 
двадесет стотинки). 

- 30 057 лв. (тридесет хиляди и петдесет и седем лева), без ДДС за 
поземлен имот № 61710.502.211 по кадастралната карта на гр.Разград, 
с площ от 455 кв.м, с адрес: гр.Разград, ул.„Гвардейска” №6-а, при 
данъчна оценка за имота, съгласно Удостоверение за данъчна оценка 
по чл.264, ал.1 от ДОПК с изх.№ 6705000750/09.04.2020 г., в размер на 
6398,20 лв. (шест хиляди триста деветдесет и осем лева и двадесет 
стотинки). 

 
Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 и ал. 2 и 

чл.22, ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл.8, ал.4, чл.35, ал.1 и чл.41, ал.2 от Закона за 
общинската собственост, чл.26, ал.3, чл.27 и чл.28 от Наредба № 2 на 
Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане 
с имоти и вещи – общинска собственост, Общински съвет Разград,  
след поименно гласуване, със 17 гласа „ЗА“, „против“ – 1, „въздържал 
се“ – 2, 

 
Р Е Ш И: 

 
1. Да се проведат публични търгове с тайно наддаване за 

продажба на имоти – частна общинска собственост, както следва: 
1.1. Поземлен имот №61710.502.5076 по кадастралната карта на 

гр.Разград,  с площ от 230 кв.м, с адрес: гр.Разград, ул.„Силистра” №9, 
с трайно предназначение на територията: урбанизирана, с начин на 
трайно ползване: ниско застрояване (до 10 м), при граници: имоти 
№№ 61710.502.5083; 61710.502.208; 61710.502.211, актуван с Акт за 
частна общинска собственост №2499/18.07.2014 г., с начална тръжна 
цена определена от оценител на имоти, в размер на 15 193,00 лв. 
(петнадесет хиляди сто деветдесет и три лева), без ДДС при данъчна 
оценка в размер на 2725,50 лв. (две хиляди седемстотин двадесет и пет 
лева и  петдесет стотинки). 

1.2. Поземлен имот № 61710.502.5074 по кадастралната карта на 
гр.Разград, с площ от 132 кв.м, с адрес: гр.Разград, ул.„Гвардейска” 
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№6, с трайно предназначение на територията: урбанизирана, с начин 
на трайно ползване: ниско застрояване (до 10 м), при граници: имоти 
№№ 61710.502.5083; 61710.502.211; 61710.502.7150, актуван с Акт за 
частна общинска собственост №2703/25.08.2015г., с начална тръжна 
цена определена от оценител на имоти, в размер на 9 155,00 лв. (девет 
хиляди сто петдесет и пет лева), без ДДС, при данъчна оценка  в 
размер на 1856,20 лв. (хиляда осемстотин петдесет и шест лева и 
двадесет стотинки). 

1.3. Поземлен имот № 61710.502.211 по кадастралната карта на 
гр.Разград, с площ от 455 кв.м, с адрес: гр.Разград, ул.„Гвардейска” 
№6-а, с трайно предназначение на територията: урбанизирана, с 
начин на трайно ползване: ниско застрояване (до 10 м), при граници: 
имоти №№ 61710.502.7150; 61710.502.5083; 61710.502.5074; 
61710.502.5076; 61710.502.208; 61710.502.209; 61710.502.6194; 
61710.502.210, актуван с Акт за частна общинска собственост 
№2704/25.08.2015г., с начална тръжна цена определена от оценител на 
имоти, в размер на 30 057 лв. (тридесет хиляди и петдесет и седем 
лева), без ДДС, при данъчна оценка в размер на 6398,20 лв. (шест 
хиляди триста деветдесет и осем лева и двадесет стотинки).  

2. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповеди и 
сключи договори въз основа на резултатите от проведените търгове. 

  
Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и на Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 
приемането му. 

 
Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 
 
 

С Т А Т И Я  10 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№ 205.  
Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров – зам.-кмет на 

Община Разград 
Относно: Извършване на пристрояване на балкон към втори 

жилищен етаж на самостоятелен обект в сграда с идентификатор 
61710.504.6229.2.2  по кадастралната карта на гр. Разград. 

Господин Грънчаров, има те ли да добавите нещо? 
 
Г-н Мирослав Грънчаров – зам.-кмет на Община Разград 



94 
 

Едно пояснение искам да направя, че физическото лице, собственик 
на сграда и живеещ на втория етаж, е получил нотариално разрешение от 
съседа си от първия етаж да изгради този балкон и понеже сме 
собственици на земята под тази сграда, трябва да дадем разрешение той да 
бъде престроен. Благодаря Ви. 

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви и аз. Докладната записка е разгледана и подробно 

обсъдена в постоянните комисии по управление на общинската 
собственост и стопанство и по законност, превенция на корупцията, 
контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствени организации и двете комисии подкрепят проекта за 
решение. Въпроси имате ли, колеги, относно престрояването на балкона от 
3 кв.м.? Нямате. Мнения и съображения, колеги? Няма. Преминаваме към 
гласуване, което и за този балкон трябва да бъде поименно.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 
Мандат 2019 – 2023 година 

30.04.2020 г. – поименно гласуване 
 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 
1. Али Бахриев Кязимов Не участва   
2. Антон Руменов Монев +   
3. Ахмед Басриев Ахмедов +   
4. Валентин Стефанов Василев Не участва   
5. Галина Георгиева-Маринова Не участва   
6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова Отсъства   
7. Джипо Николов Джипов +   
8. Елка Александрова Неделчева +   
9. Иво Борисов Димитров +   
10. Ирфан Салъфов Ахмедов Не участва   
11. Калоян Руменов Монев +   
12. Левент Али Апти Не участва   
13. Мариан Пламенов Иванов +   
14. Милен Йоргов Минчев +   
15 Мирослав Цанев Маринов +   
16. Надежда Иванова Анастасова +   
17. Надежда Радославова Димитрова +   
18. Наско Стоилов Анастасов Не участва   
29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим Не участва   
20. Огнян Досев Обрешков +   
21. Пейчо Добрев Георгиев +   
22. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   
23. Радостина Цветанова Иванова +   
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24. Ремзи Реджеб Осман Не участва   
25. Румяна Антонова Балтова +   
26. Руско Кулев Дянков +   
27. Свилена Дечева Дечева +   
28 Станислава Веселинова Русева +   
29. Стефан Димов Стефанов +   
30. Стоян Димитров Ненчев +   
31. Сузан Мехмедова Съдкъ Отсъства   
32. Таня Петрова Тодорова +   
33. Хасан Халилов Хасанов Не участва   

 
Общинският съвет взе следното 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
                                               № 98 
 
Община Разград  е собственик на поземлен имот–частна 

общинска собственост с идентификатор 61710.504.6229 по 
кадастралната карта  на гр.Разград, с адрес: ул. „Южен булевард“ 
№18, съгласно Акт №3024 / 06.03.2020 година за частна общинска  
собственост. Имотът е с площ 349,00кв.м., трайно предназначение на 
територията: урбанизирана и начин на трайно ползване: ниско 
застрояване /до 10 м./. В имота има изградени сгради, собственост на 
физически лица. Ренал Гюнешев Махмудов - собственик на 
самостоятелен обект в сграда с идентификатор 61710.504.6229.2.2, 
представляващ  втори жилищен етаж от сграда с идентификатор 
61710.504.6229.2 по кадастралната карта на гр.Разград е отправил 
искане за пристрояване на балкон към обекта. 

Искането е разгледано на заседание на комисията по Наредба №2 
на Общински съвет Разград за придобиване, управление и 
разпореждане с имоти и вещи-общинска собственост, която  е приела 
положително решение. 

Пристрояването в поземлен имот 61710.504.6229 по 
кадастралната карта на гр.Разград е отразено в Програмата за 
управление и разпореждане с имоти и вещи-общинска собственост за 
2020 година. 

Изготвена е пазарна оценка на правото на пристрояване от инж. 
Павлин Колев- оценител на недвижими имоти, съгласно сертификат 
рег.№ 100102137/12.12.2011 година на Камарата на незевисимите 
оценители в България, която  е в размер на 170,55 лв. /сто и седемдесет 
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лева и петдесет и пет стотинки/. Съгласно удостоверение за данъчна 
оценка  по чл.264, ал.1 от ДОПК с изх. №6705000754/09.04.2020г.  на 
Община Разград данъчната оценка на правото на пристрояване е в 
размер на 185,60 лв. /сто осемдесет и пет лева и шестдесет стотинки/. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8  ал.2 и 
чл.22, ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл.38, ал.2 от Закона за общинската собственост, чл.37 
от Наредба №2 на Общински съвет Разград за придобиване, 
управление и разпореждане с имоти и вещи-общинска собственост, 
Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 21 гласа „ЗА“, 
„против“ – няма, „въздържал се“ – няма, 
 

                                              Р Е Ш И: 
 

1. Учредява възмездно право на пристрояване върху 3,24 
кв.м./три цяло и двадесет и четири стотни квадратни метра/ за 
изграждане на пристройка към самостоятелен обект в сграда  с 
идентификатор 61710.504.6229.2.2, с предназначение: жилище, 
апартамент, със застроена площ 64,72 кв.м., в сграда 2, изградена  в 
поземлен имот 61710.504.6229 по кадастралната карта на гр.Разград, с 
адрес: ул. „Южен  булевард“ № 18, с граници на обекта: на същия 
етаж – няма, под обекта: 61710.504.6229.2.1, над обекта - няма, на 
собственика на обекта Ренал Гюнешев Махмудов, за сума в размер 
185,60 лв. /сто осемдесет и пет лева и шестдесет стотинки/, 
представляваща данъчната оценка на правото на пристрояване. 

2. Възлага на кмета на издаде заповед и сключи договор за 
учредяване на право на пристрояване с Ренал Гюнешев Махмудов. 

 
Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането 
му. 

Решението подлежи на оспорване по реда и  в срока по АПК пред 
Административен съд Разград. 

 

 
С Т А Т И Я  11 

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№ 206.  
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Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров – зам.-кмет на 
Община Разград 

Относно: Продължаване срока на настаняване и наемното 
правоотношение с наемател на жилищен имот – частна общинска 
собственост. 

Господин Грънчаров, има те ли да добавите нещо? 
 
Г-н Мирослав Грънчаров – зам.-кмет на Община Разград 
Нямам какво да добавя към тази докладна.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Докладната записка е разгледана в постоянните комисии по 

управление на общинската собственост и стопанство, по законност, 
превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствени организации и по социална 
политика, трудова заетост и здравеопазване. Становищата на комисиите по 
законност и собственост ги знаем,вече бяха докладвани и моля доктор 
Апти да ни информира за становището на комисията по социална 
политика.  

 
Г-н Левент Апти – Председател на ПК 
Комисията по социална политика, трудова заетост и здравеопазване, 

със 7 гласа „ ЗА“ , без „против“, и без „въздържали се“, подкрепи 
докладната записка и проекта за решение. 

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви.  
Въпроси имате ли, колеги, към вносителя?  
Госпожо Радославова, заповядайте.  
 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Благодаря Ви, господин Председател. От докладната записка, която е 

на нашето внимание е видно, че срокът на наемното правоотношение, 
който е бил продължен с 3 години, е изтекъл на 15 април 2020 година, 
видно е от такива докладни записки, че се превръща в система изтичането 
на сроковете. Какво се случва с това жилище след изтичане на срока и до 
влизане в сила решението на Общинския съвет?  

 
Г-н Мирослав Грънчаров – зам.-кмет на Община Разград 
Госпожо Радославова, и в предния мандат на управлението са се 

случвали подобни казуси, знаете, че става въпрос за социално жилище, в 
известно нарушение на правните норми, остава настанената гражданка до 
момента до излизане на решението на Общинския съвет. 
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Заповядайте, госпожо Радославова. 
 
 Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Господин Грънчаров, Вие имахте предизборен слоган или по скоро 

кмета на общината, ново начало, няма как да се оправдавате с предишния 
мандат, явно това нещо го запазвате като някаква практика или го 
превръщате в такава. И в момента е видно, тъй като ще мине месец до 
влизане в сила на това решение от изтичане на договора, приемане на 
решение, ако бъде прието разбира се, защото още не се знае и означава, 
че…  

 
Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 
От залата питат, предлагате да я изгоним ли? 
 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Не ме питат на микрофон. 
 
Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 
Аз предавам питането. 
 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Господин Председател. 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Ама Вие правите дежурния скеч.  
 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Но Вие го позволявате. 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Господин Димитров, моля ви се! За пореден път Ви моля да не 

пречите на общински съветник Радославова да се изкаже. 
 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Уважаеми колеги, 
Аз не предлагам да извадите наемателя от жилището, което е много 

интересно, изведнъж стана социална насоченост и ние сме много социално 
мислещи, когато продадохме обаче малко по-назад във времето един 
апартамент…  

 
Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 
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Госпожа Елка Неделчева не говори на микрофон. 
 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Няма значение, което също има социална насоченост, нали 

мнозинството го гласувахте, как може едно нещо да е социално, а после 
същото нещо да не е толкова социално? Явно имате временни такива 
обърквания и то в рамките на една сесия. 

 
Г-н Мирослав Грънчаров – зам.-кмет на Община Разград 
Госпожо Радославова, ако искате ще Ви уговоря среща с Вяра 

Неделчева, да и обясните вашите мотиви, политически дори, включително 
да разговаряме да намерим решение къде да я настаним. 

 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Аз не искам да обяснявам на никого нищо, аз искам да обясня на Вас 

и Вие да ми дадете отговор. 
 
Г-н Мирослав Грънчаров – зам.-кмет на Община Разград 
Какво ще ми обяснявате?  
 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Защото тука става въпрос за едно жилище, но това означава, 

примерно казано, следващия път може да става за нещо много по-важно. 
 
Г-н Мирослав Грънчаров – зам.-кмет на Община Разград 
Тук сте да бдите.  
 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Ама ни не можем да Ви вършим работата.  
 
Г-н Мирослав Грънчаров – зам.-кмет на Община Разград 
Е как да не можете, толкова опити полагате, 4 години преди това и 

сега продължавате, как да не можете? 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Госпожо Радославова, много Ви моля за стегнатост в изложението. 

Какво друго ще кажете? 
Господин Димитров, не и пречете да завърши, че така няма да 

свършим скоро. Дръпнете се, моля Ви! Ако не се отдръпнете от 
микрофона, няма да приключим.  

Заповядайте и довършете, госпожо Радославова. 
 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
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Искам да кажа, че просто тези неща никак не са без значение и това, 
че в рамките на една сесия през докладна ви се показва, че правите грешки, 
не трябва да се замита така под килима, трябва да бъде ясно и видно. 
Надявам се да го оправите за следващата сесия, защото наистина е система 
и периодичност във вашите действия. 

 
Г-н Мирослав Грънчаров – зам.-кмет на Община Разград 
Много ценим вашия опит в самоуправлението и постоянно намираме 

добри практики и се възползваме от тях.  
 
 Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Давам думата на общинския съветник Джипо Джипов.  
Заповядайте, колега Джипов. 
 
Г-н Джипо Джипов – „Демократична България – Обединение“  
Аз имам въпрос към колегата Радославова: Значи вие предлагате 

тази жена Вяра Неделчева, какво да я направим, за един месец да я 
изгоним, защото дойдохте тук с превенция да не се получава? Направете 
коментара, а не политически кой и как управлява, ами дайте да я видим тая 
жена, какво предлагате Вие да направим, защото само да коментирате е 
безполезно.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Госпожо Радославова, нека да не се включим в полемика, знам какво 

ще кажете, но… На всички е ясно какво ще кажете. 
 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Имам ли право на реплика?  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Да, заповядайте, имате.  
 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Много благодаря. Надявам се ,че така, както е казано, еднолично 

решавате да е закрито заседанието на Общинския съвет, нали, по същия 
начин… Какво? Не съм казала нищо за жената, не съм казала и нищо за 
областната администрация, където просрочихте с два месеца срока… 

 
Г-н Мирослав Грънчаров – зам.-кмет на Община Разград 
Вече става ясно…  
 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
…но следващия път… 
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Г-н Мирослав Грънчаров – зам.-кмет на Община Разград 
Вече става ясно защо многословието е признак на празнодумие, 

уважаема.  
 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Може ли да не ме прекъсвате? 
 
Г-н Мирослав Грънчаров – зам.-кмет на Община Разград 
Може ли Вие да спрете да говорите и да свършим някаква работа? 
 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Аз съм общински съветник и мога да говоря.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Не пречете да се изкаже.  
 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Ама..  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Ама време е да завършите.  
 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Ама непрекъснато ме провокират, господин Председател. 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Дайте по същество. 
 
Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 
И има право само на едно изказване по правилник. 
 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Аз съм на реплика в момента.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Ама по-кратко, моля Ви. Приключвайте и заемете мястото си. 
 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Господин Председател, не може непрекъснато някой да се намесва, 

когато искам да се изказвам с ясното съзнание, че по този начин иска да 
наруши, примерно казано, моето право като общински съветник да спазвам 
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правилника. На него му разрешавате да не го спазва, така ли да го 
разбирам? Той е привилегирован. 

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Хайде по същество, най-зорко бдим за вашите права. 

Продължавайте. 
 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Аз бдя за тях.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Говорете. Завършихте ли?  
 
Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 
Тя трудно завършва.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Така. Други съветници имат ли желание да се изкажат? Няма. 

Преминаваме към гласуване, което е поименно.  
 

С П И С Ъ К 
на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 
30.04.2020 г. – поименно гласуване 

 
 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 
1. Али Бахриев Кязимов Не участва   
2. Антон Руменов Монев +   
3. Ахмед Басриев Ахмедов +   
4. Валентин Стефанов Василев Не участва   
5. Галина Георгиева-Маринова Не участва   
6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова Отсъства   
7. Джипо Николов Джипов +   
8. Елка Александрова Неделчева +   
9. Иво Борисов Димитров +   
10. Ирфан Салъфов Ахмедов Не участва   
11. Калоян Руменов Монев +   
12. Левент Али Апти Не участва   
13. Мариан Пламенов Иванов +   
14. Милен Йоргов Минчев +   
15 Мирослав Цанев Маринов +   
16. Надежда Иванова Анастасова +   
17. Надежда Радославова Димитрова Не участва   
18. Наско Стоилов Анастасов Не участва   
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29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   
20. Огнян Досев Обрешков +   
21. Пейчо Добрев Георгиев +   
22. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   
23. Радостина Цветанова Иванова +   
24. Ремзи Реджеб Осман +   
25. Румяна Антонова Балтова +   
26. Руско Кулев Дянков +   
27. Свилена Дечева Дечева +   
28 Станислава Веселинова Русева +   
29. Стефан Димов Стефанов +   
30. Стоян Димитров Ненчев +   
31. Сузан Мехмедова Съдкъ Отсъства   
32. Таня Петрова Тодорова +   
33. Хасан Халилов Хасанов +   

 
Общинският съвет взе следното 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
                                               № 99 
 
   Със Заповед № 343 от 03.04.2014 г. на Кмета на Община Разград 

в жилищен имот – частна общинска собственост, находящ се в гр. 
Разград, ж.к. „Орел”, бл. 8, вх. Б, ет. 5, ап. 14 са  настанени Вяра 
Недялкова Неделчева и членовете на семейството й, за което на 
15.04.2014 г. е сключен Договор за отдаване под наем на жилищен имот 
– частна общинска собственост за срок от 3 /три/ години, считано до 
15.04.2017 г. С последваща заповед на Кмета на Община Разград от 2017 
г., срокът на наемното правоотношение е продължен с 3 /три/ години - 
до 15.04.2020 г., за което е сключен Анекс към договора за наем. Към 
тази дата изтича срока за настаняване в рамките на шестте години, 
поради което от наемателката е подадено Заявление с вх. № 94-00-490 от 
16.03.2020 г. за продължаване на наемното правоотношение. 
           Комисията по чл. 3 от Наредба № 17 на Общински съвет Разград 
за условията и реда за установяване жилищните нужди на граждани, 
настаняване под наем и продажба на общински жилища е разгледала 
подаденото заявление и приложените към него документи и след 
извършена проверка е установила, че лицето и членовете на 
семейството му отговарят на условията за настаняване в общинско 
жилище и към момента на подаване на заявлението, както и към 
настоящия момент нямат неразплатени задължения по сключения 
договор за наем. Същата е взела решение за продължаване срока на 
наемното правоотношение с подалия заявлението наемател. 
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Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2,  
чл. 22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 46, ал. 4 от Закона за общинската собственост и чл. 
18, ал. 3 от Наредба № 17 на Общински съвет Разград за условията и 
реда за установяване жилищните нужди на граждани, настаняване под 
наем и продажба на общински жилища, Общинският съвет, след 
поименно гласуване, с 23 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържал се“ 
– няма, 
                                                          Р Е Ш И: 
 
             1. Продължава с 4 /четири/ години срока на настаняване и 
наемното правоотношение на Вяра Недялкова Неделчева /двучленно 
семейство/ - наемател на общинско жилище в гр.Разград, ж.к. „Орел”, 
бл. 8, вх. Б, ет. 5, ап. 14 /едностаен апартамент/ до 15.04.2024 година. 
             2.  Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед за 
продължаване срока на настаняване в общинското жилище на 
наемателя по точка 1 и сключи анекс към договора за наем за 
продължаване на наемното правоотношение. 
           
          Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 
и на Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 
приемането му. 
 
         Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 
Административен съд гр.Разград. 
   

 
С Т А Т И Я  12 

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Преминаваме към докладна записка с вх.№ 207.  
Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров – зам.-кмет на 

Община Разград 
Относно: Учредяване на възмездни права на ползване върху 

части от имоти – публична общинска собственост, находящи се в 
землищата на община Разград. 

Господин Грънчаров, има те ли да добавите нещо? 
 
Г-н Мирослав Грънчаров – зам.-кмет на Община Разград 
Става въпрос за учредяване на права за ползване на части от имоти в 

горски територии за настаняване на пчелини. 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
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Колеги, докладната записка е разгледана в постоянните комисии по 
управление на общинската собственост и стопанство, по законност, 
превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствени организации и по околна среда, 
селско, горско, водно и ловно стопанство. Председателите ни 
информираха, че подкрепят проекта за решение. Има ли желаещи за 
въпроси, менения и съображения по докладната записка? Няма желаещи. 
Затова преминаваме към гласуване, което е поименно.  

Извинявайте, господин Георгиев, не ви забелязах. 
Давам думата на господин Пейчо Георгиев.  
 
Г-н Пейчо Георгиев – „Демократична България – Обединение“ 
И аз се извинявам, един бърз въпрос към вносителя: Когато става 

въпрос за пазарна оценка, примерно 50 лв., има се в предвид за целия имот 
или за квадратен метър? Мерна единица няма в Приложение №1. 

 
Г-н Мирослав Грънчаров – зам.-кмет на Община Разград 
Къде да гледам сега? 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
В графа 12 и 13, пазар на 50 и данъчна оценка. 
 
Г-н Пейчо Георгиев – „Демократична България – Обединение“ 
Не става дума, не става ясно дали това е на квадратен метър или 

понеже имота е 248кв.м., примерно 50.00 лв. е целия имот или квадратния 
метър?  

 
Г-н Мирослав Грънчаров – зам.-кмет на Община Разград 
Ни на коя докладна сме, на 206 ли? 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
На пчелините, на 207.  
 
Г-н Мирослав Грънчаров – зам.-кмет на Община Разград 
Защото аз гледам 206. 
Не е на квадратен метър.  
 
Г-н Пейчо Георгиев – „Демократична България – Обединение“ 
Добре, благодаря.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Въпроса е за цената, за целия имот ли е или…  
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Г-н Мирослав Грънчаров – зам.-кмет на Община Разград 
За целия имот е, да, аз отговорих, за целия имот.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Други въпроси, колеги? Няма желаещи. Мнения и съображения за 

пчелините? Няма. Преминаваме към гласуване, което е поименно.  
 

С П И С Ъ К 
на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 
30.04.2020 г. – поименно гласуване 

 
 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 
1. Али Бахриев Кязимов Не участва   
2. Антон Руменов Монев +   
3. Ахмед Басриев Ахмедов +   
4. Валентин Стефанов Василев Не участва   
5. Галина Георгиева-Маринова Не участва   
6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова Отсъства   
7. Джипо Николов Джипов +   
8. Елка Александрова Неделчева +   
9. Иво Борисов Димитров +   
10. Ирфан Салъфов Ахмедов Не участва   
11. Калоян Руменов Монев +   
12. Левент Али Апти Не участва   
13. Мариан Пламенов Иванов +   
14. Милен Йоргов Минчев +   
15 Мирослав Цанев Маринов +   
16. Надежда Иванова Анастасова +   
17. Надежда Радославова Димитрова +   
18. Наско Стоилов Анастасов Не участва   
29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   
20. Огнян Досев Обрешков +   
21. Пейчо Добрев Георгиев +   
22. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   
23. Радостина Цветанова Иванова +   
24. Ремзи Реджеб Осман +   
25. Румяна Антонова Балтова +   
26. Руско Кулев Дянков +   
27. Свилена Дечева Дечева +   
28 Станислава Веселинова Русева +   
29. Стефан Димов Стефанов +   
30. Стоян Димитров Ненчев +   
31. Сузан Мехмедова Съдкъ Отсъства   
32. Таня Петрова Тодорова +   
33. Хасан Халилов Хасанов +   
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Общинският съвет взе следното 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
                                               № 100 
 
В Община Разград са постъпили заявления от граждани с 

искания за учредяване на права на ползване, върху земеделски земи – 
публична общинска собственост, находящи се в землищата на община 
Разград, за настаняване на пчелни семейства. 

Определени са частите от имотите за настаняване на пчелните 
семейства и са изготвени схеми с идентификатори на точките. 
 Изготвени са данъчни оценки за правото на ползване и пазарни 
оценки от инж. Павлин Емилов Колев, оценител на земеделски земи и 
трайни насаждения, съгласно Сертификат рег. № 810100506/25.10.2017 
г. на Камарата на независимите оценители в България. 
 Заявителите, имотите, границите на същите, пазарните оценки и 
данъчните оценки на правата на ползване са посочени в Приложение 1 
към настоящото решение. 
 Съгласно чл. 11, ал. 1 и ал. 2 от Закона за пчеларството, 
пчелните семейства могат да се настаняват върху земеделски земи 
общинска собственост, като за устройването им в постоянни пчелини с 
над 10 броя пчелни семейства общината учредява право на ползване, 
при условия, регламентирани в чл. 13 от Закона за пчеларството. 

 Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и 
ал. 2 и чл. 22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 7, ал. 2,  чл. 39, ал. 3 и ал. 6 и чл. 41, ал. 2 от Закона 
за общинската собственост, чл. 11, ал. 2 от Закона за пчеларството и 
чл. 20, ал. 2 от Наредба № 16 на Общински съвет Разград за 
управление, ползване и разпореждане със земите от общинския 
поземлен фонд, Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 
24 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържал се“ – няма, 
 

Р Е Ш И: 
 

1. Учредява възмездни права на ползване върху части от имоти – 
публична общинска собственост, находящи се в землищата на община 
Разград за настаняване на пчелни семейства по заявления, съгласно 
Приложение № 1, представляващо неразделна част от настоящото 
решение.   

2. Определя цени на правата на ползване за целия период, 
съгласно Приложение № 1, колона 14. 
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 3. Определя срок за учредяване на правата на ползване – 10 
/десет/ години.  
 4. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповеди и да 
сключи договори за учредяване на правата на ползване. 
  

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 
и на Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 
приемането му. 

 
Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд – Разград. 
 

 
/Приложение №1 е неразделна част от Решение № 100 и е приложено в 
отделен файл към протокола/. 
 

 
С Т А Т И Я  13 

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Преминаваме към докладна записка с вх.№ 208.  
Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров – зам.-кмет на 

Община Разград 
Относно: Учредяване на безвъзмездни права на ползване върху 

части от имоти в горски територии – частна общинска собственост, в 
землища на населени места в община Разград. 

Господин Грънчаров, като вносител има те ли нещо да добавите? 
 
Г-н Мирослав Грънчаров – зам.-кмет на Община Разград 
Нямам какво да добавя.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Докладната записка е разгледана в три комисии, по управление на 

общинската собственост и стопанство, по законност, превенция на 
корупцията, контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствени организации и по околна среда, селско, горско, водно и 
ловно стопанство. И трите комисии подкрепят проекта за решение. 
Въпроси имате ли, колеги, към вносителя? Няма такива въпроси. Мнения и 
съображения? Също няма. Пристъпваме към поименно гласуване. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 
Мандат 2019 – 2023 година 

30.04.2020 г. – поименно гласуване 
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№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 
1. Али Бахриев Кязимов Не участва   
2. Антон Руменов Монев +   
3. Ахмед Басриев Ахмедов +   
4. Валентин Стефанов Василев Не участва   
5. Галина Георгиева-Маринова Не участва   
6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова Отсъства   
7. Джипо Николов Джипов +   
8. Елка Александрова Неделчева +   
9. Иво Борисов Димитров +   
10. Ирфан Салъфов Ахмедов Не участва   
11. Калоян Руменов Монев +   
12. Левент Али Апти Не участва   
13. Мариан Пламенов Иванов +   
14. Милен Йоргов Минчев +   
15 Мирослав Цанев Маринов +   
16. Надежда Иванова Анастасова +   
17. Надежда Радославова Димитрова Не участва   
18. Наско Стоилов Анастасов Не участва   
29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   
20. Огнян Досев Обрешков +   
21. Пейчо Добрев Георгиев +   
22. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   
23. Радостина Цветанова Иванова +   
24. Ремзи Реджеб Осман +   
25. Румяна Антонова Балтова +   
26. Руско Кулев Дянков +   
27. Свилена Дечева Дечева +   
28 Станислава Веселинова Русева +   
29. Стефан Димов Стефанов +   
30. Стоян Димитров Ненчев +   
31. Сузан Мехмедова Съдкъ Отсъства   
32. Таня Петрова Тодорова +   
33. Хасан Халилов Хасанов +   

 
Общинският съвет взе следното 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
                                               № 101 
 
В Община Разград са постъпили заявления от граждани, с 

искане за учредяване на права на ползване върху части от имоти в 
горски територии, за настаняване на пчелни семейства в частна 
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общинска собственост, в землища на населени места в община 
Разград. 

Определени са частите на имотите за настаняване на пчелните 
семейства и са изготвени схеми с идентификатори на точките. 

Заявителите, имотите и границите на същите са посочени в 
Приложение № 1 към настоящата докладна записка. 

Съгласно чл. 11, ал. 1 и ал. 2 от Закона за пчеларството, 
пчелните семейства могат да се настаняват върху земеделски земи и 
горски територии, общинска собственост, като за устройването им в 
постоянни пчелини с над 10 броя пчелни семейства общината 
учредява право на ползване, при условия регламентирани в чл. 13 и 
чл. 14 от Закона за пчеларството. 

Учредяването на право на ползване върху поземлени имоти в 
горски територии – общинска собственост е безвъзмездно, съгласно чл. 
71, ал. 7 във връзка с чл. 69, ал. 3, т. 2 от Закона за горите. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 
и чл. 22, ал. 1 от Закона за месното самоуправление и местната 
администрация, чл. 39, ал. 3 и ал. 6 от Закона за общинската 
собственост, чл. 11, ал. 2 от Закона за пчеларството и чл. 71, ал. 7 във 
връзка с чл. 69, ал. 3, т. 2 от Закона за горите,  Общинският съвет 
Разград, след поименно гласуване, с 23 гласа „ЗА“, „против“ – няма, 
„въздържал се“ – няма, 

 
                                            Р Е Ш И: 
 
1. Учредява безвъзмездни права на ползване върху части от 

имоти в горски територии – частна общинска собственост, за 
настаняване на пчелни семейства по заявления, съгласно Приложение 
№ 1, представляващо неразделна част от настоящото решение.   

2. Определя срок за учредяване правата на ползване – 10 /десет/ 
години.  

3. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповеди и да 
сключи договори за учредяване правата на ползване. 

  
Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и на Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 
приемането му. 

 
Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 
 
/Приложение №1 е неразделна част от Решение № 101 и е 

приложено в отделен файл към протокола/. 
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С Т А Т И Я  14 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Преминаваме към докладна записка с вх.№ 209.  
Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров – зам.-кмет на 

Община Разград 
Относно: Определяне на годишен план за паша, даване на 

съгласие за предоставяне на мери и пасища за общо и индивидуално 
ползване на територията на община Разград. 

Господин Грънчаров, като вносител има те ли нещо да добавите? 
 
Г-н Мирослав Грънчаров – зам.-кмет на Община Разград 
Нямам какво да добавя.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви. Докладната записка е разгледана в постоянните 

комисии по управление на общинската собственост и стопанство, по 
законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения 
на гражданите и връзка с неправителствени организации и по околна 
среда, селско, горско, водно и ловно стопанство. И трите комисии 
докладваха, че подкрепят проекта за решение. Въпроси имате ли, колеги, 
по докладната записка? Няма желаещи. Мнения и съображения? Също 
няма желаещи. Пристъпваме към поименно гласуване. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 
Мандат 2019 – 2023 година 

30.04.2020 г. – поименно гласуване 
 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 
1. Али Бахриев Кязимов Не участва   
2. Антон Руменов Монев +   
3. Ахмед Басриев Ахмедов +   
4. Валентин Стефанов Василев Не участва   
5. Галина Георгиева-Маринова Не участва   
6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова Отсъства   
7. Джипо Николов Джипов +   
8. Елка Александрова Неделчева +   
9. Иво Борисов Димитров +   
10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   
11. Калоян Руменов Монев +   
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12. Левент Али Апти Не участва   
13. Мариан Пламенов Иванов +   
14. Милен Йоргов Минчев +   
15 Мирослав Цанев Маринов +   
16. Надежда Иванова Анастасова +   
17. Надежда Радославова Димитрова Не участва   
18. Наско Стоилов Анастасов Не участва   
29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   
20. Огнян Досев Обрешков +   
21. Пейчо Добрев Георгиев +   
22. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   
23. Радостина Цветанова Иванова +   
24. Ремзи Реджеб Осман +   
25. Румяна Антонова Балтова +   
26. Руско Кулев Дянков +   
27. Свилена Дечева Дечева +   
28 Станислава Веселинова Русева +   
29. Стефан Димов Стефанов +   
30. Стоян Димитров Ненчев +   
31. Сузан Мехмедова Съдкъ Отсъства   
32. Таня Петрова Тодорова +   
33. Хасан Халилов Хасанов +   

 
Общинският съвет взе следното 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
                                               № 102 
 
Със свое Решение № 42 по Протокол № 5/11.02.2020 година 

Общински съвет Разград определи пасищата, мерите и ливадите от 
общинския поземлен фонд за общо и индивидуално ползване за 
стопанската 2020/2021 година.  

Правоимащите лица, в съответствие с изискванията на чл. 37и, 
ал. 5 от Закона за собствеността и ползването на земеделските земи са 
подали в срок до 10 март изискуемите документи до кмета на 
общината, необходими за кандидатстване за ползване на пасищата, 
мерите и ливадите от общинския поземлен фонд за стопанската 
2020/2021 година. 

 Съгласно разпоредбите на чл. 37о, ал. 4 и ал. 5 от Закона за 
собствеността и ползването на земеделските земи Общинският съвет 
ежегодно приема решение за предоставяне и актуализиране на 
ползването на мерите, пасищата и ливадите, което съдържа:   

1. Годишен план за паша; 



113 
 

2. Съгласие за предоставяне на мери, пасища и ливади за 
общо и индивидуално ползване; 

3. Задълженията на общината и на ползвателите за 
поддържането на мерите, пасищата и ливадите, като към него се 
прилага списък с данни за земеделските стопани или техни сдружения, 
регистрирани като юридически лица и отглежданите от тях животни. 

 Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и 
ал. 2 и чл. 22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 8, ал. 1 от Закона за общинската собственост и чл. 
37о, ал. 4 и ал. 5 от Закона за собствеността и ползването на 
земеделските земи, Общински съвет Разград, след поименно 
гласуване, с 24 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържал се“ – няма, 

  
Р Е Ш И: 

 
1. Приема годишен план за паша на общинските мери и пасища – 

Приложение №1 към настоящото решение. 
2. Дава съгласие за предоставяне на мери и пасища за общо и 

индивидуално ползване. 
3. Определя задълженията на Общината и на ползвателите за 

поддържането на мерите и пасищата от общинския поземлен фонд, 
както следва: 

3.1. Общината се задължава: 
3.1.1 Да осигури безпрепятствено ползване на общинските 

мери и пасища от земеделските стопани или техните сдружения за 
пашуване на притежаваните от тях животни; 

1.1.2. Да предоставя периодична информация и методически 
указания на ползвателите относно необходимите мероприятия по 
поддържане и опазване на мерите и пасищата. 

3.2. Ползвателите се задължават: 
3.2.1. Да ползват и поддържат общинските мери и пасища, 

съобразно годишния план за паша. 
3.2.2. Да осигуряват стриктно прилагане на технологични и 

организационни мероприятия относно: 
3.2.2.1. повърхностно подобряване на терена; 
3.2.2.2. подобряване на мерите и пасищата чрез 

оптимизиране на минералното торене; 
3.2.2.3. борба с плевелите и вредната растителност; 
3.2.2.4. подсяване на деградирали мери и пасища; 
3.2.2.5. основно подобряване на мерите и пасищата при 

нископродуктивни естествени тревостои; 
3.2.2.6. напояване на мерите и пасищата /там където 

условията позволяват/; 
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3.2.2.7.  поддържане на мерите и пасищата чрез 
традиционни земеделски практики – паша и/или косене. 

4.  Приема списък с данни за земеделските стопани и 
отглежданите от тях животни – Приложение № 2 към настоящото 
решение. 

 
Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и на Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 
приемането му. 

 
Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд – Разград. 
 
 
 

Приложение №1 
 

ГОДИШЕН ПЛАН  
ЗА ПАША НА ОБЩИНСКИТЕ МЕРИ И ПАСИЩА НА ТЕРИТОРИЯТА НА 

ОБЩИНА РАЗГРАД ЗА 2020 Г. 
 

1. Настоящият експлоатационен план за ползването и пашата се издава на 
основание чл. 37о, ал. 4, т. 1 от Закона за собствеността и ползването на земеделските 
земи. 

2. Годишният план се приема с решение на Общинския съвет – гр. Разград. 
3. Пасищата трябва да се използват и експлоатират така, че да се гарантира 

тяхното нормално възстановяване и запазването им като такива в перспектива. 
4. Пасища, които са в непосредствена близост до водопойни места, да не се 

ограждат и да не възпрепятстват водопоя на животните. 
5.   Община Разград разполага с имоти от ОПФ с начин на трайно ползване 

„пасище, мера“, както следва: 
- Обща площ на пасищата в общината от ОПФ –  29 269.251 дка, разпределени по 

землища, както следва: 
 

1. гр. Разград – 3 586.477 дка 

2. с. Гецово – 1 350.747 дка 

3. с. Пороище – 1 953.341 дка 

4. с. Балкански – 2 267.303 дка 

5. с. Благоево – 1 675.827 дка 

6. с. Дряновец – 2 126.733 дка 

7. с. Дянково – 2 185.032 дка 

8. с. Киченица – 411.734 дка 

9. с. Липник – 300.09 дка 



115 
 

10. с. Мортагоново – 2 085.029 дка 

11. с. Недоклан – 424.29 дка 

12. с. Осенец – 1 418.585 дка 

13. с. Побит камък – 2 556. 433 дка 

14. с. Радинград – 796.21 дка 

15. с. Раковски – 2 170.446 дка 

16. с. Ушинци – 928.935 дка 

17. с. Черковна – 1 007.863 дка 

18. с. Ясеновец – 1 084.16 дка 

19. с. Топчии – 539.109 дка 

20. с. Островче – 400.907 дка 

 
 

6. Общинска администрация – Разград предлага за ползване пасищата по землища, 
гарантиращо поддържането в добро екологично състояние, както следва: 
 

 За землището на гр. Разград  - 1 597.852 дка - за индивидуално ползване;  

 За землището на с. Гецово – 465.861 дка - за индивидуално ползване; 

 За землището на с. Пороище – 1 020.471 дка -  за индивидуално ползване; 

 За землището на с. Балкански – 1 395.744 дка - за индивидуално ползване; 

 За землището на с. Благоево – 832.319 дка - за индивидуално ползване; 

 За землището на с. Дряновец – 1 147.434 дка - за индивидуално ползване; 

 За землището на с. Дянково – 2 046.291 дка - за индивидуално ползване; 

 За землището на с. Киченица – 347.600 дка - за индивидуално ползване; 

 За землището на с. Липник – 243.460 дка - за индивидуално ползване; 

 За землището на с. Мортагоново – 1 294.260 дка - за индивидуално ползване; 

 За землището на с. Недоклан – 160.285 дка - за индивидуално ползване; 

 За землището на с. Осенец – 674.411 дка - за индивидуално ползване; 

 За землището на с. Побит камък – 2 030.476 дка - за индивидуално ползване; 

 За землището на с. Радинград – 610.295 дка - за индивидуално ползване; 

 За землището на с. Раковски – 1 938.088 дка - за индивидуално ползване; 

 За землището на с. Ушинци – 729.714 дка - за индивидуално ползване; 

 За землището на с. Черковна – 741.023 дка - за индивидуално ползване; 

 За землището на с. Ясеновец – 813.636 дка - за индивидуално ползване; 
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 За землището на с. Топчии – 296.373 дка - за индивидуално ползване; 

 За землището на с. Островче – 114.168 дка - за индивидуално ползване. 

 
 

Приложение № 2 
 

СПИСЪК 
с данни за земеделските стопани и отглежданите от тях животни  

 
1. Димитър Здравков Обидимски, гр. Разград 
 
         233 бр. говеда 

 -  170 бр. крави 
 - 31 бр. телета и юници над 1 год. и под 2 год. 
 - 23 бр. телета до 1 год. 
 - 11 бр. говеда над 2 год. 
  

2. Кънчо Иванов Неделчев, с. Ушинци 
 
5 бр. говеда 

- 5 бр. крави 
12 бр. овце 

- 11 бр. овце – майки  
- 1 бр. овце – други  
 

3. Нели Христова Георгиева, с. Ушинци 

   
6 бр. говеда 

- 6 бр. крави 
 
4. Пламена Петева Йорданова, с. Топчии 

 
     1 бр. говеда 

- 1 бр. телета до 1 год. 
     100 бр. овце 

- 98 бр. овце – майки  
- 2 бр. овце – други  

    10 бр. кози 
- 10 бр. кози – майки  

 
5. Танер Метин Осман, с. Раковски 

 
28 бр. говеда 

- 23 бр. крави 
- 5 бр. телета до 1 год. 

 
6. Тодор Димитров Вълчев, с. Ушинци 
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11 бр. говеда 

- 8 бр. крави  
- 3 бр. телета и юници над 1 год. и под 2 год. 

 
7. Хюсеин Назъм Мустафа, с. Раковски 
 
     14 бр. говеда 

- 11 бр. крави 
 3 бр. телета и юници над 1 год. и под 2 год. 

 
8. Юксел Сабриев Хасанов, с. Ясеновец 

 
386 бр. овце 

- 380 бр. овце – майки  
- 6 бр. овце – други  
 

 
 

С Т А Т И Я  15 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№ 210-1.  
Докладна записка от Добрин Младенов Добрев – зам.-кмет на 

Община Разград 
Относно: Стартиране на процедура за предоставяне на 

безвъзмездно право на управление на Община Разград върху имот  
изключителна държавна собственост Археологически резерват 
„Античен комплекс „Абритус“. 

Господин Добрев, тази докладна е разглеждана в постоянните 
комисии и като вносител Вие има те ли какво да добавите към това, което 
сте внесли като окончателно предложение на 23 април 2020 година? 

 
Г-н Добрин Добрев – зам.-кмет на Община Разград 
Нямам какво да добавя, господин Председател.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Нямате какво да добавите. Докладната записка е разгледана в 

постоянните комисии по култура, културно-историческо наследство и 
духовни ценности, по законност, превенция на корупцията, контрол на 
решенията, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 
организации и по подготовка на общински програми, проекти и контрол 
върху изпълнението им. Становището на постоянната комисия по 
законност ни беше докладвана и моля госпожа Свилена Дечева да ни 
докладва за становището на постоянната комисия по култура.  
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Г-жа Свилена Дечева – Председател на ПК 
Постоянната комисия по култура подкрепи финалния вариант на 

докладната записка, с 3 гласа „ЗА“, без „против“, и 1 - „въздържал се“. 
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви. Господин Обрешков да ни информира становището на 

постоянната комисия по общински проекти и програми.  
 
Г-н Огнян Обрешков - Председател на ПК 
На проведеното заседание на 23 април постоянната комисия по 

подготовка на общински програми, проекти и контрол върху изпълнението 
им подкрепи, с 3 гласа „ЗА“, без „против“, и без „въздържали се“, 
докладната записка с вх.№ 210-1. 

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви.  
Колеги, имате ли въпроси по докладната записка? 
Заповядайте, госпожо Радославова.  
 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Аз искам да попитам, след като гласувахте дневния ред, така както 

беше представен за днешната сесия в две точки, докладни записки и 
текущи, то се прие с мнозинството, което имате и с това приемане на 
дневния ред, общинските съветници гласували за него, приеха да 
разглеждаме две докладни записки с вх.№ 210 и с вх.№ 210-1 с абсолютно 
еднакви диспозитиви. И сега искам да попитам вносителя: Какво предлага 
ние да направим в Общинския съвет, да се произнесем два пъти за едно и 
също решение? 

 
Г-н Добрин Добрев – зам.-кмет на Община Разград 
Уважаема, госпожо Радославова, както Вие също сте наясно, тъй 

като присъствахте на заседанието на постоянните комисии, съвместното по 
култура и по общински програми и проекти, беше направено предложение 
от общински съветник, което беше възприето от администрацията, по-
конкретно от вносителя на докладната записка, поради което входирах 
писмо с предложение, с вх.№ 210-1, което стои на вашето внимание, което 
е окончателният вариант на докладната записка и ще Ви бъда благодарен, 
ако гласувате и го подкрепите, финалното предложение внесено на 23 
април 2020 година.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
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Госпожо Радославова, пак по тая тема ли? По същество или по 
процедурите? Отговори Ви се и сега ще трябва да Ви изнасяме лекция от 
обща теория по производството за издаване на административни актове, 
раздел АПК и да помогнем да се сдобиете със знания.  

Заповядайте, но злоупотребявате с правилата. Това, което правите 
тук е злоупотреба с право.  

 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
Господин Председател, няма нужда да ни изнасяте лекции, аз също 

нямам такава нужда, просто в момента имаме две предложения с едно 
също решение, те са приети от Общинския съвет да влязат в дневния ред и 
влизайки в дневния ред, това означава, че ние трябва да се произнесем и по 
двете. Добрата практика би била по случая, ако вносителя оттегли една от 
двете докладни записки, която смята, че не отговаря, не е с нужните 
подобрения в нея и изменения и т.н., но не можете по тоя начин чисто 
процедурно да ни предлагате такива неща. 

 
 Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Сега ме изслушайте внимателно и дано занапред повече да не 

занимавате Общинския съвет с такива неща, пояснявам, административния 
процес, слушайте ме внимателно и ако след това почетете, питайте и 
госпожа Георгиева, особено при обвързана администрация, каквато е кмета 
на Общината или заместник-кметовете, Общинския съвет предполага 
производство по издаване на административния акт. 

Колеги съветници, много се извинявам, но ако на другите сесии по 
същия начин продължава нашия колега, вече няма да може да се оправдава 
с неинформация и незнания.  

Та, кмета или заместник-кмета внасят предложения за издаване на 
административния акт, това предложение има свой предмет, то се обсъжда 
в комисиите, където се правят предложение за подобрение или изменение 
и т.н., след това вносителя, който е участвал в заседанията на комисиите, 
преценява дали да възприеме някакви предложения или не и какво да внесе 
за окончателно произнасяне в Общинския съвет. Това е направил 
заместник-кмета Добрев, бил е на заседания на постоянните комисии, чул е 
мнения на съветници и след това на 23 април с писмо казва, след 
заседанието на постоянните комисии, това е предложението, което правя 
по докладната записка, относно „Античен комплекс „Абритус“. И сега, 
след като е изминала тази процедура и сме сезирани от кмета или 
заместник-кмета на Общината, ние като Общински съвет ще се произнесем 
по това, по което той е внесъл на 23 април.  

Стана ли ви ясно вече?  
 
Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
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Господин Председател, благодаря Ви за лекцията, но не се прави 
така.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
И с това да приключим, моля за стегнатост. Апелирам за стегнатост.  
Госпожо Тодорова, какво искате да кажете?  
 
Г-жа Таня Тодорова – „БСП за България“ 
Искам да направя предложение за процедура за прекратяване на 

дебатите, тъй като гледаме, че въпросите и дебатите са неконструктивни 
към самата докладна записка.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Да, Благодаря Ви. 
Има ли други желаещи?  Не виждам други желаещи за изказвания. 
 
Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 
Имам възражение, нали по процедурата поне един може…  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Ама то няма желаещи, господин Димитров. Сега да не си играем на 

гласувания, няма желаещи, няма кой да желае да се изказва, приключваме 
дискусията. И преминаваме към гласуване, което е поименно. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 
Мандат 2019 – 2023 година 

30.04.2020 г. – поименно гласуване 
 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 
1. Али Бахриев Кязимов Не участва   
2. Антон Руменов Монев +   
3. Ахмед Басриев Ахмедов +   
4. Валентин Стефанов Василев Не участва   
5. Галина Георгиева-Маринова Не участва   
6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова Отсъства   
7. Джипо Николов Джипов +   
8. Елка Александрова Неделчева +   
9. Иво Борисов Димитров +   
10. Ирфан Салъфов Ахмедов Не участва   
11. Калоян Руменов Монев +   
12. Левент Али Апти Не участва   
13. Мариан Пламенов Иванов +   
14. Милен Йоргов Минчев +   
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15 Мирослав Цанев Маринов +   
16. Надежда Иванова Анастасова +   
17. Надежда Радославова Димитрова Не участва   
18. Наско Стоилов Анастасов Не участва   
29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   
20. Огнян Досев Обрешков +   
21. Пейчо Добрев Георгиев +   
22. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   
23. Радостина Цветанова Иванова Не участва   
24. Ремзи Реджеб Осман +   
25. Румяна Антонова Балтова +   
26. Руско Кулев Дянков +   
27. Свилена Дечева Дечева +   
28 Станислава Веселинова Русева +   
29. Стефан Димов Стефанов Не участва   
30. Стоян Димитров Ненчев +   
31. Сузан Мехмедова Съдкъ Отсъства   
32. Таня Петрова Тодорова +   
33. Хасан Халилов Хасанов Не участва   
 
Общинският съвет взе следното 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
                                               № 103 
 
Съгласно чл. 2а, ал. 1 от Закона за културното наследство 

„Културните ценности, археологически обекти по смисъла на чл. 146, 
ал. 1, произхождащи от територията и акваторията на Република 
България, са публична държавна собственост“. 

С акт № 35/18.03.1997 г., поправен с акт № 1159/04.03.2010 г. 
Археологически резерват „Античен комплекс „Абритус“ е обявен за 
изключителна държавна собственост и впоследствие е предоставен за 
управление на Министъра на културата. Тъй като фактическото 
управление до този момент е осъществявано от Община Разград, 
както и поради реализирането на проект „Абритус – мистика и 
реалност“, по ОП „Регионално развитие 2007 – 2013 г.“, с Решение на 
Министерски съвет № 197/25.03.2011 г. и сключен договор с Областен 
управител на Област Разград  АР „Абритус“ беше предоставен 
безвъзмездно за управление на Община Разград. Срокът на договора 
за управление е 5 години след приключване на дейностите по проект 
„Абритус – мистика и реалност“ и приключва на 22.05.2020 г. 

Археологически резерват „Античен комплекс „Абритус“ е 
емблематичен културен и туристически обект, неразривно свързан с 
историческото и културно минало и настояще на нашата община. Той 
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е ключов културен и туристически обект, от изключително важно 
значение за развитието на културата и туризма на община Разград. С 
този обект традиционно се свързват редица събития, включени в 
културния календар на Община Разград и необходимостта от 
предоставянето му за управление на Община Разград е жизнено важно 
с оглед изпълнение на нейните функции за трайно задоволяване на 
обществените потребности на населението в общината в областта на 
културата и туризма. 

Предоставянето на Археологически резерват „Античен комплекс 
„Абритус“ за безвъзмездно право на управление на Община Разград 
ще доведе до възможност за допълнително финансиране от общинския 
бюджет и други източници за продължаване на археологическите 
проучвания, консервиране и експониране на разкритите обекти в 
крепостта. Освен това ще продължи да функционира и изградената по 
проекта инфраструктура, интерактивен музей, посетителски и 
информационен център. На следващо място Община Разград 
проявява интерес към Процедура за предоставяне на безвъзмездна 
финансова помощ BG16RFOP001-6.002 „Развитие на туристически 
атракции“ с обекти недвижими културни ценности, държавна 
собственост по оперативна програма „Региони в растеж 2014 – 2020 
г.“, чрез която да бъдат надградени постигнатите резултати по проект 
„Абритус – мистика и реалност“. Това ще доведе до адекватна 
реализация на неизползвания потенциал на културния туризъм като 
цяло и до неговото устойчиво развитие, чрез постигане на цялостно 
решение за обекта. Това значително ще допринесе за популяризиране 
и развитие на АР „Абритус“ и за привличане на значителен брой 
туристи. Съгласно изискванията на Насоките за кандидатстване по 
процедурата, за да е допустимо за финансиране дадено проектно 
предложение, на етапа на кандидатстване кандидатът следва да 
представи документ, от който става ясно за всеки от недвижимите 
имоти, обекти на интервенция по проекта, че същият е собственост на 
бенефициента или е с предоставено право на безвъзмездно ползване 
или управление от бенефициента за период от най-малко 5 години след 
крайното плащане към бенефициента.  

Фактическата обстановка и гореизложените аргументи дават 
основание да представим на Вашето внимание предложение за 
откриване на процедура за предоставяне на безвъзмездно право на 
управление на Община Разград върху Археологически резерват 
„Абритус“ за срок от 10 години. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал.2 във връзка с 
чл.21, ал.1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 8, ал. 1 от Закона за общинската собственост, във 
връзка с чл.12, ал.4, т.1и ал. 5 от Закона за културното наследство,  
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Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 20 гласа „ЗА“, 
„против“ – няма, „въздържал се“ – няма, 

Р Е Ш И: 
 
1. Дава съгласие да бъде предоставено на Община Разград по 

реда на чл. 12, ал. 4, т. 1 от Закона за културното наследство 
безвъзмездното управление на имот изключителна държавна 
собственост, актуван с акт № 35/18.03.1997 г., поправен с акт № 
1159/04.03.2010 г., представляващ  Археологически резерват „Античен 
комплекс „Абритус“ за срок от 10 години.  

2. Възлага на кмета на Община Разград да отправи искане до 
Министъра на културата за внасяне на предложение в Министерски 
съвет на Република България за приемане на решение за предоставяне  
безвъзмездно право на управление на имота.                                                                                                                                                                                    

3. Упълномощава кмета на Община Разград при приемане на 
решение на Министерски съвет да сключи договор за безвъзмездно 
право на управление на гореописания имот с Министъра на културата 
или упълномощено от него лице. 

 
Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и на Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 
приемането му.     

 
С Т А Т И Я  16 

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Преминаваме към обсъждане на последната докладна записка, която 

е включена в дневния ред и тя е с вх.№ 219.  
Докладна записка от Калоян Руменов Монев – Общински съветник в 

Общински съвет Разград и Председател на ПК по законност, превенция на 
корупцията, контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствените организации 

Относно: Даване на съгласие за изграждане на военен мемориал 
на гарнизон – Разград в имот с идентификатор 61710.505.200 по 
кадастралната карта на град Разград – частна държавна собственост. 

Господин Монев, като вносител имате ли нещо да добавите? 
 
Г-н Калоян Монев – Общински съветник в Общински съвет Разград и 

Председател на ПК по законност, превенция на корупцията, контрол на 
решенията, предложения на гражданите и връзка с неправителствените 
организации 

Уважаеми колеги, това е поредния етап от процедурата по 
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изграждане на военния мемориал, без решение на Общинския съвет това 
не може да се случи, това е повода, след решение, изрично, на постоянната 
комисия по законност да вкарам този проект за решение и моля да го 
подкрепите. Завърших.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Благодаря ви. Докладната записка е обсъдена в постоянните комисии 

по управление на общинската собственост и стопанство и по законност, 
превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствени организации и двете комисии 
подкрепят проекта за решение.  

Въпроси, колеги? Мнения и съображения имате ли? Няма. 
Преминаваме към гласуване, което ще бъде поименно.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 
Мандат 2019 – 2023 година 

30.04.2020 г. – поименно гласуване 
 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 
1. Али Бахриев Кязимов Не участва   
2. Антон Руменов Монев +   
3. Ахмед Басриев Ахмедов +   
4. Валентин Стефанов Василев Не участва   
5. Галина Георгиева-Маринова Не участва   
6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова Отсъства   
7. Джипо Николов Джипов +   
8. Елка Александрова Неделчева +   
9. Иво Борисов Димитров +   
10. Ирфан Салъфов Ахмедов Не участва   
11. Калоян Руменов Монев +   
12. Левент Али Апти Не участва   
13. Мариан Пламенов Иванов +   
14. Милен Йоргов Минчев +   
15 Мирослав Цанев Маринов +   
16. Надежда Иванова Анастасова +   
17. Надежда Радославова Димитрова Не участва   
18. Наско Стоилов Анастасов Не участва   
29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим Не участва   
20. Огнян Досев Обрешков +   
21. Пейчо Добрев Георгиев +   
22. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   
23. Радостина Цветанова Иванова Не участва   
24. Ремзи Реджеб Осман +   
25. Румяна Антонова Балтова +   
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26. Руско Кулев Дянков +   
27. Свилена Дечева Дечева +   
28 Станислава Веселинова Русева +   
29. Стефан Димов Стефанов Не участва   
30. Стоян Димитров Ненчев +   
31. Сузан Мехмедова Съдкъ Отсъства   
32. Таня Петрова Тодорова +   
33. Хасан Халилов Хасанов Не участва   
 
Общинският съвет взе следното 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
                                               № 104 
 

В Община Разград е постъпило Искане с входящ номер 2083-77 
от 12.04.2019 г. от АПИ „Областно пътно управление“ – Разград за 
издаване на скица – виза за проучване и проектиране за изработване и 
одобряване на инвестиционен проект за изграждане на военен 
мемориал на гарнизон – Разград в имот с идентификатор 61710.505.200 
по кадастралната карта на град Разград – частна държавна 
собственост, който се управлява от АПИ. 

    По повод изграждане на военния мемориал са постъпвали 
искания от членове на инициативен комитет до Общински съвет 
Разград с вх. № 540/17.12.2019 г. и вх. № 89/10.02.2020 г., с което 
същите изявяват желание да бъде изграден мемориал на всички 
армейски и военни поделения, били на гарнизон в град Разград. 
Частично финансиране на обекта е заложено и в приетия от Общински 
съвет - Бюджет на Община Разград за 2020г. 

С Протокол № 1/05.03.2020 г. от проведено заседание на 
Управителния съвет на Сдружение с нестопанска цел „ Областен 
съвет на съюза на офицерите и сержантите от запаса и резерва – 
Разград“ са взети решения сдружението да участва в изграждането на 
„Военен мемориал на гарнизон Разград“ в качеството на възложител, 
както и че Председателят на Управителния съвет следва да 
упълномощи лица, които да представляват сдружението  пред всички 
институции, имащи отношение към хода на строителството по 
отношение изграждането на цитирания военен мемориал.  

В отговор на писмо на представител на инициативния 
комитет относно изграждане на мемориален обект е представено 
становище с изх. № 49-00-2/01.04.2019 г. от „Областно пътно 
управление“ – Разград, с което се заявява съгласие от страна на АПИ 
да бъде изготвен проект за поставяне на монумента при км 2+480 в 
ляво (по нарастване на километража на пътя) на път III-240 в град 
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Разград, като след изготвяне на проекта същия следва да се внесе за 
съгласуване  в „Областно пътно управление“ – град Разград, а при 
засягане на съоръжения или проводи на други организации, проектът 
да се съгласува  с институциите, които ги притежават. 

Изработен е инвестиционен проект след представено задание 
за проектиране и идеен проект на скулптора Теодор Даскалов, приет 
от инициативен комитет. 

В съответствие с чл. 62, ал. 7, т. 7 от ЗУТ, с подробните 
устройствени планове за паркове и градини в озеленените площи - 
публична собственост и в поземлените имоти - частна собственост, без 
промяна на предназначението им, може да се предвижда застрояване, 
необходимо за мемориални места и обекти. 

Съгласно чл. 62, ал. 8 от ЗУТ, мемориални места и обекти 
(паметници, паметни плочи, монументално-декоративни структури и 
елементи и други), свързани с исторически събития и/или личности, се 
разрешават по реда на ЗУТ, след решение на общинския съвет и 
съгласуване с Министерството на културата. За мемориалните места 
и обекти със статут на единични или групови недвижими културни 
ценности и за строежите в техните граници и охранителни зони се 
прилагат изискванията на Закона за културното наследство. 
Ремонтни, консервационни, реставрационни и други дейности върху 
военни паметници, както и изграждането на нови се извършват при 
условията и по реда на Закона за военните паметници. 

Определеното местоположение на монумента е при км 2+480 в 
ляво (по нарастване на километража на пътя) на път III-204 в гр. 
Разград. Изграждането е предвидено преди пътната връзка за 
складовите бази на „Клио Комерс – ТБ“ ЕООД, в ляво, в площта 
между алеята за велосипедисти и пътното платно на път III-204, в 
имот с идентификатор 61710.505.200 – собственост на АПИ, част от 
землището на гр. Разград по КК и КР на града, одобрени със Заповед 
РД-18-37/10.03.2008 год. на ИД на АГКК. 

Имотът е част от кв. 667 по действащия подробен устройствен 
план на гр. Разград, одобрен с Решение № 741 от 27.07.2010 год. на 
Общински съвет – Разград. 

Проектът е разработен по части: архитектура, конструктивна, 
вертикална планировка, електрически инсталации, благоустройство и 
озеленяване, с цел реализирането на одобрения идеен проект. 

Изработеният проект е съгласуван с „Електроразпределение 
Север“ АД и „Водоснабдяване – Дунав“ ЕООД. 

Предвиден е оптимален пешеходен подход към мемориала. 
Не се предвижда премахване на наличната дълготрайна 

дървесна растителност. 
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Според класификацията на чл. 137, ал. 1, т. 4, б. (е) от ЗУТ и 
Наредба № 1 от 30.07.2003 год. За номенклатурата на видовете 
строежи, обектът е четвърта категория /чл. 8 ал. 4/. 

Предвидените строително - монтажни работи включват: 
- Изграждане на стоманобетонова конструкция. Предаване на 

натоварването от връхната конструкция на пристройката върху 
земната основа ще се осъществи чрез ивични стоманобетонни 
фундаменти. 

- Довършителни работи по екстериора на монумента – плочи 
от полиран гранит за вертикалните повърхности и плочи от 
бучардисан гранит  за постамента. 

- Благоустройство и озеленяване, което осигурява вписване на 
мемориала в заобикалящият го ландшафт. 

- Изграждане на улично осветление, съобразено с проекта по 
част Благоустройство и озеленяване.  

Следва да бъдат изпълнени изискванията на Закона за 
устройство на територията, Наредба № 7 за правила и нормативи за 
устройство на отделните видове територии и устройствени зони, 
Наредба № 4 от 21 май 2001 г. на МРРБ за обхвата и съдържанието на 
инвестиционните проекти. 
          Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т. 8 и т. 23 и 
ал.2, чл. 22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 62, ал. 8 от Закона за устройство на територията, 
чл.4, ал.1 от Закона за военните паметници, след поименно гласуване, 
с 19 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържал се“ – няма, 
 

Р Е Ш И: 
    
1. Дава съгласие за изграждане на военен мемориал на гарнизон 

– Разград в имот с идентификатор 61710.505.200 по кадастралната 
карта на град Разград – частна държавна собственост при спазване  
изискванията на Закона за устройство на територията и Закона за 
военните паметници и след съгласуване с Министерството на 
културата ; 

2. Отношенията по възлагането и извършване на строителството 
се уреждат между АПИ „Областно пътно управление“ – Разград и  
Сдружение с нестопанска цел „ Областен съвет на съюза на офицерите 
и сержантите от запаса и резерва – Разград“ при спазване на 
приложимите нормативни актове.    

 
Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и на Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 
приемането му. 
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Решението подлежи на обжалване в сроковете и по реда на АПК 

пред Административен съд – Разград. 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Уважаеми колеги… 
 
Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 
Може ли за процедура? 

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Заповядайте.  
 
Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 
Уважаеми господин председател,  
Уважаеми колеги,  
Всички бяхме в залата, говоря всички 33-ма общински съветници, 

когато беше приет Правилника за нашата дейност. В Правилника има 
записан член, не мога в момента да цитирам точно кой, Правилника 
предполагам е пред господин Ненчев, може да направи проверка, в този 
член бяхме записали, че при отсъствие, т.е. процедурата, по която 
общинските съветници имат или нямат право да получат възнагражденията 
си за съответния месец. В тази връзка моля да бъде направена проверка, 
мисля си, че на тази сесия много лесно може да се направи проверка кой 
кога си е тръгнал, защото имахме много поименно гласуване на много 
докладни и от тази проверка ще стане видно, че част от общинските 
съветници не стояха и 2/3 от времето на провеждане на тази сесия, за което 
би трябвало това да се отрази съответно и във възнагражденията. 
Благодаря.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
И аз благодаря. Само за информация ще Ви кажа, че 

възнаграждението на общинския съветник съгласно ал.5 на чл.47 е 
дължима за реалното му участие в съответните заседания по време, но не 
по малко от 2/3 от тяхната продължителност. Аз като председател ще 
направя съответните аритметически изчисления по часове и минути, за да 
съобразя разпоредбата на тази алинея. Преминаваме… 

 
Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 
Господин председател.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Заповядайте. 
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Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 
Моля Ви да проверите и за миналия месец, защото имаше в медиите 

отразено дарение на получени средства от работата в Общинския съвет на 
група общински съветници, които не са присъствали и секунда нито на 
комисии, нито в работата на Общинския съвет. Може би това е техническа 
грешка, но моля да се провери дали това е така и ако е така да се вземат 
мерки, да се коригира. Благодаря Ви.  

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Господин Димитров, на Вашия въпрос Ви давам следната 

информация – всички общински съветници и имам предвид главно групата 
съветници от ПП „ГЕРБ“ депозираха заявление, както за постоянните 
комисии, така и за заседанието на Общинския съвет, в която посочиха, че 
имало уважителни причини и с оглед на извънредното положение, и е 
вярно, че те не са участвали нито в заседания, нито в постоянни комисии, 
но получиха в пълен размер своето възнаграждение без да са работили за 
него, както Вие казвате и една секунда, съгласно Правилника, който е 
приет от нашия Общински съвет. Тук е старата вековна дилема – законно 
или морално.  

 
Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 
Напълно незаконно, тъй като нашият приет Правилник, казва: се 

дължат само ако са участвали поне 2/3. Те не са участвали и една хилядна.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Не, когато има уважителни причини, които сочат за неучастие… 
 
Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 
Не, това моля Ви…Прочетете приетия правилник.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Давам думата на колегата Мариан Иванов.  
 
Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 
Благодаря. Все пак сме си пуснали уведомления, че няма да 

присъстваме на сесията и на комисиите и имаме правото.  
Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 
Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  
 
Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 
След като сме уведомили, имаме извинителни причини, това не е 

това, което Вие казвате.  
 



130 
 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 
Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  
 
Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 
Имаме извинителни причини, моля Ви.  
 
Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 
Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  
 
Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 
Всеки си има ангажименти. 
 
Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 
Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  
 
Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 
Кой ги е получил? Хайде проверете Вие кой ги е получил.  
 
 
Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 
Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  
 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Така, моля да приключим дискусията. 
 

ТОЧКА ВТОРА 
ТЕКУЩИ 

 
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
Колеги, сега трябва да изпълня моите задължения и да ви 

информирам за постъпилите материали от последното заседание на 
Общинския съвет и, който след това прояви интерес в Звеното на 
Общинския съвет, може да се запознае подробно.  

Молба от Антон Милчев – Управител на „Тони-фус“, който поставя 
въпроса за задълженията, които има към общината за изплащане на наеми, 
който въпрос беше предмет на разглеждане в докладна записка.  
Предложение от Инициативен комитет за удостояване на Донка Дюлгерова 
със званието „Никола Икономов“. 

Жалба от адвокат Ивелина Игнатова, относно: проблеми с 
канализацията за мръсни води в жилищния блок, в който живее.  

Писмо от „Пан медия“ ЕООД, което също поставя въпроси за 
наемане на общински имоти.  

Отчет за дейността на Обществения съвет за социално подпомагане.  
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Писмо на Областния управител, относно: проведено заседание на 
Асоциацията по В и К. 

Отчет за дейността на „ДКЦ 1 - Разград“ ЕООД за 2019 г. и Годишен 
финансов отчет за 2019 г.  

Писмо от кмета на общината, досежно поставени проблеми в Съюза 
на военноинвалидите“ с подробни разяснения как се решават поставените 
въпроси.  

Отговор във връзка с поставени въпроси от господин Димитър 
Петров касаещи библиотека „Боян Пенев“ Разград. 

Писмо от Националното сдружение на общините в Република 
България, относно: обновяване на състава на постоянните комисии за 
мандат 2019-2023 г. 

И подкрепящи писма относно запазването на ОУ „Елин Пелин“ в 
с.Стражец.  

Писмо от фирма „Томбоу“, която предлага ваучери и ги поставя на 
вниманието, както на кмета на общината, така и на Общинския съвет, но 
председателя не е работодател и не може да решава въпроси свързани с 
ваучери за храна на работещи.  

Въпроси от общинския съветник Гюлчин Ахмедова, относно: 
състоянието на дървесната система и запазването на дърветата на 
територията на града и общината. 

И предложение от Инициативен комитет за удостояване с  наградата 
„Златен пегас“  на Божидарка Василева Златарева. 

И предложение, което коментирахме от общински съветници от ДПС 
за предприемане на мерки, което прерасна в докладна записка, по която се 
произнесохме.  

Уважаеми колеги, поради изчерпване на дневния ред в 17:45 часа 
закривам заседанието. Да се надяваме, че следващото заседание вече ще 
бъде проведено при нормални условия. Желая ви приятна вечер! 

 
 
 

                                                 ПРЕДСЕДАТЕЛ:   
                                                                              /Стоян Ненчев/ 
 
 
                                      ПРОВЕРИЛ СЕКРЕТАР:  
                              /Мариан Иванов/ 

 
 

 
 


